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سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ، مظهر قدرت ، اقتدار 
، اعتماد به نفس و خودباوری ملت ایران 

و اما نزدیک به یک هفته است ، رسانه های جهان به 
سرنگونی پهپاد غول پیکر امریکایی بر فراز خلیج فارس 
انقلاب اسلامی  پاسداران  ( توسط سپاه  ) هرمزگان 
پرداخته که بازتاب گسترده جهانی آن نشان از عزت و 
غرور ملی ایران اسلامی است ، جمهوری اسلامی ایران 
برای همسایگان آرامش ، ولی برای امریکا و نوکرانش ذلت 
و ترس و دلهره ایجاد کرده است. دفاع از حریم ایران و 
انهدام پهپاد  رادار گریزجاسوسی امریکا برفراز خلیج 
فارس در منطقه هرمزگان توسط  سامانه پیشرفته ایرانی 
موسوم به سوم خرداد و نمایش لاشه پهپاد جاسوسی یک 
واقعیت را به جهان ابلاغ می کنند ، مرزهای کشور ما خط 
قرمز و هرگونه تجاوز با پاسخی دندان شکن مواجه خواهد 
ادامه در صفحه 6 شد .   

سرتیتر اخبار
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تاکید رئیس جمهور بر اصلاح ساختار بودجه بدون تاثیر 
منفی بر زندگی روزمره مردم و فشار به اقشار آسیب پذیر

آذری جهرمی:  توجیهات شرکت های خدمات 
ارتباطی، قابل قبول نیست

عرضه 60 هزار خودرو در کم تر از دوماه آینده

سیدجواد سلیمانی: گذارِ سیاوش وار از آتشِ تحریم ها

 چقازردی : عرضه 51 درصد سهام بانک سپه
 در شرکت سرمایه گذاری امید و گروه تابعه بزودی

تاکید مدیر عامل فولاد مبارکه و مسئولین شهرستان  
مبارکه بر توسعۀ پایدار منطقه و حفظ منافع ملی 

 ساخت ۳۶۳ تصفیه خانه فاضلاب و آب 
در ۴۰ سال از انقلاب اسلامی 

وجود 18 میلیون تن ذخیره زغال  سنگ با 
کیفیت بالا در سوادکوه مازندران

 وصول بیش از 10 هزار میلیارد تومان 
از معوقات بانکی در سال ۹7
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رهبر معظم انقلاب اسلامی ایران

سرنگونی پهپاد رادارگریز جاسوسی 
آمریکا توسط سپاه و بازتاب های آن 

پیام دکتر غلامرضا سلیمانی  به مناسبت چهل و 
 هشتمین سالروز تاسیس بیمه مرکزی 

جمهوری اسلامی ایران
در علم اقتصاد موضوع “سهم بازار” بنگاه 
های اقتصادی و نهادهای مالی و اعتباری از 
اهمیت ویژه ای برخوردار است. به این معنا 
که اگر صنعت یا تجارت و بازرگانی از منابع 
موجود، سهم چشمگیری داشته باشد در 
بازار سرمایه می ماند وگرنه به سادگی 

حذف خواهد شد.
شرایط  بیمه  صنعت  میان  این  در 
استثنایی و خاصی دارد که با این معادلات 

اقتصادی قابل بررسی نیست.
به این معنا که سهم صنعت بیمه در 
اقتصاد کلان کشور چندان نیست اما با نگاهی 
به ماموریت های حساس آن همواره از 
برجسته صحنه  بازیگردانان  و  بازیگران 
اقتصادی، اجتماعی و حتی سیاسی کشور به 

شمار می رود.
نقش غیرقابل انکار صنعت بیمه در 
تامین آرامش بازارهای پولی و مالی، ایجاد 
امنیت برای فعالان اقتصادی، تولیدکنندگان 
و عرضه کنندگان کالا و خدمات، اهالی 
صنعت و در نهایت مصرف کنندگان این 
استراتژیک  شبکه  یک  به  را  صنعت 

اقتصادی،اجتماعی مبدل کرده است.
چهل و هشت سال است که از تاسیس 
بیمه مرکزی می گذرد و در تمامی این 
سال ها نگاه نگران بخش های گوناگون 
اقتصادی کشور به بیمه مرکزی دوخته 
شده است. از نوسانات ارزی تا التهابات 
پولی، بحران اشتغال و رونق تولید و پوشش 
ریسک های عظیم و تامین امنیت روانی 
کارکنان بخش اقتصادی کشور در گرو 
عملکرد صحیح، سریع و دقیق صنعت بیمه 

است.
ناگفته پیداست بخشی از عملکرد نهاد 
ناظر به سیاستگذاری مدیران ارشد آن 
بستگی دارد اما در طول چهل و هشت سال 

اخیر، بیمه مرکزی روی سه ریل اجرای 
سیاست های کلان، حمایت از بیمه گران و 
بیمه گذارن، هدایت صنعت بیمه و صیانت 
از سرمایه های آن حرکت کرده و همچنان 

این مسیر را خواهد پیمود.
همانگونه که پیش از این نیز بارها به 
این نکته مهم پرداخته شده که بیمه مرکزی 
نه قصد بنگاه داری دارد و نه با نظارت 
سنتی، فعالان این صنعت را در تنگنا قرار 
خواهد داد. استراتژی مشخص ما تعامل با 
تمامی ارکان صنعت بیمه کشور و بهره 
گیری از تمام پتانسیل آن در بخش های 

گوناگون است.
استفاده از توان علمی و فنی شرکتهای 
بیمه در امر اصلاح قوانین و تدوین آیین 
نامه ها، استفاده از ظرفیت های سندیکای 
مختلف  رده های  در  ایران  گران  بیمه 
ماهر  نیروهای  کارگیری  به  و  نظارتی 
پژوهشکده در امر آموزش و پژوهش از 
برنامه های جدی نهادناظر در سال پیش 

رو محسوب می شود.
در سال های فعالیت صنعت بیمه و 
نظارتی در حدود نیم قرن به این موقعیت 
حساس رسیده ایم که با کاهش تخلفات و 
تقلبات، پرهیز از رقابت های غیرفنی و نرخ 
شکنی هایی که ثمره ای جز مطالبات معوقه 
و بدهی انباشته در پی نخواهد داشت به 
مرحله تازه ای گام بگذاریم که ضریب نفوذ 
بیمه در جامعه به استانداردهای بین المللی 

نزدیک شود.
با امید خداوند متعال و همت تمامی 
دلسوزان و نخبگان صنعت بیمه، رسیدن به 
افق های روشن فردا و چشم اندازهای 
پیش بینی شده برای صنعت بیمه دور از 

دسترس نخواهد بود.
چهل و هشتمین سالروز تاسیس بیمه 
مرکزی را به تمامی همکاران گرامی در 
نهاد نظارتی و خانواده بزرگ صنعت بیمه 
تبریک می گویم و سلامتی و توفیق شما را 

از خداوند بلند مرتبه خواستارم.
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دست تقدیرش به نیرو، جلوه ي  عقل مُجرّدهفته نامه اقتصادی ایران

آینه ي  انوار داور، مظهر اوصافِ احمد
م، امر و گفتارش مُسدّد حکم و فرمانش محکَّ
در خصایلْ ثاني  اثِْنینِ  ابوالقاسمْ مُحمّد)ص(
آنکه از »یزدان خدا« بر جُمله پیدا و نهان شد

روزگارش گر چه از پیشینیان بودي  مُؤخّر
لیک از آدم بدُي  فرمانشْ تا عیسي  مقرّر
از فراز توده ي  غبراءِ تا گردون اخضر
وز طرازِ قبّه ي  ناسوت، تا لاهوت، یکسر

بنده ي  فرمانبرش گردید و عبدِ آستان شد

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم 
انقلاب اسلامی صبح امروز )چهارشنبه( در 
دیدار رئیس، مسئولان و جمعی از قضات و 
کارکنان قوه قضاییه، »عدالت« را محور 
ابراز  با  اساسی دستگاه قضا خواندند و 
خرسندی از اقدام رئیس قوه در تهیه برنامه 
ای خوب برای ایجاد تحول در این دستگاه، 
»اجرای زمان بندی شده، شجاعانه و متکی 
بر روشهای مبتکرانه این برنامه« را کاملًا 
ضروری برشمردند و با تجلیل از ایستادگی 
تحسین برانگیز چهل ساله مردم در مقابل 
زورگویان جهانی افزودند: ملت مظلوم و 
مقتدر ایران، در مقابل فشارها، تهمت ها و 
اهانت های شریرترین حکومت جهان یعنی 
امریکا از اهداف خود کوتاه نمی آید و مسیر 
انقلاب و امام را برای دستیابی به عزت، رفاه 

و پیشرفت و سرافرازی ادامه خواهد داد.
رهبر انقلاب اسلامی با تبریک هفته قوه 
قضاییه و تجلیل از شخصیت شهید مظلوم 
آیت الله بهشتی به عنوان بنیانگذار دستگاه 
قضایی در نظام اسلامی گفتند: شهید 
بهشتی، انسانی صاحب فکر و اراده، قوی، 
منضبط، اهل کار، با نشاط و به معنی واقعی 

یک نعمت بزرگ بود.
حضرت آیت الله خامنه ای اهمیت قوه 
قضاییه را مبتنی بر وظیفه اصلی آن یعنی 
»اقامه عدل« دانستند و افزودند: قوه قضاییه 
در نظام جمهوری اسلامی همچون نهالی 
جدید روز به روز رشد کرده و در دوره های 
مختلف پیشرفتهایی داشته است که در 
دوره جدید نیز باید نسبت به دوره های قبل، 

پیشرفت و آورده جدیدی داشته باشد.
ایشان با تأکید بر اینکه مهمترین مأموریت 
قوه قضاییه در دوره جدید، »ایجاد تحول در 
چارچوب اصول اسلام و قرآن و قانون 
اساسی« است، خاطرنشان کردند: تحول به 
معنای استفاده از شیوه های کارآمدتر و 
مؤثرتر و بهینه شدن شیوه های قبلی و 
همچنین رفع نقص ها، خلأها و اشکالات 

گذشته است.
رهبر انقلاب اسلامی ایجاد تحول در قوه 
قضاییه را نیازمند »طراحی کلان« و »برنامه 
مدون و  زمان بندی شده« دانستند و گفتند: 
برای ایجاد تحول، برنامه ریزی و زمان بندی، 
پنجاه درصدِ کار است و پنجاه درصدِ بقیه 

مربوط به تحرک و اقدام و عمل است.
حضرت آیت الله خامنه ای با ابراز امیدواری 
به تحقق تحول در قوه قضاییه در دوره 
جدید، تأکید کردند: باید اجرای سند آماده 

شده ی تحول، بدون تأخیر شروع شود.
ایشان در ادامه با اشاره به وظایف گسترده 
قوه قضاییه در قانون اساسی و جایگاه بسیار 
مهم این قوه افزودند: »احیای حقوق عامه 
که گستره وسیعی از اقتصاد و امنیت تا 
عرصه بین المللی را در بر می گیرد«، 
مشروع«،  آزادیهای  و  عدل  »گسترش 
»پیشگیری از وقوع جرم« و »نظارت بر 
حُسن اجرای قانون« از جمله این وظایف 
مهم است که اجرای آنها نیازمند شیوه های 

نو و ابتکاری و انسانهای توانا است.
رهبر انقلاب اسلامی یکی دیگر از وظایف 
مهم قوه قضاییه را »مبارزه سختگیرانه با 
فساد« در درون قوه و در خارج از قوه 
برشمردند و تأکید کردند: مبارزه با فساد در 
دورن قوه قضاییه در اولویت است زیرا حتی 
یک عنصر ناباب در دستگاه قضایی می تواند 
زحمات قضات شریف و پاکدامن و کارکنان 
امین این قوه در سراسر کشور را مخدوش 

کند و تأثیرات مخربی بر جای بگذارد.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: گناه 
فردی که مسئول مبارزه با فساد است و 
دچار فساد می شود، چند برابر و نابخشودنی 
است، بنابراین در این موضوع سخت گیری 

شود.
ایشان با اشاره به تهمت و بدگویی و تعرض 
به قوه قضاییه به ویژه در فضای بی در و 
دروازه مجازی خاطرنشان کردند: در طول 
کامل  مظهر  یعنی  امیرمؤمنان  تاریخ، 
عدالت را هم به بی عدالتی متهم می کردند، 
بنابراین فضاسازی و تهمت نباید در عزم و 

اراده و فعالیتها تأثیر منفی بگذارد.
رهبر انقلاب »تصویرسازی از قوه قضاییه در 
افکار عمومی« را بسیار مهم خواندند و 
افزودند: باید در این زمینه کاملًا مراقب و 
هوشیار بود چرا که برخی حوادث ممکن 
است خصوصیات یک قوه قضاییه خوب 
یعنی شرافت، صداقت و عدالت را در چشم 

مردم، بر عکس جلوه دهد.
ضروری  خصوصیات  تبیین  در  ایشان 
دستگاه قضا در افکار عمومی تأکید کردند: 
در  باید  مردم  چشم  در  قضا  دستگاه 
»انتصابات، احکام، گفتار و رفتار« دارای 
»حکمت« باشد و مردم کارهای این قوه را 
متکی بر کار »علمی و کارشناسی« ببینند.

»برخورداری از گوش شنوا در همه مراحل 
قضایی و صبر و حوصله شنیدن از همه 
شاکیان و متهمان« و نیز »برخورداری از 
قاطعیت و اقتدار« دو خصوصیت دیگری 
بود که رهبر انقلاب آنها را برای تصویر 
دستگاه قضا در افکار عمومی، کاملاً ضروری 

خواندند.
حضرت آیت الله خامنه ای »طولانی شدن 
رسیدگی به پرونده ها« را ضربه به اقتدار قوه 
قضاییه دانستند و خاطرنشان کردند: وقتی 
پرونده ای ده سال در محاکم به نتیجه نمی 
رسد، از نظر مردم نشان دهنده ناتوانی و 
سردرگمی دستگاه قضایی در این پرونده 
است، بنابراین باید پرونده ها با سرعت لازم 
به نتیجه برسند و احکام صادر شده اجرا 

شوند.
و  انقلاب »رفتار، گفتار، عملکرد  رهبر 
ترسیم  زمینه ساز  را  صحیح«  تبلیغات 
تصویر مناسب از قوه قضاییه در اذهان 
عمومی خواندند و افزودند: همه دستگاهها 
از جمله صداوسیما باید به دستگاه قضا 

کمک کنند.
رهبر انقلاب دقت در انتصابات قضایی را 
فرمان  به  استناد  با  و  برشمردند  مهم 

امیرمؤمنان به مالک اشتر درباره انتخاب 
افزودند:  قضاوت  برای  مردم  برترین 
این فرمان  مسئولان و مدیران قضایی 
تاریخی را حتماً مطالعه کنند و در انتصابات 
و گزینشها خصوصیاتی را که امیرمؤمنان 
مورد تأکید قرار داده، ملاک عمل قرار 

دهند.
»توجه به اخلاق و روشهایی که در روندِ 
ظاهراً خشک کارهای دستگاه قضا باعث 
تلطیف می شود«، توصیه دیگر رهبری به 

مسئولان قضا بود.
ایشان افزودند: با همه مراجعان و در همه 
مراحل قضایی خوش رفتار، با حوصله و 
صبور رفتار کنید و با توصیه به عفو و 
گذشت، به روشهایی نظیر احیای حکمیت 
و استفاده صحیح از شوراهای حل اختلاف 

اهمیت دهید.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین با 
اشاره به مسائل روز، افزودند: این روزها 
خبرگزاریهای خارجی به نقل از کارشناسان، 
مکرر اذعان می کنند که ملت ایران را نمی 
توان با فشار و تهدید و تحریم به زانو درآورد. 
البته این واقعیت ناشی از حوادث ماههای 
سال  چهل  نتیجه  بلکه  نیست،  اخیر 
ایستادگی، عزت، عظمت و اقتداری است 

که ملت ایران از خود نشان داده است.
ایشان، پیروزی انقلاب را نقطه بیرون آمدن 
ملت از »لاک ذلت و توسری خوری« 
برشمردند و خاطرنشان کردند: در چهار 
دهه اخیر، تلفیق هویت ایرانی با خصوصیات 
اسلامی، موجب شده فشارهای زورگویان 
ملت  حرکت  روند  در  تأثیری  جهانی، 

نداشته باشد.
در  همیشگی  حضور  انقلاب  رهبر 
راهپیمایی های ۲۲ بهمن و روز جهانی 
انتخابات  قدس و همچنین شرکت در 
متعدد را نشانه عزم و اراده تحسین برانگیز 
ملت دانستند و افزودند: در اواخر امسال نیز 
انتخابات داریم که معتقدم با وجود تردید 
افکنی برخی ها، مردم در آن انتخابات نیز با 
شور و شوق شرکت می کنند و عظمت خود 

را نشان می دهند.
حضرت آیت الله خامنه ای اتهامات، اهانت 
ها و دشنام های شریرترین حکومت جهان 
یعنی امریکا به ملت ایران را یادآور شدند و 
افزودند: منفورترین و خبیث ترین دولت 
جهان که عامل جنگ، تفرقه، چپاول و 
غارت کشورها و ملتها است، ملت شریف 
ایران را هر روز مورد ناسزا و اتهام قرار می 
دهد اما مردم ایران از این اعمال زشت 
امریکا جا نمی خورند و عقب نمی نشینند.

ایشان تحریم های امریکا را ظلمی بارز به 
ملت ایران خواندند و تأکید کردند: ملت 
مظلوم اما در عین حال مقتدر ایران، به 
فضل الهی، همچنان مثل کوه می ایستد و 
با قوت به حرکت خود ادامه می دهد و به 

همه مقاصد مورد نظرش دست می یابد.
رهبر انقلاب، پیروزی نظام اسلامی بر همه 
نفوذ،  فتنه،  از جمله جنگ،  ها  توطئه 

اقدامات  دیگر  و  تروریستی  تحریکات 
خباثت آمیز امریکا را نشانه آشکار حمایت 
پروردگار از این ملت خواندند و افزودند: 
بخش اصلی اقتدار ملت مرهون اعتقاد 

عمیق به حمایت های الهی است.
حضرت آیت الله خامنه ای پیشنهاد مذاکره 
امریکا را یک »فریب« خواندند و خاطرنشان 
کردند: دشمن وقتی نتوانسته با فشار به 
هدفش برسد، با تصور سادگیِ ملت ایران، 
پیشنهاد مذاکره می دهد و می گوید ملت 
ایران باید پیشرفت کند، البته این ملت 
حتماً پیشرفت خواهد کرد اما بدون شما و 

به شرطی که شما نزدیک نشوید.
ایشان با یادآوری همه کاره بودن امریکا و 
انگلیس در دوران رژیم پهلوی گفتند: شما 
عامل عقب ماندگی ملت ایران در آن دوره 
منحوس هستید و الان هم حضور شما جز 
عقب ماندگی و توقف پیشرفت ایران هیچ 

نتیجه ای نخواهد داشت.
رهبر انقلاب هدف اصلی پیشنهاد امریکا 
برای مذاکره را »خلع سلاح ملت و حذف 
عوامل اقتدار ایران« خواندند و خاطرنشان 
کردند: امریکایی ها اکنون با وحشت از 
عوامل اقتدار ملت ایران، می ترسند جلو 
بیایند بنابراین می خواهند با مذاکره، این 
اسلحه و عامل اقتدار را از دست ایران بگیرند 

تا هر بلایی می خواهند سر ملت بیاورند.
ایشان افزودند: اگر در مذاکرات حرف او را 
قبول کردی پدر ملت در می آید و اگر قبول 
نکردی همین فضاسازی های سیاسی، 

تبلیغات و فشارها ادامه خواهد یافت.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به 
سوءاستفاده امریکایی ها از ابزار حقوق بشر 
گفتند: شما حدود ۳۰۰ مسافر بی گناه را 
در آسمان می کشید، با کمک به سعودی 
ها در یمن جنایات مکرر می کنید، آن وقت 

از حقوق بشر دم می زنید.
رهبر انقلاب در پایان سخنانشان تأکید 
کردند: ملت ایران با ادامه راهی که اسلام، 
انقلاب و امام ترسیم کرده اند، اهداف با 
ارزش و جذاب خود یعنی دستیابی به عزت، 
رفاه مادی، پیشتازی در علم و آرامش و 

امنیت اجتماعی را محقق خواهد کرد.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، 
در  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
گزارشی با گرامیداشت یاد و خاطره شهید 
به  نهادن  ارج  بهشتی، ضمن  الله  آیت 
تلاش های صورت گرفته در قوه قضائیه در 
ادوار گذشته، خاطرنشان کرد: تحول در 
دستگاه قضایی که خواست رهبری، همه 
مردم و کارکنان دستگاه قضایی است، 

ضرورت دارد.
رئیس دستگاه قضایی با اشاره به آمادگی 
قضات و کارکنان قوه قضائیه برای تحول 
زمان بندی شده در این دستگاه، افزود: ما در 
دستگاه قضایی به دنبال کاهش جمعیت 
کیفری، کاهش ورودی پرونده، اصلاح نظام 
فرایند  موانع  برطرف شدن  و  دادرسی 

دادرسی هستیم.
رئیس قوه قضائیه »امیدآفرینی در همه 
لایه های اجتماعی« را لازمه تحول دانست 
و افزود: تلاش می کنیم دستگاه قضایی 

ملجأ و پناهگاه مردم شود.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی گفت: 
قوه قضائیه وظیفه نظارت بر اجرای صحیح 
قانون و نظارت بر حُسن اجرای امور را بر 
عهده دارد و این قوه در موضوع حقوق عامه 
به عنوان مطالبه گری جدی اقدام خواهد 

کرد.
رئیس قوه قضائیه از فعال شدن بخشهای 
مبارزه با فساد به ویژه فساد اقتصادی در 
چارچوب بیانیه گام دوم خبر داد و 
خاطرنشان کرد: خود را موظف می دانیم 
که با همه قوا و بخشهای حاکمیتی 
همکاری و همیاری کنیم و با صدور 
حکم عادلانه، متجاوزان به قانون و 
حقوق مردم و بیت المال را سر جای 

خود بنشانیم.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار رئیس، مسئولان و جمعی از قضات و کارکنان قوه قضاییه:

 پیشنهاد مذاکره فریب آمریکا برای خلع سلاح 
و عوامل اقتدار ملت است

جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی با حضور سران سه قوه و به 
ریاست حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی تشکیل و 
در آن مهمترین موضوعات اقتصادی کشور مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت. سران قوا و اعضای شورای عالی هماهنگی اقتصادی در این 
جلسه به ادامه بیان دیدگاهها و نقطه نظرات خود پیرامون اصلاح 
ساختار بودجه و ارائه پیشنهادات در این زمینه پرداختند. همچنین 
گزارشی از یارانه های پنهان در بودجه سالانه کل کشور نیز به جلسه 
ارائه شد. حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی رئیس 
جمهور در این جلسه تاکید کرد هرگونه تغییر در ساختار بودجه باید 
به نحوی باشد که تاثیر منفی و فشاری به زندگی روزمره مردم و 
بخصوص معیشت اقشار آسیب پذیر جامعه وارد نشود. همچنین با 
توجه به نظرات و پیشنهادات اعضا، مقرر شد بررسی این موضوع در 

جلسه آینده شورای عالی هماهنگی اقتصادی ادامه پیدا کند.

رئیس قوه قضائیه گفت: پیام هشت ماده ای رهبر انقلاب در سال ۸۰ 
همچنان زنده است و مسئولیت همه  دستگاه ها در مبارزه با فساد 
اقتصادی را مشخص کرده است. آیت الله سید ابراهیم رئیسی به 
مناسبت هفته قوه قضائیه در گفت و گو با پایگاه اطلاع رسانی 
KHAMENEI.IR درباره برنامه ها ی دستگاه قضا در مبارزه با مفاسد 
اقتصادی اظهارداشت: باید ساختارهای فسادزا در کشور را اصلاح کرد 
تا هر روز شاهد یک پرونده در این زمینه نباشیم. ساختارهای فسادزا 
در اختیار دستگاه های اداری کشور است و از کارهای مهمی که ما در 
دستور کار سازمان بازرسی کل کشور قرار داده ایم مسئله شناسایی 
ساختارهای فسادزا  است.  رئیسی افزود: به  نظر بنده بهترین منشور 
که پیش روی سه قوه برای مبارزه با فساد اقتصادی است، پیام هشت 
ماده ای رهبر انقلاب در سال ۸۰ است. همچنان این پیام زنده است 
و محورهای این پیام مسئولیت همه  دستگاه ها را مشخص کرده است. 
در این پیام دقیقاً بیان شده که اصلاح ساختارها بر عهده  دولت است 
و اصلاح قوانین و مقرراتی که زمینه  و منافذ فساد را ایجاد می کند، 
وظیفه  مجلس. برخورد با مفسدین هم وظیفه  قوه قضائیه است.  وی 
مهم ترین برنامه های پیش  روی دستگاه قضا برای تحقق مطالبات 
رهبر انقلاب در منشور گام دوم را مسئله کاهش ورودی پرونده به 
دستگاه قضایی با فعال کردن پیشگیری از وقوع جرم، رفع مسئله  
اطاله  دادرسی، مسئله  حقوق عامه و مبارزه با فساد دانست. سلامت 
دستگاه قضایی  برای مبارزه با آلودگی ها، بسیار مهم است رئیس قوه 
قضائیه ادامه داد: اولویت ما برخورد با تخلفات قضات و کارکنان 
دستگاه قضا است. به تعبیر رهبر انقلاب با دستمال کثیف نمی شود 
شیشه را پاک کرد. باید اول دستمال را تمیز کرد تا بتوان آلودگی ها 
را پاک کرد. برای مبارزه با آلودگی ها، سلامت دستگاه قضایی بسیار 
مهم و ضروری است و برنامه  ما مبارزه با هرگونه روابط ناسالم است.  
رئیسی با بیان اینکه ما در مبارزه  با فساد و روابط ناسالم در درون دستگاه 
قضا تردید نداریم و معتقدیم این مبارزه می تواند زمینه اصلاح امور 
اجتماعی را فراهم کند، افزود: موضوع تشهیر هم بحث قابل توجهی 
است و من در فرمایش های حضرت آقا مشاهده کرده ام نظر ایشان این 
است که با افرادی که برخورد می شود، باید جامعه را نسبت به اقدامات 
قضایی مطلع کرد و ما در حال فراهم کردن سازوکارهای این کار 
هستیم. مصمم هستیم علاوه بر برخورد با افراد متخلف، آنها را به جامعه 
معرفی کنیم. لذا این موضوع مورد توجه است، لکن چگونگی انجام آن 
یک سازوکاری را می طلبد که باید آن را فراهم کنیم. تغییر رویکرد 
دستگاه قضا در جهت حفظ حقوق عامه وی درباره برنامه های  دستگاه 
قضا برای احیا و استیفای حقوق عامه گفت: با همین ابزاری که امروز 
دستگاه قضایی در اختیار دارد، می توانیم رویکرد دستگاه قضا را در 
جهت حفظ حقوق عامه تغییر دهیم. دادستان های ما در استان ها از 
مسئولینی هستند که نسبت به حفظ حقوق عامه وظیفه دارند. 
دادستان در برخی موارد نیاز به شکایت شاکی ندارد و خودش 
مدعی العموم است. در بعضی موارد هم نسبت به حقوق فردی باید 
منتظر شکایت شاکی خصوصی باشد، اما نسبت به حقوق عمومی و 

حقوق اجتماعی منتظر شکایت شاکی خصوصی نخواهد

در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی به ریاست دکتر روحانی
کلیات سند حجاب و عفاف تصویب

انقلاب  عالی  شورای  جلسه 
فرهنگی  به ریاست حجت الاسلام 
و المسلمین دکتر حسن روحانی 
رئیس جمهور و با حضور سران 
قوای مقننه و قضائیه و سایر اعضا 
سند  کلیات  آن،  در  و  تشکیل 
حجاب و عفاف مورد بررسی و 
قرار گرفت. سند  اعضا  تصویب 
حجاب و عفاف که کلیات آن در 5 
فصل به تصویب اعضا رسید، یک سند جامع و همه جانبه نگر بوده 
و قرار است اعضا در شور دوم  که ورود به جزئیات است، اصول، 
ارزشها، راهبردها و تقسیم و نگاشت نهادی که بین ۳4 نهاد کشور 
صورت گرفته و همچنین مسیرها و نقشه راهی را که منجر به تحقق 
و اجرای اصول راهبردی این سند خواهد شد، مورد توجه قرار دهند. 
اعضای شورای عالی انقلاب فرهنگی در این جلسه پس از بحث 
پیرامون شناخت معرفتی  و علت یابی موضوع حجاب و وضعیت آن 
در جامعه امروز ایران، تاکید داشتند که در این موضوع مهم ضمن 
اینکه نظام و حکومت اسلامی مسئولیت دارد؛ مردم و جامعه مدنی 
نیز نسبت به صیانت از ارزش های فرهنگی و حجاب و عفاف در 
جامعه دارای مسئولیت هستند. ادامه این بحث و جزئیات آن در 
جلسات بعدی شورای عالی انقلاب فرهنگی پیگیری خواهد شد.

دستور رییس جمهور به وزیر کشور برای 
حذف مهر از گذرنامه اتباع خارجی

با دستور رییس جمهور مهر ورود و خروج از گذرنامه گردشگران 
خارجی حذف می شود. حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن 
روحانی به وزیر کشور دستور داد تا این وزارت از طریق نیروی 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران ترتیباتی اتخاذ کند که از درج مهر 

ورود و خروج به ایران در گذرنامه اتباع خارجی خودداری شود.

بیانات رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار دست اندرکاران 
کنگره بزرگداشت 54۰۰ شهید استان کردستان که در تاریخ 
۲۷ خرداد ۹۸ برگزار شده بود، صبح امروز در محل این همایش 

در سنندج منتشر شد.
حضرت آیت الله خامنه ای در این دیدار، شهدای عزیز 
کردستان را متمایز از مناطق دیگر کشور برشمردند و گفتند: 
مبارزان کردستان در عین مبارزه با دشمن خارجی، در داخل 
خانه و محیط زندگی خود نیز با ضد انقلاب در جنگ بودند، 
بنابراین شهادت در این منطقه با فداکاری بیشتر و با مجاهدت 

صادقانه توأم بوده است.
رهبر انقلاب اسلامی، مزیت دیگر مردم کردستان را خنثی 
و  خواندند  مذهبی  و  قومی  اختلاف افکنی  توطئه  کردن 
خاطرنشان کردند: کشور ما از لحاظ تنوع قومی کم نظیر است و 
اقوام مختلف تحت نام بزرگ ایران و ملت ایران در کنار هم زندگی 
می کنند، البته دشمنان از ابتدا قصد داشتند از اختلافات مذهبی 
و قومی برای شکست جمهوری اسلامی استفاده کنند اما عناصر 
مؤمن و هوشمند در کردستان و همچنین در آذربایجان غربی، 
این توطئه را خنثی، و با خدمت به انقلاب، دشمن را مأیوس 

کردند.
ایشان تکریم شهیدان و خانواده های آنان را وظیفه آحاد 
مردم و مسئولان دانستند و با تأکید بر تولید آثاری که خروجی 
آنها شناساندن قدر و عظمت کار شهیدان برای کشور باشد، 
افزودند: مردم و بویژه نسل جوان باید بدانند برای پایه گذاری و 
محکم کردن پایه های انقلاب و پیشرفت و سربلندی این شجره 

طیبه و پر افتخار چه تلاشهایی انجام شده است.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین با اشاره به سیاست 
غلط و معیوب رژیم پهلوی در عقب نگه داشتن مناطق کردنشین، 
خطاب به مسئولان استان بر کار عمرانی و تلاش و پیگیری برای 

جبران عقب ماندگی های استان تأکید کردند.

رئیس قوه قضائیه و مسوولان عالی قضایی روز گذشته با حضور 
در مرقد مطهر بنیانگذار انقلاب اسلامی، با آرمان های امام 
خمینی)ره( تجدیدبیعت کردند. به گزارش میزان، آیت الله 
ابراهیم رئیسی رئیس قوه قضائیه در این مراسم رفع اطاله 
دادرسی، کاهش ورودی پرونده به دستگاه قضایی، رسیدگی 
عادلانه، صدور احکام متقن و توجه به مردم و حقوق عامه را از 
موارد موردتوجه و تاکید دستگاه قضایی در دوره تحول قضایی 

عنوان کرد.
غلامحسین اسماعیلی، سخنگوی قوه قضائیه نیز در حاشیه 
تجدید میثاق با آرمان های امام راحل اعلام کرد: ساختار جدید 
قوه قضائیه به تصویب ریاست قوه رسیده است و از شنبه هفته 
آینده اجرایی خواهد شد. به گزارش »ایرنا« اسماعیلی گفت: 
آیت الله رئیسی کار خود را در قوه قضائیه با سند تحول و برنامه 
تحولی آغاز کرده و از محورهای شاخص سند و برنامه تحول در 
قوه قضائیه، چابک سازی و کوچک سازی ستاد قوه قضائیه بود که 
در این سه ماهه مطالعات گسترده ای در این زمینه انجام شده و 
نهایتا در پایان هفته قبل و در آغاز هفته قوه قضائیه ساختار جدید 
قوه قضائیه به تصویب ریاست قوه قضائیه رسید. وی افزود: در این 
ساختار برخی از معاونت ها در هم ادغام می شوند؛ برخی از ادارات 
کل و مراکزی که تاکنون مستقیما زیرنظر ریاست قوه قضائیه 
اداره می شدند، بعضا در همدیگر ادغام یا به معاونت هایی که 
تناسب داشتند واگذار شده اند؛ به گونه ای که در ساختار جدید 
در حوزه ستاد قوه قضائیه تقریبا 4۰ درصد از واحدهایی که 
مستقیما با رئیس قوه قضائیه سروکار داشتند، ادغام یا حذف و 

در زیرمجموعه قرار گرفتند.
اسماعیلی در پاسخ به این سوال که کدام بخش ها در یکدیگر 
ادغام می شوند، گفت: معاونت فرهنگی و معاونت پیشگیری و 
امور اجتماعی با هم ادغام و به معاونت پیشگیری، فرهنگی و امور 
اجتماعی تبدیل می شود. وی افزود: مرکز آمار و فناوری 
قوه قضائیه با معاونت راهبردی ادغام و به معاونت راهبردی و 
فناوری قوه قضائیه تبدیل می شود. به گفته اسماعیلی قرار است 
اداره کل حفظ حقوق شهروندی در بازرسی ویژه قوه قضائیه 
ادغام شود و همچنین اداره کل امور بین الملل در معاونت امور 

بین الملل و ستاد حقوق بشر ادغام شود.
وی افزود: مرکز امور نمایندگان در معاونت حقوقی قوه قضائیه 
ادغام می شود و مرکز سلامت قوه قضائیه نیز در معاونت مالی 
و پشتیبانی قوه قضائیه ادغام خواهد شد. بسیاری از ادارات 
کل و مراکز دیگر در ساختار جدید به صورت ادغامی و 
کوچک سازی و چابک سازی عملیاتی و اجرایی می شوند. وی 
در پاسخ به این سوال که به نمایندگان اجازه بازدید از زندان ها 
داده می شود یا خیر، گفت: تا همین امروز نمایندگان 
بازدید  ایران  از زندان های جمهوری اسلامی  متعددی 

داشته اند.
همچنین به گزارش »ایسنا« سخنگوی قوه قضائیه گفت: از 
ناحیه قوه قضائیه هیچ ابلاغیه، آیین نامه و دستورالعملی در مورد 
سایر  و  اعدام  قصاص،  به  محکومان  توسط  عضو  اهدای 
محکومیت های کیفری تصویب و ابلاغ نشده است. وی افزود: 
قطعا موضوع اهدای عضو به صورت داوطلبانه از ناحیه محکومان، 
بهداشتی و پزشکی،  بررسی های فقهی، حقوقی،  نیازمند 
اجتماعی و اجرایی است و اگر قرار باشد در این زمینه نفیا یا اثباتا 

تصمیم گرفته شود، همه ابعاد آن بررسی خواهد شد.

جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی به ریاست دکتر روحانی تشکیل شد

تاکید رئیس جمهور بر اصلاح ساختار 
بودجه بدون تاثیر منفی بر زندگی روزمره 

مردم و فشار به اقشار آسیب پذیر

پیام 8 ماده ای رهبر انقلاب بهترین منشور 
سه قوه برای مبارزه با فساد اقتصادی است

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار دست اندرکاران 
کنگره بزرگداشت ۵۴۰۰ شهید استان کردستان:

شهادت در کردستان با فداکاری و 
مجاهدت بیشتر توأم بوده است

 ساختار جدید قوه قضائیه 
از هفته آینده اجرایی می شود



یادداشت 

مدیرعامل  سلیمانی  سیدجواد 
گذار  به  سایپا،  گروه خودروسازي 
موفقیت آمیز این مجموعه و صنعت 
خودروسازي از تحریم ها اشاره کرده 
و نوشته است عملکرد بهار ۹۸ این 
مقایسه هاي  از  فراتر  باید  صنعت، 
تحمل  متن  در  و  کیفي  و  کمي 
تحریمي ظالمانه و جنگ تمام عیار 

اقتصادي ارزیابي شود.
وی در این یادداشت نوشته است که تولید و تحویل خودرو 
در بهار ۹۸، زیر فشار و محدودیت ها در حالی رخ داد که پاره 
ای تصمیمات بعضا دور از کارشناسی در گذشته و خوش 
بینی های زیاده از حد، سایپا را به تحویل محصولاتی متعهد 
کرده که میشد پس از بروز نشانه هاي شروع تحریم های 
دوباره، کمي محتاط تر عمل کرد تاتعهدات غیرقابل تحقق 
امروز را شاهد نباشیم. به گزارش سایپانیوز، واقعیت این است 
که تحریم و تولید، دو روی یک سکه نیستند. چه، یکی نقیض 
دیگری است و چون آب و آتش، هم نشین نمی توانند بود. در 
گروه خودروسازی سایپا، اما گریز و گزیری نبود که تولید در 
وضعیت تحریم هم »باید« ادامه یابد؛ چندان که در عرصه 
های دیگر نیز، زندگی از جریان نیفتاد. مگر می توان از ترس 
مرگ، خودکشی کرد و دست ها را به نشان تسلیم بالا برد؟ 
بهار ۱۳۹۸ خورشیدی، نه تنها در تاریخ »گروه خودروسازی 
سایپا« که در »صنعت خودرو ایران« به مثابۀ یک نقطۀ عطف، 
ثبت خواهد شد و این، نه شعاری اغراق آمیز و از سرِ تبلیغات 

که بیان یک واقعیت ملموس و قابل اثبات است.
گواه این مدعا نیز اگرچه تولید ۱۰۱ هزار و ۲۶ دستگاه خودرو 
و تحویل ۶۰هزار دستگاه به مشتریان در بهار۹۸ است، اما 
اهمیتِ همتِ سترگِ مدیران و کارکنان مجموعه را هنگامی 
می توان به تمامی دریافت که به یاد داشته باشیم این اتفاق، 
در هنگامۀ تشدید تحریم های غیر قانونی و یک جانبۀ ایالات 

متحده علیه »کیان اقتصاد ملی« ما رخ داده است.
بهار ۹۸ از این حیث متمایز است که »تحریم« نتوانست 
»تولید« را از پا بیندازد و اهمیت آن البته از خودروسازی فراتر 
است؛ آنجا که به یادآوریم خودروسازي، پیش رانِ دیگر صنایع 
است و محصولات ۶4رشتۀ صنعتی دیگر به صنعتگرانِ خودرو 
عرضه می شود. رونق خودروسازی به منزلۀ رونق صنایع و 
اقتصاد کشور است و خدای ناخواسته رکود و از نفس افتادن 
آن نیز وارونۀ آن گزاره می تواند باشد. از همین منظر نیز می 
توان دریافت که چرا تحریم های ظالمانۀ آمریکا بر آن بود - و 

گفت وگو

اکبر صادقي قائم مقام مدیرعامل ایران خودرو در بازاریابي، فروش و امور مشتریان از برنامه تجاري سازي و عرضه حدود ۶۰ هزار دستگاه خودرو ظرف کم تر از دوماه آینده خبر داد و گفت: با افزایش عرضه، قیمت در 
بازار به شرایط واقعي نزدیک خواهد شد. مدیران ارشد ایران خودرو در حوزه بازاریابي و فروش ایران خودرو با مدیرکل دفتر بازرسي ارزیابي عملکرد و پاسخگویي به شکایات وزارت صمت دیدار کردند. در این دیدار 
مدیرکل دفتر بازرسي وزارت صمت گفت: به دنبال ایجاد رونق در تولید، ارتقاي ساخت داخل و خودکفایي هستیم. ایشان افزود: تلاش مي کنیم تا با تصمیمات شایسته به رونق تولید کمک کنیم. خودروسازان نیز 
باید مشکلات خود را ارایه کنند تا همه مسئولان در جریان مشکلات و محدودیت هاي صنعت خودرو کشور قرار گیرند. وي تصریح کرد: در بازدیدي که از پارکینگ هاي شرکت ایران خودرو داشتیم، خودروهاي 
متعددي به صورت تصادفي انتخاب و مورد بازرسي قرار گرفت و هیچگونه تخلفي مبني بر احتکار خودرو از سوي خودروساز مشاهده نشد. قائم مقام مدیرعامل در بازاریابي، فروش و امور مشتریان ایران خودرو نیز در 
این جلسه با بیان این که تمهیدات مختلفي توسط ایران خودرو براي تنظیم و تعدیل بازار انجام شده است گفت: علي رغم تمام مشکلات، براي اجراي تعهدات معوق با کم ترین تاخیر، برنامه ریزي هاي گسترده اي 
انجام داده ایم و تمام تلاشمان را در جهت دست یابي به این هدف به کار مي بندیم.  خان کرمي همچنین کاهش تولید ناقص، تکمیل خودروهاي ناقص کف پارکینگ و افزایش عرضه به بازار را سه رویکرد جدید 

ایران خودرو عنوان کرد و گفت: به جاي تولید بیشتر خودروهاي ناقص و خواب سرمایه در کف پارکینگ ها در عمل با تجاري سازي خودروهاي ناقص، روزانه تحویل را به میانگین حدود ۱5۰۰ دستگاه رسانده ایم.

هفته نامه اقتصادی ایران
خودرو
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عرضه 60 هزار 

خودرو در كم تر 
از دوماه آينده

ارشد  کارشناس  مدنی  سعید 
است  معتقد  خودرو  صنعت 
وزارت  سوی  از  که  اخباری 
صمت و همچنین خودروسازان 
عرضه  و  تکمیل  با  ارتباط  در 
سطح  در  ناقص  خودروهای 
جو  می شود،  منتشر  رسانه ها 
روانی مثبتی ایجاد کرده است. 
شده  سبب  روانی  جو  این 

خریداران به امید کاهش بیشتر قیمت ها از حضور در 
و دلالان  واسطه ها  دیگر سوی  از  کنند  بازار خودداری 
خودروهای دپویی خود را از ترس کاهش بیشتر قیمت به 
بازار آورده اند و همین مساله سبب کاهش قیمت خودرو 

در بازار شده است.
این کارشناس ارشد خودرو با اشاره به اینکه سیاست تعیین 
قیمت محصولات خودروسازان بر اساس فرمول 5 درصد 
زیر قیمت حاشیه بازار به طور کامل اجرا نشد می گوید در 
زمانی که قیمت گذاری خودرو از شورای رقابت به وزارت 
صمت منتقل شد قرار شد قیمت گذاری براساس 5 درصد 
زیر قیمت حاشیه بازار باشد. به  این ترتیب بسیاری بر این 
باور بودند که روند قیمت خودرو در کوتاه مدت افزایشی 
خواهد بود؛ اما در بازه زمانی ۶ ماهه تا یکساله به تدریج 
قیمت در بازار کاهشی خواهد شد تا به نقطه تعادلی میان 
قیمت حاشیه بازار و قیمت کارخانه برسد. مدنی تاکید 
کرد در شرایطی که فرمول 5 درصد زیر قیمت حاشیه 
بازار اجرایی نشده شاهد هستیم که این فرمول به صورت 
نصفه و نیمه به اجرا درآمده، اما همین اجرای ناقص هم 
تا حدودی تاثیر خود را روی قیمت های بازار بعد از ۶ ماه 
گذشته و شاهد هستیم که قیمت در بازار کاهشی شده 

است.
به این ترتیب در شرایطی که کارشناسان با ذکر دلایل 
گوناگون کاهش قیمت خودرو در بازار را توجیه می کنند، 
اما نمی توان از نظر دور داشت که همچنان وضعیت بازار 
باز هم  است. چنانچه  زیر خاکستر  آتش  مانند  خودرو 
امکان وجود دارد  این  بازارها رخ دهد،  اتفاقی در سایر 
که فنر قیمتی در بازار جهش کند. اتفاقی مانند از میان 
رفتن خوش بینی سیاسی، ناتوانی خودروسازان در عمل 
به تعهدات خود در ارتباط با خودروهای معوقه یا تحویل 
فوری  فروش  طرح های  در  شده  فروخته  خودروهای 
می تواند عاملی باشد که فنر قیمتی در بازار را بار دیگر 

بپراند و روند قیمت خودروها در بازار افزایشی شود.

دلایل کاهشی شدن قیمت ها گذارِ سیاوش وار از آتشِ تحریم ها
رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت خطاب به معاونین 
و مدیران این وزارتخانه گفت: در مبارزه با فساد از هیچ 
جوسازی واهمه نداشته و اقدام ها و عملکردهای مثبت حوزه 
کاری خود را رسانه ای کنید تا در مردم احساس امید به آینده 
ایجاد شود و  نباید در ملت ایجاد نا امیدی شود، البته ایراداتی 
هم وجود دارد و ما منکر این موضوع نیستیم، اما نباید برای 
اینکه یک شخص یا یک دستگاه خاص زیر سوال برود، ملت 

را نا امید کرد.
وی با اشاره به فشارهای اقتصادی وارد شده به دولت و 
مردم توسط دشمن، تصریح کرد: نقشه دشمن برای فلج کردن 
اقتصاد کشور و تعطیلی کارخانه ها به لطف الهی نقش برآب شد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه امسال هفت 
محور کاری مهم برنامه ریزی شده است، گفت: این محورها در 
حوزه های صنعت، معدن، تجارت خارجی، تجارت و بازرگانی 
داخلی، فناوری، مباحث مالی و مباحث مربوط به کسب و کار 
هستند که حوزه بازرگانی داخلی ۱۲ زیربرنامه مهم را در 

برمی گیرد.
رحمانی با تاکید بر اینکه صادرات به ویژه به کشورهای 
همسایه اولویت مهمی در سال ۹۸ است، افزود: صادرات باید 

به درستی مورد تجزیه و تحلیل قرار بگیرد.
وی در ادامه با اشاره به برگزاری مراسم روز ملی اصناف، 
تصریح کرد: از اصناف در این مراسم خواستیم تا درخصوص 
کنترل قیمت ها در بازار و جلوگیری از فروش کالاهای قاچاق 

با ما همکاری داشته باشند.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با اعلام اینکه هدف گذاری 
اشتغال زایی ۲5۰ هزار نفری سال گذشته در حوزه اصناف 
محقق شد، گفت: سال گذشته صدور پروانه های صنفی ۱۲ 
درصد افزایش یافت و در همین ۲ ماهه امسال نیز بیش از ۶ 

درصد در صدور پروانه های صنفی افزایش داشتیم.
یادآور می شود در این جلسه تحولات و نوسانات 
صادرات و واردات در سال ۱۳۹۷ مورد بحث و تبادل نظر قرار 

گرفت.

وزیر صمت: مدیران در مبارزه با فساد از جوسازی نترسند

در همایش تجلیل از شرکای تجاری ذوب آهن اصفهان عنوان شد:

ذوب آهن اصفهان با 15 هزار تامین کننده مواد اولیه ، قطعات و تجهیزات در ارتباط است
ذوب آهن اصفهان با اکتشاف و راه اندازی معادن 
در دهه های گذشته ، همچنان از  تأمین سنگ 

آهن رنج می برد
آهن  ذوب  تجاری  از شرکای  تجلیل  همایش   
اصفهان با حضور تامین کنندگان این مجموعه 
 28 شرکت  این  مسئولین  و  صنعتی  عظیم 

خردادماه در تالارآهن برگزار شد .
آهن  ذوب  عامل  مدیر  زاده  یزدی  مهندس 
اصفهان در این همایش گفت :برنامه ذوب آهن 
در سال جاری ، تولید 3 میلیون تن و در سال 
آینده دستیابی به تولید 3 میلیون و 600 هزارتن 
و همچنین در سال 1400 ، تولید 4 میلیون تن 

چدن است.
وی افزود :تا سال 1400 با اصلاح LF و کنورتور ، 
در تولید فولاد نیز به عدد 3 میلیون و 600 هزار 

تن می رسیم .
 مهندس یزدی زاده تصریح کرد : تلفیق معاونت 
های خرید و فروش و ایجاد معاونت بازرگانی 
تامین کنندگان و  با  ارتباط  در راستای تسهیل 
نتایج  که  گرفت  صورت  فرایندها  در  تسریع 

خوبی داشت .
وی یادآور شد : ذوب آهن اصفهان که در دهه 
های گذشته در اکتشاف و راه اندازی معادن نقش 
اصلی را ایفا نموده متاسفانه امروز مشکل تامین 

سنگ آهن دارد.
زغال  خصوص  :در  گفت  شرکت  عامل  مدیر 
سنگ  با اقدامات صورت گرفته و تعامل با تامین 
کنندگان ، دغدغه های گذشته از جمله قیمت 
گذاری وجود ندارد . در خصوص سنگ آهن نیز 

به زودی شاهد اتفاقات خوبی خواهیم بود.
دکتر نعمت ا... محسنی معاون بازرگانی شرکت 
طی سخنانی ضمن تشکر از حضور شرکای تجاری 
ذوب آهن در این همایش گفت : امیدواریم نتایج 
مراودات  در  را  هایی  همایش  چنین  برگزاری 

طرفین شاهد باشیم.
وی افزود :ذوب آهن اصفهان با 15 هزار تامین 
کننده مواد اولیه ، قطعات و تجهیزات در ارتباط 

است .
تامین   : کرد  تصریح  شرکت  بازرگانی  معاون 
کنندگان ذوب آهن در زمینه های مختلف از 
وجود  با  قطعات  و  اولیه،تجهیزات  مواد  جمله 
با  خوبی  همکاری  غرب  ظالمانه  های  تحریم 
شرکت داشتند که حاصل آن رکوردهای بسیار 

خوبی بود که در کارنامه ذوب آهن ثبت گردید.
بابت تولید 244 هزار تن چدن در ماه گذشته 
که به همه بزرگواران از تامین کنندگان تجهیزات 

بوده است.
وی برخی از موفقیت های در سال گذشته را 
پی  در  پی  رکوردهای  برشمرد:کسب  چنین 
حفظ  نمونه،  کننده  صادر  نشان  تولید،دریافت 
نگهداری 16 هزار و 500 هکتار فضای سبز  و 
دست کاشت در شرایط کم آبی ، صادرات بیش 
از 50 درصد محصولات به بیش از 20  کشور 
جهان انجام شده است،کاهش آلایندگی از طریق 
اجرایی نمودن پروژه های زیست محیطی که 
همچنان ادامه دارد،دریافت لوح زرین  حمایت 
از مصرف کننده،  تولید ریل U33  که تحویل راه 
آهن شد وریل UIC60 برای خطوط بین شهری 
 s49 تولید و تحویل معاونت زیرساخت شد،ریل
برای استفاده در مترو اصفهان در دست برنامه 
ریزی تولید است و تولید انواع تیرآهن از جمله 

اقدامات است.
تامین  زنجیره   : داشت  اظهار  محسنی  دکتر 
ورودی  که  کلیدی  های  حلقه  از  است  عبارت 
های سازمان را به خروجی ها متصل می نماید 
و رویکردی است از نقطه تامین کننده تا مصرف 
کننده که در صورتی خوب مدیریت شود در 
نهایت باعث ایجاد زنجیره تامین پایدار می شود. 
مسیری که تلاش شد در سال گذشته در حوزه 

بازرگانی اجرایی شود.
معاون بازرگانی شرکت گفت : شرکای تجاری 
نقش مهمی در موفقیت سازمان ایفا می نمایند و 
به عنوان بازوان شرکت به شما ر می روند . ایجاد 
موازنه بین انتظارات شرکا و شرایط شرکت نیز 

بسیار مهم است که مورد توجه قرار دارد.
مهندس حسین محمدی ، مدیر عامل شرکت 
گدازکوبان  هیئت مدیره  رئیس  و  تراش  نیکو 
سپاهان از دیگر سخنرانان همایش شرکت های 

تجاری ذوب آهن اصفهان بود .
آهن  ذوب  مدیریت  از  قدردانی  ضمن  وی 
تامین  تا  نموده  فراهم  فرصتی  که  اصفهان 
کنندگان این شرکت ، تبادل نظر نموده و در رفع 
مشکلات موجود و تامین خواسته های مشترک 
بکوشند یادآور شد : شرکت نیکو تراش از سال 
1367به مدت بیش از 30 سال است که با ذوب 
آهن اصفهان همکاری داشته و در این سال ها 

قطعات مختلف مورد نیاز این شرکت از جمله 
داده  تحویل  و  ساخته  را  آگلومراسیون  بخش 

است .
سازندگان  مشترک  مناسبات  به  اشاره  با  وی 
قطعات فنی و صنعتی با صنایع بزرگ افزود : ما 
سازندگان ، خود را شریک تجاری صنعت نمی 
دانیم بلکه خود را بازوی صنعت دانسته و اعتقاد 
داریم که هر چه شرکت های صنعتی قوی تر 
باشند ما هم قوی تر بوده و در کار ساخت و 
تولید قطعات مورد نیاز صنعت قوی تر و با تجربه 

تر خواهیم بود .
مهندس محمدی با اشاره به مشکلات اقتصادی 
سازندگان در سال های اخیر یادآور شدکه این 
و  کرده  خارج  دور  از  را  سازندگان  مشکلات 
کسانی که باقی مانده اند ، عاشقان صنعت هستند 
. لذا لازم است که صنایع بزرگ به آنها اعتماد 
کرده و همراه با درخواست و سفارش ساخت 
قطعات هزینه های مالی آن را نیزهمان موقع 

تامین و پرداخت نمایند .
: ما تقویت و پیشرفت صنایع را در  وی افزود 
پیشرفت و توسعه خود می دانیم و بدون شک 
تقویت تولید و رونق اشتغال همراه آن ، رشد 
سازندگان قطعات را نیز به همراه خواهد داشت. 
وی در پایان خواستار تبادل تجربیات سازندگان 

و بخش های کنترل کیفی صنایع با همدیگر شد.

شرکت  عامل  مدیر  مرتاض  سامان  مهندس 
سخنرانان  دیگر  از  کرمان  سنگ  ذغال  معادن 
آهن  ذوب  تجاری  شرکای  از  تجلیل  همایش 
به  اشاره  با  خود  سخنان  در  که  بود  اصفهان 
مناسبات این شرکت با مجتمع عظیم ذوب آهن 
اصفهان گفت: شرکت ما از قدیمی ترین شرکت 
این  و  بوده  اصفهان  با ذوب آهن  های مرتبط 
قدمت از سال 1346 شروع شده و در طی نیم 

قرن اخیر با تنوع فراوان تداوم داشته است.
وی افزود : حمایت های ذوب آهن اصفهان با 
خریداری مواد اولیه ، موجب آبادانی این شرکت 
و منطقه اطراف آن شده و خصوصا کمک های 
اخیرموجب نجات  نیم  یکسال و  ذوب آهن در 

شرکت زغال سنگ کرمان گردیده است .
کرمان   سنگ  ذغال  معادن  شرکت  عامل  مدیر 
تصریح کرد : در همین مدت  بود که تمامی بدهی 
های 20 سال گذشته شرکت تسویه شده و حقوق 

عقب افتاده کارکنان نیز پرداخت شده است.
وی افزود: پیشرفت های اخیر ذوب آهن اصفهان 
و تنوع محصولات آن مایه مباهات ما بوده و ما 
نیز این موفقیت ها را  جزو افتخارات و پیشرفت  

های خود می دانیم.
در این همایش تامین کنندگان برتر ذوب آهن 
 ، ویژه  تندیس  و  لوح سپاس  اهدا،  با   ، اصفهان 

تجلیل شدند .

با جديت توسعه و خودكفايی محصول را انجام می دهيم
قائم مقام اجرايی ايران خودرو:

حمیدمرادي قائم مقام اجرایي ایران خودرو درباره برنامه 
هاي خودکفایي محصولات گفت: درحال حاضر تیم بسیار 
قوي در ساپکو و مرکز تحقیقات شکل گرفته و نمایشگاه 
دائمي براي قطعات وارداتي برگزار شده است. از زمان آغاز 
به کار این نمایشگاه بسیاري از سازندگان آمادگي خود را 
براي ساخت و تولید اعلام کرده اند و درحال حاضر بخش 
زیادي از قطعات در دستور کار داخلي سازي قرار گرفته 

است.
  با جدیت توسعه و خودکفایی محصول 

را انجام می دهیم 
به گزارش اعتبار به نقل از ایکو پرس، ایشان با بیان 
این مطلب افزود:  تا جایي که امکان توسعه و خودکفایي 

محصول را داشته باشیم آن را با جدیت دنبال خواهیم کرد.
وي با اشاره به قطع یک سویه همکاري ها از سوي 
شرکاي خارجي گفت: این موضوع انگیزه و اراده جدي را 
در ایران خودر وایجاد کرد تا با تکیه بر توان سازندگان 
داخلي و نظارت کیفي در مراحل تامین و تولید قطعات،  در 
کنار افزایش عمق خودکفایي، کیفیت محصولات را ارتقا 
دهیم و  کسب ستاره هاي کیفیت براي محصولات در سال 
گذشته و امسال موید این موضوع است و از برگزاري مستمر 
جلسات کنترل کیفیت محصولات خبر داد و گفت: در این 
جلسات به عنوان یکي از ابزارهاي مدیریت کیفیت، ایرادات 
کیفي خودروها شناسایي شده و براي رفع آن برنامه هاي 
بهبود ارایه مي شود. نتایج این اقدامات در ارزیابي هاي 

شرکت بازرسي کیفیت و استاندارد ایران و افزایش ستاره 
هاي کیفي محصولات براي مشتریان و جامعه ملموس 

است.
قائم مقام اجرایي ایران خودرو با بیان این که مرحله 
اصلي اثرگذاري تحریم ها را پشت سر گذاشته ایم، از 

برنامه ریزي در براي عبور کامل از تحریم ها خبر داد.
مرادي گفت: تحریم ها واقعیتي بود که آثار سوءیي 
بر صنعت و تولید در کشور گذاشت اما با اقداماتي که در 
زنجیره تامین و تولید ایران خودرو صورت گرفت، توانستیم 
در سه ماه پایاني سال گذشته تولید را به شرایط با ثباتي 
برسانیم. درحال حاضر تولید روزانه به شرایط باثبات روزانه 

۱5۰۰ دستگاه رسیده است.

قسمت  اول
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علی لاریجانی رئیس مجلس گفت: برای استفاده از ظرفیت صندوق 
توسعه ملی و صدور مجوز برای توسعه پالایشگاه ها در نامه ای به رهبر 
انقلاب این موضوع را پیشنهاد دادیم که هنوز ایشان پاسخی نداده اند. 
نماینده مردم شاهین شهر در مجلس  حسینعلی حاجی دلیگانی، 
شورای اسلامی در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی و در جریان 
بررسی بند )ب( ماده ۱ طرح حمایت از توسعه صنایع پایین دستی 
نفت خام و میعانات گازی با استفاده از سرمایه گذاری مردمی اظهار کرد: 
باید از ظرفیت صندوق توسعه ملی و تقویت پالایشگاهی برای توسعه 
پالایشگاه ها بهره  گرفت. علی لاریجانی، رئیس مجلس نیز در پاسخ به این 
نماینده گفت: برای استفاده از ظرفیت صندوق توسعه ملی و صدور مجوز 
برای توسعه پالایشگاه ها در نامه ای به رهبر معظم انقلاب اسلامی این 
موضوع را پیشنهاد دادیم که هنوز ایشان پاسخی نداده اند. رئیس مجلس 
شورای اسلامی خاطرنشان کرد: زمانی که پاسخ رهبر معظم انقلاب را 

دریافت کنیم، در این مورد تصمیم می گیریم.

علی لاریجانی

نامه مجلس به رهبر 
انقلاب برای برداشت 
از صندوق توسعه ملی 

نشست مشترک وزیر ورزش و مدیرعامل ایرانسل برای ارائه گزارش هایی درباره 
حمایت از باشگاه های استقلال و پرسپولیس برگزار شد. نشست مشترک 
»دکتر مسعود سلطانی فر«، وزیر ورزش و جوانان و »دکتر بیژن عباسی آرند«، 
مدیرعامل ایرانسل در محل دفتر وزیر ورزش با هدف بررسی فعالیت های 
دردستورکار ایرانسل در حوزه ورزش و جوانان و تبادل نظر در خصوص توسعه 
همکاری های دوطرف برگزار شد. در جریان این نشست که در فضایی دوستانه 
برگزار شد، وزیر ورزش و جوانان ضمن تقدیر و اعلام رضایت از عملکرد ایرانسل 
در حوزه حمایت های ورزشی به عمل آمده بر توسعه این همکاری ها تأکید کرد.

دکتر بیژن عباسی آرند نیز درباره برنامه های آینده ایرانسل برای درآمدزایی و 
توسعه فعالیت های ورزشی توضیحاتی داد و تصریح کرد: »ایرانسل همواره 
همراهی با ورزش و ورزشکاران را در راستای مسؤولیت های اجتماعی و ملی 
خود می داند«.  در این نشست همچنین توافق شد به زودی کمیته ای مشترک 
با حضور نمایندگان وزیر ورزش و جوانان، معاونان ایرانسل و اشخاص حقوقی 

مرتبط با حمایت های ورزشی آغاز به کار کنند.

مسعود سلطانی فر

 ايجاد كميته ای 
برای حمايت های 
ورزشی با ايرانسل

حسینعلی امیری معاون پارلمانی رئیس جمهور می گوید: دولت مجری 
انتخابات است و مجری کاملاً در انتخابات بی طرف خواهد بود و بنای ورود به 
بحث های انتخاباتی ندارد. وی در گفت و گو با خبرنگار حوزه دولت در پاسخ به 
این سؤال که با توجه به نزدیک شدن به ایام انتخابات مجلس شورای اسلامی 
برخی عنوان می کنند که دولت نیز وارد جهت گیری های سیاسی انتخاباتی 
می شود گفت: خیر؛  معتقد هستیم که برای ورود به بحث های انتخاباتی زود 
است و نباید فضای کشور را از اکنون انتخاباتی کنیم. وی با بیان این مطلب 
که ورود زودهنگام به مقوله انتخابات آسیب هایی را به همراه خواهد داشت 
افزود:  تا انتخابات زمان زیادی باقی مانده و موضوعات مهمی در کشور 
مطرح است و نمایندگان قطعاً منافع کشور را درنظر خواهند داشت. معاون 
پارلمانی رئیس جمهور تصریح کرد: دولت مجری انتخابات است و مجری 
کاملاً در انتخابات بی طرف خواهد بود و لذا بنای ورود به بحث های انتخاباتی 
ندارد. خود مردم هستند که باید خودشان انتخاب اصلح کنند و دولت تنها 

تمهیدات لازم برای برگزاری پرشور و باشکوه و رقابتی را فراهم می کند.

حسینعلی امیری

دولت مجری 
انتخابات است

عبدالرضا مصری نایب رئیس مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
همه بازارهای حلالی که در اقصی نقاط کشور است به معنای ظرفیت 
تولید است اما ظرفیت ها گرفتار بوروکراسی است؛  چرا با وجود این همه 
ظرفیت، ظرفیت ها پر نمی شود؟ وی بیان داشت: تولید کننده داخلی تا 
زمانی که ما دلار  رانتی،  نیمایی و دولتی و ...  بابت کالای ساخته شده 
خارجی می دهیم نمی تواند رقابت کند.  وی افزود: اگر هزینه حمل و 
نقل و تبلیغات و گمرک و مالیات و گمرک را به کشور خودش به دلار 
می دهیم و تولید کننده داخلی همه چیز را باید براساس دلار آزاد بپردازد 
لذا سلاطین مختلف از جمله سلطان شکر و سلطان موز و سلطان پوشک 
بچه و سلطان ارز و سلطان خودرو بوجود می آید اما یک سلطان تولید 
کننده در کشور نداریم؟ چرا؟ چون امکان این رقابت نیست و نمی شود 
رقابت کرد. مصری گفت: باب واردات ذائقه مصرف کننده را در همه 
بخش های تغییر می دهد اما آن چیزهایی که ما وارد می کنیم برای کشور 

خودش سلطان است مثل سلطان های مختلف لوازم خانگی.

عبدالرضا مصری

سلاطين واردات 
داريم اما سلطان 
توليد نداريم

اینکه  بیان  با  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس  سراج  ناصر 
قیمت گذاری خودرو حتما باید زیرنظر شورای رقابت باشد، گفت: 
پیگیر هستیم که قیمت گذاری در یک جا انجام شود تا بتوانیم کنترلی 
روی بازار خودرو اعمال کنیم.  وی اظهار کرد: ما هم وزیر را خواستیم 
و هم خودروسازها را که یک جلسه نهایی بگذاریم و اقدامات خوبی 
انجام شود.وی افزود: درباره قطعات داخلی هم در آینده با خودروسازان 
جلسه خواهیم داشت. باید قیمت گذاری زیرنظر شورای رقابت باشد. 
سراج درباره پاسخ معاون اول رئیس جمهور به نامه سازمان بازرسی 
کل کشور گفت: پاسخ مثبت است و موافق هستند که خودرو دست 
مصرف کننده واقعی برسد و اگر دلال ها حذف شوند، قطعا قیمت ها 
این رقمی که الان هست نخواهد بود.وی درخصوص ارائه گزارشی از 
تخلفات در مورد خودرو به رئیس قوه قضائیه بیان کرد: گزارشی از قبل 
داده شده بود و قرار است در این هفته نیز گزارش نهایی خدمت رئیس 

قوه قضائیه داده شود.

ناصر سراج

تاكيد سازمان بازرسی 
بر ورود شورای رقابت 
به قيمت خودرو

طی حکمی از سوی مدیر عامل شرکت سایپا دیزل، مهندس سید عباس 
میر حسیني به عنوان مدیر عامل و عضو موظف هیات مدیره شرکت 
خدمات فنی رنا منصوب شد. مراسم تودیع و معارفه مدیران عامل قدیم و 
جدید شرکت خدمات فني رنا، با حضور دکتر محمدزاده مدیر عامل شرکت 
سایپادیزل، مهندس آقایي رئیس هیأت مدیره و قائم مقام مدیرعامل 
و جمعي از معاونین و مدیران برگزار شد.در ابتداي این مراسم دکتر 
محمدزاده، ضمن قدرداني از خدمات شایسته و اثربخش مهندس منصوري 
در طول مدت حضور در شرکت خدمات فنی رنا، این مجموعه را توانمند و 
شاخص در خدمات پس از فروش خودروهاي تجاري کشور دانست و افزود: 
مهندس میر حسیني نیز از جمله نیروهاي با دانش و متخصص خانواده 
بزرگ گروه خودروسازي سایپا به شمار مي آید که پیش از این، در شرکت 
سایپایدک، همواره منشأ خیر و اثر بوده و سوابق درخشاني در کارنامه حرفه 

اي وي به چشم مي خورد.

سید عباس میر حسینی 

انتصاب مدير عامل 
شركت خدمات 
فنی رنـا 

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت در حکمی حسین 
مدرس خیابانی را به عنوان قائم مقام خود در امور بازرگانی منصوب 
کرد.وزیر صنعت، معدن و تجارت در حکمی حسین مدرس 
خیابانی را به عنوان قائم مقام خود در امور بازرگانی منصوب کرد.

حسین مدرس خیابانی دانش آموخته دانشگاه علم و صنعت ایران 
است و حدود۱۷ سال در وزارت بازرگانی در مسئولیت هایی چون 
قائم مقام معاونت بازرگانی داخلی، مدیرکل برنامه ریزی وزارت 
بازرگانی، مدیر کل تامین و توزیع کالا، مدیر کل دفتر تنظیم بازار، 
هیات مدیره شرکت بازرگانی دولتی ایران مشغول بوده و همچنین 
نزدیک به ۱۰ سال به عنوان مدیرعامل و عضو هیات مدیره چند 
واحد تولیدی و صنعتی از جمله شرکت های سیمان زنجان، سیمان 
فیروزکوه، مجتمع فولاد خراسان، موتور سازان )تراکتورسازی 
ایران(، سیمان مازندران، سیمان غرب و شرکت توسعه صادرات را 

در کارنامه خود دارد.

حسین مدرس خیابانی

انتصاب قائم مقام 
وزير در امور 
بازرگانی 

حمیدرضا صمدی رئیس هیات مدیره هلدینگ رایزکو در نشستی 
خبری با اعلام این مطلب گفت: هر یک از دو خودروساز بزرگ حدود 
۱۰۰ هزار محصول ناقص دارند و در حال حاضر خواسته دولت افزایش 
تیراژ است؛ در حالی که اگر این قید از روی خودروسازان برداشته شود و 
آنها روی تکمیل محصولات ناقص تمرکز کنند، ظرف سه ماه می توان 
از این شرایط )دپوی خودروهای دارای کسری قطعه( خارج شد. وی 
در واکنش به طرح های داخلی سازی قطعات، در شرایط تحریم تاکید 
کرد: برای قطعاتی مانند مگنت ها، ECU و انواع مقاومت ها و خازن ها 
باید یک برنامه تولید با مقیاس بالا نوشته شود تا توجیه اقتصادی 
داشته باشد؛ از طرفی، در دنیا چند کشور و شرکت خاص نیاز جهانی 
این قطعات را تامین می کنند.وی با بیان اینکه صلاح نیست به اصطلاح 
چرخ را از اول بسازیم، گفت: بعید می دانم طرح داخلی سازی قطعات 
بیش از 5 یا ۱۰ درصد پیشرفت داشته باشد. وی تاکید کرد: موفقیت 

پویش داخلی سازی قطعات به اندازه انتظار دولت از آن نخواهد بود

حمیدرضا صمدی

راه عبور از بحران 
خودروهای ناقص

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: خوشبختانه در صنعت 
فولاد کشور به خودکفایی مناسبی دست یافته ایم.  وی اظهار کرد: هنوز 
امکان توسعه در صنعت فولاد وجود دارد و با توجه به سرمایه گذاری 
عظیمی که در این بخش طی چند سال اخیر صورت گرفته، به زودی توازن 
خوبی هم در زنجیره تولید این محصول در کشور شاهد خواهیم بود. وی 
افزود: یکی از صنایعی که در کشور سرمایه گذاری عظیمی روی آن شده و 
امروز تبدیل به یک مزیت تولیدی شده است، همین صنعت فولاد است.

رحمانی با اشاره به اهمیت مشارکت تشکل ها در کانون های تصمیم گیری 
حوزه صنایع، خاطرنشان کرد: انجمن فولاد یکی از انجمن های قوی 
در حوزه صنایع کشور است که امیدواریم فارغ از هرگونه بخشی نگری، 
به توسعه واقعی این صنعت کمک کند.وزیر صنعت، معدن و تجارت 
در خصوص صادرات فولاد نیز با تاکید بر اولویت تأمین نیاز داخلی گفت: 
مازاد تولید باید صادر شود و در همین راستا فولاد از جمله صنایعی است 

که ارزآوری آن برای ما اهمیت بالایی دارد و روی آن سرمایه گذاری کردیم.

رضا رحمانی 

در صنعت فولاد به 
خودكفايی مناسبی 
رسيده ايم

افسانه محرابی مدیر کل دفتر صنایع نساجی و پوشاک گفت: درحال 
حاضر تنها تولیدکننده پارچه چادر مشکی در کشور، شرکت نساجی 
حجاب شهرکرد به ظرفیت اسمی ۱۰ میلیون متر مربع است که در 
سال ۹۷ با تولید حدود ۹ میلیون و 4۰۰ هزار مترمربع تقریبا به ظرفیت 
اسمی نزدیک شده است و این نشان دهنده تامین به موقع مواد اولیه 
مورد نیاز واحد است. وی اضافه کرد: پایش وضعیت واحد های صنعت 
نساجی و پوشاک مرتب انجام گرفته و رفع موارد و مشکلات احتمالی 
همواره در دستور کار این دفتر قرار دارد. ایشان  با اشاره به اهمیت 
تولید پارچه مشکی گفت: همواره بحث تامین مواد اولیه این واحد 
در اولویت کاری این دفتر قرار داشته و تاکنون هماهنگی های لازم با 
استان مربوطه و سایر مراجع زیربط انجام شده است و در صورت هرگونه 
مشکلی این دفتر با قید فوریت نسبت به رفع آن اقدام می کند. وی ادامه 
داد: با توجه به افزایش نرخ ارز، قیمت همه کالا های تولیدی افزایش 

یافته که پارچه چادر مشکی نیز مسلما از این امر مستثنی نیست.

افسانه محرابی

توليد بيش از ۹ 
ميليون متر مربع 
چادر مشکی

حامد سلطانی نژاد  مدیر عامل شرکت بورس کالای ایران گفت: توسعه 
دارایی های پایه روی ابزارهای فعلی، توسعه ابزارهای مالی اوراق مبتنی 
بر کالا، گسترش و توسعه اندازه و عمق بازار و توسعه مشارکت با سایر 
نهادها و نیز تقویت و مدیریت برند شرکت از مهم ترین طرح های کلان 
بورس کالای ایران در سال ۹۸ است. وی در بیان سایر طرح های کلان 
شرکت گفت: توسعه معاملات بین الملل، توسعه سیستم های اطلاعات 
مدیریت، بهبود روش ها و فرآیندهای شرکت، بهبود ارتقا و یکپارچه 
سازی سیستم ها و سامانه ها و پشتیبانی و بهبود کیفیت خدمات ارایه 
شده به ذی نفعان از دیگر طرح های مدنظر برای سال جاری است که در 
راستای اجرایی سازی این طرح ها حدود ۹۸ پروژه و اقدام بهبود و ۲5۰ 
اقدام جاری تعریف شده است. وی اظهار کرد: دستاوردها و اقدامات بورس 
کالای ایران مرهون فرهنگ سازی و آشنایی با سازوکارهای بورس است 
و برگزاری جلسات و نشست های متعدد با سیاست گذاران و مسئولان 

تصمیم گیرنده به همین دلیل بوده است.

حامد سلطانی نژاد

 اجرای 10 طرح 
 كلان بورس كالا 
در سال ۹8

گفت وگو 

 از کمیته کاغذ و اقتصاد مطبوعات 
تا مشاوره حقوقی و بیمه خبرنگاران

و  بود  گمرک  در  کاغذ  درحالی که 
تومان   4۲۰۰ ارز  با  واردکنندگان 
گفته  کنند،  وارد  را  آن  می خواستند 
در  و  بدهی  نیمایی  ارز  باید  بودند 
هم،  نیمایی  ارز  با  مرتبط  سازوکار 
مشخص نبود که تخصیص بدهند یا 
ندهند! از روزی که آقای جهانگیری آن 
جلسه را گذاشت، تصمیم را گرفتند و 
کاغذها الان در حال ترخیص است و 
می آید و ما کارهایش را انجام می دهیم. 
پس این بحران، اولا سه یا چهار ماه بود و کل سال نبود؛ ثانیا ما 
می گوییم از امروز تا دو سال دیگر، مثلا ما این مشکل را داریم و 
با این موضوع چه کار باید بکنیم؟ ما باید این کاغذ را، از جایی که 
برداشته می  شود، باید به طور مستقیم به چاپخانه برسانیم و نگذاریم 
که خرج مصارف دیگری بشود؛ بدون تعارف باید بگویم، در جامعه ما، 
بخش های دلالی  وجود دارد که این کاغذ را مثل همان کسی که از 
پوشک و گوجه فرنگی به سود می رسد و از دارو و کاغذ هم می خواهد 
همین استفاده را کند، ما نباید بگذاریم که دست آن آدم سودجو 
بیافتد. با همه این تعاریف، حدود  ۸۰ هزار تن کاغذ، مورد استفاده 
صنعت نشر و همچنین مطبوعات ایران می شود  و بخش عمده ای از 
مصرف کاغذ ما در دوایر دولتی به مصرف می رسد و بخش هایی از 
این کاغذها، صرف چاپ و انتشارات مجلات رنگی با کاغذهای گلاسه 
توسط نهادهای دولتی می شود. برای این جنگ تحمیلی اقتصادی که 
به قول خود شما ممکن تا چند سال نیز به طول بیانجامد، دولت، تا 
چه اندازه سیاست paperless )حذف کاغذ از فرآیندهای اداری( را در 
دستور کار خود قرار می دهد؟ اجازه دهید قسمت دوم را هم بگویم تا 
به این جا هم برسیم. ما آمدیم و یک کمیته کاغذ در معاونت مطبوعاتی 
با دو هدف عمده تشکیل دادیم. نخستین هدف، راستی آزمایی از تیراژ 
مطبوعات است؛ چون تا به حال تیراژ ما اعلامی بوده است و به حسب 
تجربه و گزارش هایی که به ما رسیده است، تیراژ مطبوعات و مجلات، 
واقعی اعلام نمی شود! و ما به همین دلیل شرایطی را قرار داده ایم که 
از این پس، هرآنچه که چاپ می شود، تیراژ محسوب شود نه آن چه 
که اعلام می شود. لذا مصرف کاغذ واقعی می شود. دوم این که کاغذ را 
دقیقا به ماشین چاپ می رسانیم. یعنی به چرخه چاپ می رسد و این 
به شکل خود به خود، هرگونه سوءاستفاده مستقیم و استفاده ثانویه 
را از کاغذ برطرف می کند. در مورد paperless هم، اساسا در دولت 
بخشنامه شده است و در قانون بودجه سال  جاری هم آمده است 
که، دستگاه ها حق چاپ بولتن و آثار کاغذی را ندارند و هر نوع چاپ 
سررسید، بولتن و نشریه در دستگاه های دولتی و حاکمیتی ممنوع 
است و باید paperless شوند. چیزی که می ماند، رسانه هایی هستند 
که از بودجه دولتی ارتزاق می کنند. در این ها غیر از رسانه هایی که در 
قانون بودجه، برایشان بودجه در نظر گرفته شده است، ما به عنوان 
وزارت ارشاد، هیچ نوع حمایت و کمکی از بابت بودجه، به رسانه های 
دولتی نمی کنیم. البته برای کاغذ، رسانه هایی که در تیراژ بالا هستند 

ـ مثل همشهری – ایران ـ کمک می کنیم.    

اقتصاد کلان

www.etebar.net

چهارشنبه 5 تیر ماه 1398، شماره 184

4
 آب هفته نامه اقتصادی ایران

در هاون 
»ايجاد صنايع 
آب بر «!؟

قاسم تقی زاده خامسی، معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا با اشاره به ایجاد صنایع آب بر، در برخی از استان های کم آب، گفت: تقاضای ما این است که این صنایع به جای این استان ها به سواحل مکران و چابهار انتقال 
یابد. تقی زاده خامسی دیروز در یک نشست خبری با طرح این پرسش که چرا باید صنایع آب بر و خودروسازی در اصفهان یا خراسان رضوی ایجاد شود، پیشنهاد تقبل هزینه طرح های انتقال آب توسط صنایع مستقر 
در استان های خشک را مطرح کرد و افزود: درخواست هایی برای ما ارسال شده است که از دریای عمان به خراسان رضوی و جنوبی و سیستان و بلوچستان آب انتقال دهیم و هزینه ای که برای ۷۰۰ میلیون مترمکعب 
آب پیشنهاد شده عددی بالغ بر ۱۰۰ میلیارد تومان است؛ اگر صنایع، هزینه های آن را متقبل شود ایرادی ندارد؛ زیرا دولت نمی تواند خرید تضمینی آب را انجام دهد. حرف های معاون وزیر نیرو از جنس همان 
حرف هایی است که بارها دانشگاهیان، کارشناسان و حتی مردم عادی زده اند و گوشی بدهکار آن نبوده است. اینکه صنایع آب بر باید به سواحل منتقل شود و اینکه انتقال آب از دریا به دشت های مرکزی ایران زدن 
سرنا از سر گشاد آن است، حرف تازه ای نیست. در همه اینها دولت و خصوصاً وزارتخانه های نیرو، صنعت و کشاورزی مخاطب بوده اند اما حالا معاون وزیر نیرو، به عنوان یکی از اعضای بدنه دولت همین پرسش ها را 
مطرح می کند.مخاطب این سؤال ها کیست؟ مردم یا دولت؟ اگر دستگاهی خارج از دولت موظف به انتقال صنایع آب بر به سواحل است آن را به مردم معرفی کنید تا شاید با پادرمیانی عده ای خارج از دولت، مجوز 

ساخت یا توسعه جدید به این صنایع داده نشود و حوزه آب استان های کم بارش بیش از این طعم بحران نگیرد. 

ساخت 1۰۰ 
هزار واحد 
مسکونی برای 
کارکنان و 
بازنشستگان 
نیروهای مسلح

طی مراسمی با حضور وزرای 
راه و شهرسازی و دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح تفاهمنامه ساخت 
برای  مسکونی  واحد  هزار   ۱۰۰
نیروهای  بازنشستگان  و  کارکنان 
مسلح امضا شد. این تفاهمنامه قرار 
است با منابع مالی ارزان قیمت و طی 
سه سال اجرایی شود.مازیار حسینی 
معاون وزیر راه و شهرسازی  در آیین 
امضای تفاهمنامه ساخت ۱۰۰ هزار 
و  کارکنان  برای  مسکونی  واحد 
بازنشستگان نیروهای مسلح اظهار 
کرد: در دوره جدید مدیریت وزارت راه 

تولید مسکن را به عنوان سیاست 
اصلی دولت در دستور کار قرار گرفته 
است. در این برنامه تمام نقاط کشور 
در طرح ملی تولید و عرضه مسکن 

مورد توجه قرار خواهد گرفت.
وی ادامه داد: یکی از نقاط مهم 
اراضی نیروهای مسلح داخل شهرها 
بوده که باید نوع نگاه ما به آنها تغییر 
کند. بر این اساس با وزارت دفاع از 
صورت  مذاکراتی  پیش  ماه  چند 
گرفت و تمام ظرفیت های نیروهای 

مسلح پای کار آمده است.
وی با بیان اینکه در تفاهمنامه 

امروز ۱۰۰ هزار واحد ساخته می 
شود، افزود: اولین هدف ما این است 
که سرباز و افسر خیالش از سرپناه 
خانواده راحت باشد. پس از تشکیل 
کمیته مربوطه عملیات ساخت و ساز 
این ۱۰۰ هزار واحد بلافاصله آغاز 
خواهد شد و مدت زمان اجرای این 
پروژه از سوی وزارت راه را سه سال 
است که با توافق طرفین مدت قابل 

تمدید خواهد بود.
بر اساس این توافق توافقنامه 
و  کارکنان  معرفی  و  شناسایی 
بازنشستگان فاقد مسکن واجد شرایط 

به وزارت راه به عهده وزارت خانه دفاع 
ظرفیت های  از  همچنین  و 
قرارگاه های سازندگی و شرکت های 
نیروهای مسلح و پیمانکاران دارای 
صلاحیت جهت مشارکت و ساخت به 
این  در  شد  خواهد  گرفته  کار 
تفاهم نامه مقرر شد تسهیلات بانکی 
ارزان قیمت استفاده از منابع مالی در 
اختیار نیروهای مسلح منابع مالی 
سازندگان و سرمایه گذاران ایجاد خط 
اعتباری به منظور روش های تأمین 
منابع مالی این پروژه در نظر گرفته 

شود.

فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
لزوم  توئیتی درباره  اطلاعات در 
بهبود کیفیت خدمات پشتیبانی 
خدمات  ارائه دهنده  شرکت های 
ارتباطی، به پایان مهلت در نظر 
گرفته شده برای این شرکت ها 
اشاره کرد و نوشت که توجیهات 
مدیران شرکت ها در این خصوص 

قابل قبول نیست.
جهرمی  آذری  محمدجواد 
شنبه شب افزود: مهلت دو هفته ای 
خدمات  کیفیت  بهبود  برای 
توجیهات  و  تمام شد  پشتیبانی 
مدیران شرکت های ارائه دهنده 
خدمات ارتباطی، قابل قبول نیست.
باید  آنها  کرد:  تصریح  وی 
بیشتر تلاش کنند و هنوز با مطلوب 
چون  دارند،  معناداری  فاصله 
خودشان جدی وارد گود اصلاح 
وزارت  ما هم در  و  روالها شدند 

ارتباطات کمکشان می کنیم.
وزیر ارتباطات پیشتر مهلتی 
تنظیم  سازمان  به  هفته ای  دو 

و  رادیویی  ارتباطات  و  مقررات 
سرویس دهندگان اینترنت داده بود 
بخش  وضعیت  مدت  این  در  تا 
پشتیبانی مشتریان در شرکت های 
ارائه دهنده اینترنت بهبود پیدا کند.

آذری جهرمی در یک رشته 
توئیت از تماس خود با پشتیبانی 
مخابرات )شماره تلفن ۲۰۲۰( و 
چند سرویس دهنده دیگر خبر داده 
و از کیفیت پاسخگویی پشتیبانی 
بود:  کرده  انتقاد  شرکت ها  این 
»پاسخ گویی اصلاً خوب نبود. برخی 
نشدند روی خطم  متوجه  حتی 

اینترنت ندارم.«
جهرمی در ادامه توئیت خود 
تاکید کرده بود که فقط دو هفته به 
سازمان رگولاتوری و شرکت های 
ارائه دهنده اینترنت مهلت می دهد 
تا وضع را اصلاح کنند وگرنه شخصاً 
به این موضوع ورود پیدا خواهد کرد. 
او این ضرب الاجل را با تاکید خاصی 
بیان کرده و تاکید کرده بود که در 
زمینه حق الناس هیچ تعارف و خط 

قرمزی وجود ندارد.
گزارش ماهانه سامانه ثبت و 
پاسخگویی به شکایات مشترکین 
که  می دهد  نشان  رگولاتوری 
فراوانی شکایات ثبت شده حوزه 
در  مخابرات  شرکت  اینترنت 
فروردین ماه سال ۱۳۹۸ به عدد 
دلیل  بیشترین  و  می رسد   ۶۲۹
شکایات کاربران را همین موضوع 
بر  می دهد.  تشکیل  پشتیبانی 
اساس همین گزارش با اینکه تعداد 
۸۳۹ شکایت رسیدگی شده ولی 
مجموعاً ۱۳۸ شکایت در مراحلی 
چون بازبینی و سایر موارد باقی 
به  کلی تر  نگاهی  است.با  مانده 
گزارش رگولاتوری می توان دریافت 
که شکایت از اکثر شرکت های ارائه 
دهده اینترنت در حیطه پشتیبانی 
مشتریان بیشترین سهم مجموعه 
شکایات کاربران را در بر می گیرد و 
به نظر می رسد این بخش مهم در 
نیافته  سامان  چندان  شرکت ها 

است.

 آذری جهرمی: 
توجیهات شرکت های خدمات 

ارتباطی، قابل قبول نیست

آغاز مرحله دوم اجرای طرح شفافیت

آغاز مرحله دوم اجرای طرح شفافيت 
در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

حسین انتظامی با بیان اینکه مرحله 
اول شفاف سازی، سال گذشته با ٨ 
اقدام اجرایی تعریف و بخش قابل 
توجهی از آن اجرا شد، تصریح کرد: 
ارزیابی  از  پس  دوم  مرحله  اینک 
مرحله اول و اضافه کردن اقدامات 
تقویت  کنار  در  جدید  اجرایی 
اقدامات قبلی جمعاً با ١٤ شاخص 
وزارتخانه  معاونان  شورای  توسط 

ابلاغ شده است.
وی افزود: در مرحله دوم، الزاماتی در 

نظر گرفته شده که ضمانت تحقق شفافیت باشد؛ از جمله اینکه 
تخصیص بودجه همه معاونت ها و موسسات مرتبط، منوط به اقدامات 

چهارده گانه شده است.
انتظامی گفت: شفافیت یکی از کلان برنامه های محوری وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی است که در جلسه رای اعتماد خود در 
مجلس بر آن تاکید کرده است و در راستای رویکرد عمومی دولت، 

اهتمام ویژه ای برای تحقق آن دارد.
وی افزود: با تدبیر وزیر محترم و همت مدیران و کارکنان وزارت 
فرهنگ وارشاد اسلامی خوشبختانه این وزارتخانه در موضوع 

شفافیت، پیشگام همه دستگاه ها محسوب می شود.
دستیار ارشد وزیرفرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح کرد: در این 
مرحله، انتشار برنامه ها، بودجه ها، آمار و اطلاعات برای تسهیل 
برنامه ریزی های فعالان فرهنگ و هنر، فهرست آثار ثبت شده از 
حیث صیانتی و حقوق مالکیت، علاوه بر ٨ محور قبلی تکلیف شده 
است. همچنین معاملاتی که قبلًا فقط شامل معاملات کلان بود، در 
این مرحله شامل معاملات متوسط هم شده و همه زیر مجموعه های 
این وزارتخانه موظف شده اند تصویر قراردادهای خود را منتشر 
کنند. به ویژه آنکه از سال گذشته به همه بخش ها ابلاغ شده بود که 
این بند را در قراردادهای خود اضافه کنند تا انتشار آن موجب 
سوءتفاهم برای طرف قرارداد نشود.به گفته دبیر کمیسیون انتشار 
و دسترسی آزاد به اطلاعات، در مرحله دوم اجرای شفافیت در 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، انتشار گزارش های حسابرسی 
موسسات مشمول از جمله بنیاد فارابی، موسسه نمایشگاه های 
ایران و حدود بیست موسسه دیگر الزامی شده است.انتظامی در 
عین حال تصریح کرد: در واقع، ذینفعان باید بتوانند پیش بینی کنند 
که چه جوابی از دستگاه مربوط می گیرند و بتوانند فرمول های 
محاسباتی یا نوبت ها را به صورت دستی محاسبه کنند؛ طبعاً در این 
حالت، دستگاه ها پاسخگو تر می شوند و برای تک تک تصمیمات و 
اقدامات و حتی رویکردهای خود توجیهی مبتنی بر ضوابط اعلامی 
شان خواهند داشت و باب رفتار و پاسخ های سلیقه ای یا تبعیض 
آمیز بسته می شود.وی همچنین از رسانه ها خواست با ایفای نقش 
نظارتی و تذکر کاستی ها به تحقق شفافیت در وزارت فرهنگ کمک 
کنند تا تبدیل به رویه عمومی در همه دستگاه ها شود.یادآور می 
شود دو روز پیش رئیس جمهور لایحه شفافیت را برای تصویب به 
مجلس فرستاد و انتظار می رود با تصویب این لایحه، این رویکرد 

دولت با سرعت بیشتری تحقق یابد.

قسمت  سوم

عباس معمارنژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت 
اقتصاد درباره فروش اموال و املاک مازاد بانک ها اظهار داشت: 
طبق قانون، نظر مقام معظم رهبری، رئیس جمهور محترم و وزیر 
اقتصاد و دارایی خروج بانک  ها از بنگاه داری اصل مهمی است و ما 
این موضوع را با جدیت دنبال می کنیم. وی خاطر نشان کرد: نباید 
فراموش کرد سود حاصل از فعالیت این بنگاه ها تراز نامه بانک ها را 
تحت تاثیر قرار می دهد. وی در رابطه با واگذاری اموال بانک ها نیز 
گفت: وزارت اقتصاد و دارایی پیشنهاد داد و دولت هم مصوب کرد 
که بانکها بتوانند با تایید مجمع عمومی بانک ها از آیین نامه قانون 
اصل 44 برای واگذاری اموال استفاده کنند.وی در مورد کارگروهی 
که اخیراً در وزارت اقتصاد برای مدیریت ریسک تشکیل شده است، 
گفت: خروجی کارگروه این است که بتوانیم ساختار مدیریت ریسک 
در بانک ها که شامل تطبیق، مبارزه با پولشویی و ریسک است را 

تقویت کنیم.

عباس معمارنژاد

65 هزار ميليارد 
تومان تهاتر بدهی 
دولت



 حجت الاسلام سیدابراهیم رییسی رییس قوه  قضائیه درباره سرنوشت ۶۳ 
حساب بانکی و اینکه آیا این حساب ها تعیین تکلیف شده اعلام کرد: این 
حساب ها به 5 حساب تقلیل یافته است.   وی در یک گفت و گوی تلویزیونی 
در شبکه یک سیما درباره سرنوشت ۶۳ حساب بانکی و اینکه آیا این حساب ها 
تعیین تکلیف شده است یا خیر اظهار داشت : ۶۳ حساب عدد درستی نبود 
که اعلام شد.وی در ادامه گفت: این حساب ها یک امکانی بود تا در جایی که 
بودجه مصوب مشکلات را حل نمی کند برای ارایه خدمات استفاده شود. به 
دلیل همین ذهنیت ها، آنها را به 5 حساب تقلیل دادیم و در گام بعدی قصد 
داریم در پایان هر سال درآمد و هزینه های این حساب ها را به صورت شفاف 
به اطلاع عموم مردم برسانیم تا شفافیت ایجاد شود. وی افزود : تاکنون هم این 
حساب در اختیار روسای قوه قضائیه وقت بوده و مصارف آن ها برای خدمات 
قضایی بوده است. البته در گذشته چک ها با یک امضا صادر می شود اما از 
روزی که به قوه  قضائیه آمدم، قرار شده چک ها با سه امضا وصول شود اما به هر 

حال متاسفانه این موضوع یک مقدار جنبه سیاسی پیدا کرد.

 سیدابراهیم رییسی 

كاهش حساب های 
 بانکی در اختيار
 قوه قضاييه

سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رییس جمهور از شرکت های »صنعت اندیشه مدار- 
سولفور شیمی کاشان-  پاکیان کویر « بازدید و با روند فعالیتهای این شرکت ها آشنا شد. 
معاون رییس جمهور همچنین در بازدیدی از واحدهای فنآور پارک علم و فنآوری کاشان 
در پردیس غیاث الدین جمشید کاشانی با حضور زراعت »رییس دانشگاه کاشان « در جریان 
روند فعالیتهای این بخش نوظهور و نوپدید در حوزه حمایت از صنایع آکادمیک و دانش 
بنیانِ کاشان قرار گرفت تا عزم و اراده ی علمی سازی صنعت بر پایه تجربیات و دانش فارغ 
التحصیلان دانشگاهی در کاشان شتاب بیشتری بگیرد.  وی در بخش دیگری از سفر یک 
روزه خود به کاشان، با حضور مقامات محلی مرکز رشد دانشکده شهید رجایی را افتتاح و 
از واحدهای مختلف فنآور در این مرکز فنی حرفه یی بازدید کرد.بازدید از یک شرکت 
ریسندگی بافندگی و فرش در شهرک صنعتی هلال آران و بیدگل و برسی فرصتهای داخلی 
سازی فنآوری در حوزه ماشین سازیِ فرش ماشینی با حضور فعالان کاشانی این صنعت و 
مسؤلان مربوطه در شهرستان کاشان و همچنین شرکت در نشست شورای اداری شهرستان 
با موضوع بررسی موانع و مشکلات توسعه صنایع دانش بنیان و فنآورانه شهرستان کاشان با 

حضورمسؤلان شهرستانو صاحبان صنایع مختلف در محل اتاق بازرگانی کاشان  برگزار شد.

سورنا ستاری

 بازديد از 
صنايع كاشان 

محمد نهاوندیان معاون اقتصادی رئیس جمهور گفت: ایران آرام آرام 
در حال خروج از دوره نوسانات اقتصادی است و برآوردهای کارشناسی 
در همه بخش ها به ویژه کشاورزی، گردشگری و صنعت نوید بهبود 
وضعیت و تراز مثبت را برای کشور می دهد.  وی در شورای گفت وگوی 
دولت با بخش خصوصی سیستان و بلوچستان در زاهدان اظهار داشت: 
با عزم دولت و همرایی بخش خصوصی به دشمنان نشان دادیم که با 
همه سختی ها و تحریم نمی توانند اقتصاد جمهوری اسلامی ایران را 
به زانو درآورند. ایران آرام آرام در حال خروج از دوره نوسانات اقتصادی 
است و برآوردهای کارشناسی در همه بخش ها به ویژه کشاورزی، 
گردشگری و صنعت نوید بهبود وضعیت و تراز مثبت را برای کشور 
می دهد.معاون اقتصادی رئیس جمهور افزود: در دو ماه نخست سال 
جاری رشد اقتصادی ایران مثبت بوده و تورم نیز روند کاهشی را نشان 
می دهد. امسال باید تلاش کنیم تا رونق تولید در کشور محقق شود و 

این مهم نیازمند عزم دولت و بخش خصوصی است.

محمد نهاوندیان 

ايران در حال خروج 
از دوره نوسانات 
اقتصادی

عبدالناصر همتی رئیس کل بانک مرکزی با حضور در یک برنامه زنده 
تلویزیونی با موضوع »آخرین تحولات مربوط به سیاست های پولی و ارزی، 
سیاست های اعتباری برای رونق تولید و روند ساماندهی نظام بانکی«، در 
پاسخ به این پرسش که دغدغه مردم بیشتر از همه معیشت است و به نظر 
می رسد که این امر با مباحث ارز گره می خورد و ارز در صدر موضوع ها و 
تحلیل های اقتصادی قرار گرفته است، گفت: بحث معیشت دغدغه مسئولان 
و دست اندرکاران اقتصادی کشور است. معیشت مردم با اقدام های سال 
گذشته ترامپ برای برخورد با ایران به عنوان بزرگ ترین قدرت اقتصادی  
با تحریم شروع شد، فشارها را افزایش داد زیرا می خواست نظام سیاسی و 
اقتصادی را بر هم  بزند. وی با بیان اینکه هدف اصلی برهم زدن نرخ ارز و منبع 
درآمد نفتی و بستن مسیر مبادلات مالی و پولی برای افزایش نرخ ارز است، 
اظهار کرد: نرخ ارز یک متغیر اقتصادی است که بر بخش تولید و سایر بخش ها 
تاثیر دارد. بنابراین، با افزایش نرخ ارز، تورم بالا رفت که عمده فشار ناشی از این 

امر بر طبقه متوسط و پایین است در حالی که بر طبقات بالاتر اثر مثبت دارد.

عبدالناصر همتی 

تلاش برای تقويت 
ارزش پول ملی 

صادق نجفی مشاور عالی و دستیار ویژه صنعت، معدن و تجارت گفت: 
تأمین مواد اولیه واحدهای تولیدی بدون ثبت سفارش در مناطق آزاد 
را در دستور کار داریم.  وی در دیدار با اعضای فراکسیون مناطق آزاد 
مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: این تصمیم در جهت حمایت 
همه جانبه از تولید داخل به خصوص در شرایط اقتصادی کنونی و 
تحقق رونق تولید گرفته شده است. وی حمایت از صادرات واحدهای 
تولیدی صادرات گرا را برنامه دیگر وزارت صمت در سال رونق تولید 
دانست و تصریح کرد: در همین راستا ارائه تسهیلات لازم برای فرآوری 
صادرات را جهت ایجاد ارزش افزوده بیشتر به خصوص در حوزه 
معدن و صنایع معدنی در دستور کار داریم.مشاور عالی و دستیار ویژه 
صمت با اشاره به برنامه های این وزارتخانه در جهت توسعه صادرات 
غیرنفتی، گفت: هدف گذاری ۳۲ میلیارد دلاری صادرات کالا و 
خدمات به ۱5 کشور همسایه و نزدیک به کشورمان را امسال در برنامه 

کاری خود داریم.

صادق نجفی 

تأمين مواد اوليه واحدهای 
توليدی در مناطق آزاد 
بدون ثبت سفارش

محمود حجتی، وزیر جهاد کشاورزی گفت: سازوکاری اندیشیده شد تا 
هر نوع حمل ونقل گندم در کشور مستندسازی و شناسنامه دار شود و 
این اقدام بحث قاچاق را به شدت کاهش داده است. شناسنامه دار کردن 
حمل گندم عاملی برای کاهش قاچاق/ بیش از ۳ و نیم میلیون تن گندم 
از گندمکاران خریداری شد وی پس از دیدار با علی عسکری، رئیس 
رسانه ملی در خصوص نرخ خرید تضمینی گندم گفت: نرخ گندم 
امسال هزار و ۷۰۰ تومان تعیین شد و تاکنون سه و نیم میلیون تن گندم 
از کشاورزان خریداری شده و این روند همچنان ادامه دارد. وی درباره 
احتمال قاچاق معکوس گندم با توجه به افزایش نرخ ارز و گرانتر بودن 
قیمت گندم در کشورهای همسایه نسبت به قیمت خرید تضمینی در 
داخل کشور افزود: از آنجا که احتمال می رفت با توجه به افزایش نرخ ارز 
امسال شاهد قاچاق معکوس باشیم، بنابراین سازوکاری اندیشیده شد تا 
هر نوع حمل و نقل گندم در کشور مستندسازی و شناسنامه دار شود و 

این اقدام بحث قاچاق را به شدت کاهش داده است.

محمود حجتی

خريداری بيش از ۳ و 
نيم ميليون تن گندم 
از گندمکاران 

سید محمدرضا مرتضوی دبیرکل خانه صنعت، معدت و تجارت ایران در 
نشست خبری رییس ستاد بزرگداشت روز ملی صنعت و معدن تصریح 
کرد: دو سال است که در تحریم نیستیم، بلکه در محاصره کامل اقتصادی 
هستیم. وی ادامه داد: تحمل مردم و کارگران و نقش صنعت و تولید در 
تامین نیازها، سبب محکم ایستادن مسئولان شده است. دبیرکل خانه 
صنعت، معدت و تجارت ایران گفت: واحدهای صنعتی به عنوان سربازان 
خط مقدم این جنگ تحمیلی اقتصادی، نقش خود را به خوبی اجرا کرده 
اند.مرتضوی افزود: جشن بزرگداشت روز صنعت و معدن در واقع جشن 
ایستادگی و پایمردی فعالان تولید و صنعت و مردم در مقابل تحریم های 
ظالمانه است.وی اضافه کرد: صنعت کشور در یک سطح باورنکردنی از 
استقامت دارند نیازهای کشور را برطرف می کنند. وی با اشاره به برخی 
مشکلات فراروی تولید، بیان کرد: با دولت در طول سال در این باره گفتگو 
و جلسات مختلفی برگزار می کنیم اما روز صنعت و معدن فقط برای 

تجلیل و برگزاری جشن است و انتقادها را در این روز بیان نمی کنیم.

سید محمدرضا مرتضوی

صنعت با استقامتی 
باورنکردنی در حال 
تأمين نيازهای كشور 

پیروز حناچی شهردار تهران در مراسم افتتاح موزه پمپ بنزین 
دروازه دولت در سخنانی اظهار داشت: بسیار خوشحالم امروز فضایی 
فراهم شد تا به یکی از ارزش های شهر تهران بپردازیم و آن را در 
معرض دید عموم قرار دهیم، صنعت نفت باعث شد تا بخش عمده 
ای از کشور ساخته شود و امروزه نقش زیادی در حفظ اسناد خود 
برای توسعه کشور دارد که این امر مایه مباهات است.وی افزود: اگر 
از مردم کلانشهرها سوال کنیم که ارزش های شهر چیست و ما باید 
به چه چیزی در شهر به عنوان ارزش افتخار کنیم، شاید عده ای 
عنوان کنند که مال های تجاری، ساختمان های بلند و برج های 
مسکونی و اداری ارزش های شهر محسوب می شوند که البته تمام 
اینها لازمه زندگی در شهر هستند، اما نمی توانیم اینها را ارزش های 
شهر تلقی کنیم چرا که تمامی این فضاها مسئولیت برای مدیریت 
شهری ایجاد می کنند و هزینه هایی صرف مرمت و نگهداری این 

مکان ها می شود و ارزش برای شهر نیستند.

پیروز حناچی 

ارزش شهر به 
تاريخ و فرهنگ آن  
است 

مجید قاسمی گفت:  بانک ها تحت فشار افکار عمومی و تبلیغات غیرمنصفانه 
هستند یک مدیر نظام بانکی از رییس سازمان برنامه و بودجه درخواست 
کرد تا مقدمات یک نشست از سوی نظام بانکی با رییس جمهور را فراهم 
کند.  وی در مراسم امضای تفاهم نامه نظام بانکی با سازمان برنامه و بودجه 
به منظور تأمین مالی ۳ هزار میلیارد تومانی بازسازی مناطق سیل زده گفت: 
بانک ها تقاضا دارند که تعهد و دلسوزی نظام بانکی مورد توجه قرار گیرد و 
با توجه به موجی از تبلیغات غیرمنصفانه بر علیه بانک ها، جلسه مشترکی 
از سوی رئیس سازمان برنامه و بودجه با رئیس جمهور تدارک دیده شود. 
وی افزود: هم اکنون بانک ها تحت فشار افکار عمومی و تبلیغات غیرمنصفانه 
هستند؛ اگر بانک ها خطا و اشتباهی دارند باید به آنها اعلام شود اما خدمات 
آنها نیز نباید نادیده گرفته شود. ایشان گفت: به نظر می رسد که باید یکبار 
در حضور سران سه قوه گزارش عملکرد نظام بانکی ارائه شود؛ چراکه 
اقتصادی که از سال ۹۱ به بعد دچار رکود بوده و شرایط این چنینی را 

سپری کرده است، به راحتی امکان جبران آن وجود ندارد.

مجید قاسمی

بانک ها تحت فشار 
افکار عمومی و تبليغات 
غيرمنصفانه هستند

محسن ضیایی معاون مدیرعامل بانک رفاه در امور بانکداری شرکتی و 
اختصاصی و دکتر کولیوند رئیس بیمارستان خاتم الانبیاء، تفاهم نامه 
همکاری بین بانک رفاه کارگران و بیمارستان خاتم الانبیاء امضا شد.  وی در 
مراسم امضای این تفاهم نامه طی سخنانی ضمن ابراز خرسندی از حضور 
بانک در عرصه سلامت و ارائه خدمت به جامعه پزشکان کشور خاطرنشان 
ساخت: بانک رفاه مفتخر است که به بیمارستان خاتم الانبیاء که یکی از 
بیمارستان های شاخص درکشور است خدمات بانکی ارائه می دهد. وی با 
بیان اینکه حضور در نظام سلامت منجر به خیر و برکت در بانک شده است 
گفت: شناسایی بانک رفاه به عنوان بانک سلامت محور منجر به ارتقای 
بسیاری از شاخص ها و درآمدهای نامشهود از جمله تقویت برند بانک شده 
است. رئیس بیمارستان خاتم الانبیاء با اشاره به اینکه این بیمارستان مسیر 
توسعه ای خود را با قدرت دنبال می کند تصریح کرد: در آینده ای نزدیک به 
یک بیمارستان هزار تختخوابی تبدیل خواهیم شد و برای مقاصد توسعه ای 

خود نیازمند همکاری بیش از پیش با بانک رفاه هستیم. 

محسن ضیایی

امضای تفاهم نامه 
با بيمارستان خاتم 
الانبياء  

یونس مظلومی مدیرعامل بیمه تعاون  گفت: تمام مواردی که در 
این جلسه مطرح شد مورد بررسی دقیق قرار خواهد گرفت. وی 
افزود : برگزاری این جلسات منجر به پیشرفت و بهبود عملکرد تمام 
ارکان سازمان شده و به هموار کردن موانع موجود در مسیر شبکه 
فروش منجر میشود . نمایندگان برای ما اهمیت بسیار بالایی دارند 
، چنانکه استراتژی هایمان را با تبادل نظر با شبکه فروش ایجاد می 
کنیم. در ابتدای این جلسه ، نمایندگان ضمن معرفی خود به بیان 
مشکلات و موارد مربوطه پرداخته و پیشنهادات خود را ارائه کردند 
. در ادامه مدیران ستادی ، به تفکیک در خصوص موارد مطرح شده 
پاسخگوی سولات کارگزاران و نمایندگان عزیز شدند . تبادل نظر 
در خصوص راه کارهای فروش و بهینه سازی فعالیت نمایندگان از 
طریق ارائه آموزشهای نوین ، بهبود امکانات لازم نمایندگان ، تسهیل 
فرآیندهای اداری نمایندگان با شعب و ستاد از جمله مسائلی بود که 

مورد بررسی و تصمیم گیری قرار گرفت .

یونس مظلومی 

نشست مشترک 
مدير عامل و مديران 
ستادی بيمه 

سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران عقدنامه های قدیمی را به عنوان اسناد آرشیوی غیردولتی از خانواده ها خریداری می کند.  مجموعه ای از اسناد آرشیوی شامل عقدنامه، عکس و پاکت نامه در جلسه کارگروه 
ارزیابی و خرید اسناد آرشیوی غیردولتی که در کتابخانه ملی ایران برگزار شد به منظور خرید از مالکان آنها مورد ارزیابی و قیمت گذاری قرار گرفتند. یکصد و بیستمین جلسه کارگروه ارزیابی و خرید اسناد 
آرشیوی غیر دولتی با حضورعلی زرافشان معاون اسناد سازمان اسناد و کتابخانۀ ملی ایران، دادستان کل دیوان محسابات کشور و اعضای کارگروه خرید در ساختمان آرشیو این سازمان برگزار شد. در این جلسه 
۱۳ مجموعه اسناد شامل عقدنامه، بریده روزنامه، کتابچه، دفترچه، عکس، کارت و پاکت نامه کارشناسی و قیمت گذاری شد. این مجموعه ها مربوط به دوره زمانی )۱۲۱۲-۱۳۸۰ قمری(، )۱۳5۷-۱۳۰۰ 
شمسی( و )۱۹۱4-۱۹۹۷ میلادی( می شوند که مورد ارزیابی مسئولان و کارشناسان قرار گرفتند. زرافشان دراین باره گفت: آرشیوها به دلیل نقش مهمی که در تعیین هویت جامعه و ارتباط افراد با تاریخ 
و فرهنگ اقلیم بومی دارند، می توانند تأثیرگذاری بسزایی در تحقق مردم سالاری و دموکراسی داشته باشند که دسترسی به اسناد ملی یکی از ارکان نیل به این هدف است.وی با بیان اینکه قدیمی ترین سند 
موجود مربوط به ۷۱4 سال پیش و یک سند حکومتی برای اخذ مالیات است، افزود: بر حسب قانون تنها اسنادی را می توان به سازمان اسناد تحویل داد که راکد باشند؛ به عبارت بهتر، اسناد جاری دستگاه ها و یا 

اشخاص را نمی توان در آرشیو نگه داری کرد. سند راکد، سندی است که قابل انتقال نباشد و یا از آخرین برگ آن حداقل 4۰ سال گذشته باشد.

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان
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قسمت  دوازدهمگفت وگو

ایران خودرو و 
سایپا تا سال ۹۹ 
واگذار می شود

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و 
تجارت اعلام کرد: ایران خودرو و سایپا 
تا پایان سال ۹۸ و نهایتا در سال ۹۹ 
به بخش خصوصی واقعی واگذار می 

شود.
وی در حاشیه مراسم روز ملی اصناف 
در جمع خبرنگاران گفت: عزم راسخ 
برای واگذاری دو خودروسازی بزرگ 

واقعی  خصوصی  بخش  به  کشور 
داریم. وی تاکید کرد: واگذاری اموال 
غیرتولیدی و شرکت های وابسته این 
دو شرکت خودروسازی آغاز شده و تا 
پایان سال ۹۸ و نهایتاً در سال ۹۹ این 
رحمانی  می شود.  انجام  واگذاری 
همچنین در پاسخ به خبرنگار ایرنا 
درباره حذف ارز 4۲۰۰ تومانی تصریح 

کرد: نظر وزارت صنعت همان چیزی 
است که سخنگوی دولت در این باره 
اعلام کرده و حرف سخنگوی دولت 
نظر همه است. وی همچنین با اشاره 
به نقدینگی واحدهای تولیدی تاکید 
کرد: منابع موجود باید با اولویت در 
اختیار تولید قرار بگیرد. در حال حاضر 
واحدهای  نقدینگی  تامین  برای 

تولیدی تنها متکی به بانک ها هستیم 
اما باید از ساز و کارها و منابع جدیدی 
مانند بازار سرمایه و اوراق نیز استفاده 
کنیم. این مقام مسئول معتقد است با 
تامین نقدینگی علاوه بر حفظ تولید 
موجود، فرصت خوبی برای توسعه 
نیز  رشته های صنعتی  از  بسیاری 

فراهم خواهد شد.

 فعالیت اقتصاد                      ی و سرمایه گذاری 
یا بنگاهد                      اری ؟

تعمیم احکام مربوط به اصل 
مشمولیت  و  اساسی  قانون   44
تامین  سازمان  به  ها  واگذاری 
این  که  جهت  آن  از  اجتماعی 
سازمان یک نهاد             عمومی غیر د            ولتی 
و متعلق به بالغ بر نیمی از جمعیت 
کشور )نسلهای فعلی و آتی( می 
باشد            ، صحیح نیست و این احکام 
صرفاً ناظر به تصد            یها و مالکیت های 
تامین  سازمان  و  است  د            ولتی 
اجتماعی همانند             هر سازمان بیمه 

گر اجتماعی می بایستی براساس اصول و قواعد             بیمه ای ناظر بر بخش 
اند            وخته گذاری د            رخصوص بهینه سازی ترکیب سرمایه گذاریهای 
خود             اقد            ام نماید             و اتفاقاً د            ر اصول و سیاستهای کلی ابلاغی مقام معظم 
رهبری د            رخصوص اصل 44، سازمان تامین اجتماعی یکی از مصاد            یق 
تعیین شد            ه برای تملک واگذاریهای د            ولتی است.بعبارت د            یگر حکم 
لزوم واگذاری طبق سیاستهای کلی اصل 44 مشمول د            ر د            ستگاههای 
د            ولتی است و مشمول سازمان تامین اجتماعی که یک نهاد             عمومی 
غیر د            ولتی است، نمی شود             فلذا نمی توان به استناد             و سیاستها و قانون 
مزبور سازمان را مجبور فروش کرد             د            ر نقطه مقابل د            ر سیاستهای مزبور 
به د            ولت حکم شد            ه است که د            ر جریان واگذاری سهام، آنها را به نهاد            های 
عمومی غیر د            ولتی از جمله سازمان تامین اجتماعی بفروشد            . فلذا 
سازمان مشمول حکم واگذاری وفق قانون مزبور نیست.تحمیل برخی 
طرحهای توسعه ای و پروژه های منطقه ای و محلی فاقد             توجیه فنی 
– اقتصاد            ی از سوی سایر مراجع به حوزه سرمایه گذاری سازمان تامین 
اجتماعی بلحاظ تعلق  آن به حق الناس و غیر د            ولتی بود            ن آن، صحیح 
نبود            ه و بایستی سعی شود             تا طرحها و پروژه های مزبور از محل منابع 
د            ولتی و بود            جه عمومی د            ولت و از طریق د            ستگاه های ذیربط طراحی 
و اجرا شود            .حوزه سرمایه گذاری سازمان تامین اجتماعی بایستی 
همانند             سازمان مزبور بد            ور از رویکرد            ها و تنشهای سیاسی بود            ه و اصول 
پاک د            ستی،شفافیت، سازمان شیشه ای، حاکمیت مد            یریت حرفه ای 
و تخصصی، اد            اره اقتصاد            ی امور و... د            ر آن اعمال و با صیانت از نهاد             
مد            یریت )حمایت از مد            یریت حرفه ای و تخصصی کارآمد             و اثر بخش 
( زمینه برنامه ریزی های بلند             مد            ت برای حفظ و ارتقاء ذخایر بیمه 
شد            گان فراهم گرد            د            . بطور مثال عد            م عضویت افراد            ی از سازمانها و 
صند            وقها و شرکتهای رقیب سازمان تامین اجتماعی و شرکتها د            ر 
ارکان شرکتهای سازمان میتواند             یک اصل لازم الرعایه تلقی شود             و 
نکته د            یگر اینکه متاسفانه برخی تخلفات مستحد            ثه د            ر سرمایه 
گذاریهای سازمان تامین اجتماعی و یا سوء استفاد            ه های سیاسی، 
ابزاری، شخصی، باند            ی و حزبی از آن مستمسکی برای تخطئه اصل 
جایگاه سرمایه گذاری سازمان شد            ه است و بجای رسید            گی به 
متخلفین اساس و بنیان بخش سرمایه گذاری سازمان تامین 

اجتماعی مورد             خد            شه و خلل قرار گرفته است.

حمايت سازمان اوقاف از شرکت های دانش بنیان

شركت های دانش بنيان می توانند 
تحريم ها را دور بزنند 

حجت الاسلام والمسلمین سیدمهدی 
خاموشی  رئیس سازمان اوقاف و امور 
خیریه با اعلام حمایت از شرکت های 
این   از  حمایت  گفت:  بنیان  دانش 
شرکت ها رسالت سازمان اوقاف و امور 
خیریه است و می توانیم از این طریق 
تحریم ها را دور بزنیم. وی با بیان اینکه 
به  دانش بنیان  شرکت های  فعالیت 
معنای بهره وری بیشتر و استفاده از 
بالاتر  ارزش افزوده  با  موجود  منابع 
است، افزود: شرکت های دانش بینان به ما راه را نشان می دهد تا نیاز 
داخل را با تمام سختی ها موجود تأمین کنیم. درحالی که در داخل 
عادت کرده ایم بسیاری از کالاها همچون تجهیزات پزشکی را از اروپا 
و سایر کشورها وارد کنیم؛ اما امروز با ایجاد شرکت های دانش بنیان 
تمامی این تجهیزات در داخل تأمین می شود. هزینه تولید داخلی 
کالاهای پزشکی به وسیله شرکت های دانش بنیان را در مقایسه با 
کالاهای خارجی بسیار پایین دانست و تصریح کرد: در حال حاضر 
برخی شرکت های داخلی همچون شرکت موقوفه دانش سلامت 
کوثر وابسته به سازمان اوقاف و امور خیریه در امور پزشکی وارد 
عرصه عمل شده اند و توانسته اند کالای همچون ایمپلنت دندان را 
تولید کنند که از نظر قیمتی با مشابه خارجی قابل مقایسه نیست و 
از نظر کیفیت هم رقابت خوبی دارند. وی یادآور شد: دندانپزشکی 
یکی از شاخه های مهم پزشکی و نیازی فوری مردم است، بنابراین 
باید در این زمینه پاسخگویی نیاز مردم باشیم. ما می توانیم با 
تولیدات داخلی با مشابه خارجی به رقابت بپردازیم و مانع واردات 
متأسفانه  ولی  است؛  تحقق  در حال  این موضوع  البته  شویم؛ 
شرکت های خارجی در بازار مانع حضور کالاهای داخلی شده اند و 
امروز دشمن به وسیله تحریم ها هدف گیری های زیادی را انجام داده 
است و می خواهد ما را زمین گیر کند؛ ولی اعلام می کنیم ما می توانیم 
محصولات موردنیاز خودمان را کاملًا در داخل تولید و صادر کنیم و 
به رقابت جهانی بپردازیم.  سازمان اوقاف و امور خیریه به دلیل وجود 
سرمایه و زیرساخت های املاکی به دنبال حمایت از شرکت های 
دانش بنیان است، بنابراین وظیفه داریم وقف را حفظ کنیم و حفظ 
از  دیگری  یکی  است.  سازمان  این  اول  اولویت  در  موقوفات 
اولویت های این سازمان استعمار موقوفات است. استعمار هم به 
معنای آبادانی موقوفات شناخته می شود و این آبادانی موقوفات در 
ایجاد مناعت تولیدات موقوفات اعم از تجاری، مسکونی، خدماتی و 
کشاورزی است. امروز سازمان اوقاف باید در زمینه های خاص کار 
کند و حمایت از شرکت های دانش بنیان باهدف رفع نیازهای کشور 
از رسالت های اصلی سازمان است و در این خصوص گام هایی 
برداشته ایم.حل معضلات مردم باید در دستور کار ما باشد و اگر در 
این زمینه درست عمل کنیم، می توانیم تحریم ها را دور بزنیم و 
اقتصاد مقاومتی که مدنظر رهبر معظم انقلاب اسلامی را در داخل 
کشور تحقق ببخشیم و موجب شکوفایی نظام و انقلاب شویم. باید 
به حمایت از شرکت های دانش بنیان شتاب بخشیم تا آمار اشتغال و 

تولیدات دانش بنیان و کالاهای اساسی در داخل افزایش یابد. 

عقدنامه های 
قديمی خود را 

به كتابخانه 
ملی بفروشید!

ذبیح الله خدائیان رئیس سازمان ثبت 
اسناد و املاک کشور گفت: در سال 
گذشته بیش از ۱۰ هزار میلیارد تومان 
از معوقات بانکی توسط سازمان ثبت 

اسناد وصول شد.
وی در نشست خبری که برگزار 
شد، ضمن گرامی داشت یاد شهدای 
۷ تیر اظهار کرد: سازمان ثبت اسناد و 
از قدیمی ترین  املاک کشور یکی 
سازمان های حاکمیتی کشور است که 

موجب ایجاد نظم در کشور می شود.
وی گفت: سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور با اعتبار بخشی به اسناد 
از افزایش دعاوی و ورودی پرونده ها به 
دستگاه قضایی و رونق کسب و کار از 
طریق تسریع در ثبت شرکت ها و 
اختراعات و علایم تجاری و وصول 
مالیات موثر است و شرکت هایی که از 
پرداخت مالیات خودداری می کنند، 
با  ثبت  سازمان  سوی  از 
محدودیت هایی روبه رو می شوند و از 
ثبت اعضای هئیت مدیره و دفاتر این 

شرکت ها جلوگیری می شود.
وی با اشاره به نقش سازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور در وصول 
مطالبات بانکی گفت: در سال گذشته 
بیش از ۱۰ هزار میلیارد تومان از 
معوقات بانکی توسط سازمان ثبت 
اسناد وصول شد و گسترش نظارت و 
بازرسی های برخط و الکترونیک یکی 
از برنامه های سازمان ثبت اسناد است.

رئیس سازمان ثبت اسناد و 
حضور  کرد:  بیان  کشور  املاک 

بازرسان از دفاتر ثبت و دفاتر ازدواج و 
طلاق یکی دیگر از روش های ما برای 
نظارت از مجموعه های تابع سازمان 

ثبت است.
وی با بیان اینکه بهترین ناظر بر 
عملکرد ها نظارت های مردمی است، 
دریافت  روش های  از  یکی  گفت: 
نظرات مردمی ایجاد سامانه های ثبت 
نظرات و افزایش ملاقات های مردمی 

است.
رئیس سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور افزود: بیش از ۷ هزار 
دفتر اسناد ثبتی در کشور داریم که با 
سپردن خدمات به این دفاتر می توانیم 

میزان رضایتمندی را افزایش دهیم.

خدائیان تصریح کرد: یکی دیگر 
از برنامه های ما گسترش طرح حدنگار 
یا کاداستر است. اجرای این طرح، 
مدیریت زمین را در اختیار ما قرار 
می دهد و مالکیت ها و ارزش ملک و 
زمین و نوع کاربری آن ها مشخص و از 
میزان جرائم در حوزه زمین و مراتع 
مانند زمین خواری و کوه خواری کمتر 
و وقتی محدوده و حریم  می شود 
اراضی مشخص شود، امکان تصرف 

آن نیز کمتر می شود.
رئیس سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور بیان کرد: عدم تخصیص 
طرح  اجرای  کندی  باعث  اعتبار 
کاداستر شده و در قانون تأکید شده 

است که تمام درآمد طرح کاداستر 
باید در خدمت اجرا و توسعه همین 
طرح قرار گیرد، اما متاسفانه فقط یک 
سوم درآمد این طرح در اختیار سازمان 
ثبت قرار می گیرد و مابقی درآمد در 
اختیار دیگر دستگاه ها و سازمان های 
عدم  و  می گیرد  قرار  غیرمرتبط 
همکاری در دستگاه ها و کمبود نیروی 
متخصص از دیگر دلایل کندی اجرای 

طرح کاداستر است.
از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
اقدامات ما الکترونیکی و اسکن کردن 
اسناد است و تا امروز بیش از ۱5 
میلیون سند کاغذ باقی مانده است که 

هنوز اسکن نشده است.

رئیس سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور با بیان اینکه دولت مالک 
ملک را فردی می داند که دارای سند 
رسمی باشد، تاکید کرد: اسناد رسمی 
لازم الاجرا هستند و از گسترش فساد 
جلوگیری می کنند، اما متاسفانه امروز 
اسناد عادی در کشور رواج دارد و 
همین باعث شده است یک ملک به 
ده ها نفر فروخته شود و اگر ما سند 
ورودی  را گسترش دهیم،  رسمی 
پرونده ها به دستگاه قضایی و نزاع ها 
کمتر می شود و سند تک برگ ظرف 
می شود،  صادر  روز  چند  مدت 
در  سند  ثبت  قیمت  همچنین 
دفترخانه ها کمتر از صدور سند در 

بنگاه های املاک است.
رئیس سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور در رابطه با برگزاری 
انتخاب  آزمون سردفتری گفت: 
براساس  قانون  طبق  سردفتران 
شرایطی است و یکی از معیار ها 
جمعیت شهر هاست و اگر میزان 
جمعیت شهر افزایش پیدا نکند، 
جدیدی  سردفتر  نمی توانیم 
انتخاب کنیم، با این وجود سال 
سردفتر  جذب  آزمون  گذشته 
برگزار شد که حدود 5۰ هزار نفر در 
آزمون شرکت کردند و ۱۰ هزار نفر 
نیز جذب شدند و 55۸ هزار ازدواج 
و ۱۷۹ هزار طلاق در سال ۹۷ ثبت 
شده است که به نسبت سال ۹۶ 
وقایع طلاق و ازدواج یک درصد 

کاهش پیدا کرده است.

رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

وصول بیش از 10 هزار میلیارد تومان از معوقات بانکی در سال ۹7

حمید درخشان نیا رئیس سازمان ثبت احوال کشور اعلام کرد که 
پروژه بومی سازی کارت هوشمند ملی در کشور آغاز شده است . وی 
در مراسم تکریم و معارفه مدیرکل ثبت احوال البرز افزود: تاکنون 
حدود ۱۱ میلیون نفر از جمعیت واجد شرایط کارت هوشمند ملی 
کشور نام نویسی نکرده اند که انتظار می رود این افراد هر چه سریع تر 
اقدام کنند. وی بیان داشت: از جمعیت حدود ۶۲ میلیون نفری افراد 
واجد شرایط کارت هوشمند ملی، 5۱ میلیون نفر برای دریافت این 
کارت نام نویسی انجام داده اند. درخشان نیا گفت: با توجه به اینکه 
اعتبار کارت های قبلی که غیرهوشمند بود به پایان رسیده سازمان 
ثبت احوال تصمیم دارد که پروژه کارت های ملی هوشمند را در سال 
۹۸ به اتمام برساند.وی ادامه داد: مردم اگر بخواهند از دستگاه های 
اجرایی و دولتی خدمت دریافت کنند باید تکمیل ثبت نام کارت 
ملی هوشمند خود را انجام دهند تا بر اساس کد رهگیری آنها بتوانند 

دریافت این خدمات را داشته باشند.

حمید درخشان نیا 

آغاز بومی سازی 
پروژه كارت 
هوشمند ملی  
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گفت وگو

هفته نامه اقتصادی ایران

تاکید مدير عامل فولاد مبارکه و مسئولین شهرستان مبارکه بر توسعۀ پايدار منطقه و حفظ منافع ملی  

تاکید مدیر عامل فولاد مبارکه و مسئولین شهرستان 
مبارکه بر توسعۀ پایدار منطقه و حفظ منافع ملی 

در جلسه ای که با حضور مهندس عظیمیان 
زهرا  مهندس  مبارکه،  فولاد  مدیرعامل 
مبارکه  مردم شهرستان  نمایندۀ  سعیدی 
عصارزادگان  اسلامی،  شورای  مجلس  در 
از  جمعی  و  مبارکه  شهرستان  فرماندار 
شهرداران و اعضای شوراهای اسلامی این 
شهرستان در فولاد مبارکه برگزار شد، بر 
ملی  منافع  و حفظ  منطقه  پایدار  توسعۀ 

تأکید شد.
جلسه  این  در  فولاد،  خبرنگار  گزارش  به 
مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: این شرکت از 
ابتدای بهره برداری تاکنون، در راستای تعهد 
به مسئولیت های اجتماعی و در چارچوب 
را  منطقه  توسعۀ  قانونی شرکت،  مقررات 
به عنوان یک اصل مدنظر داشته و مشارکت 
توسعۀ  و  ایجاد  در  شرکت  همیاری  و 
توسعۀ  ازجمله  شهرستان  زیرساخت های 
بهداشتی  مراکز  توسعۀ  و  تکمیل  راه ها، 
تعاملات  گسترش  همچنین  و  درمانی  و 
فرهنگی با شهرستان بخشی از این تعاملات 

بوده است.
مهندس عظیمیان با تأکید بر این که فولاد 
مبارکه دغدغه های شهرستان را دغدغۀ خود 
می داند، خاطرنشان کرد: در شرایط فعلی 
کشور که دشمن سعی می کند با تحریم 
را  کشور  اقتصاد  تولید،  در  خلل  ایجاد  و 
تحت فشار قرار دهد، باید هوشیار باشیم که 
تنها راهکار گذر از این پیچ سخت، همدلی و 

همکاری بیشتر است.

وی تصریح کرد: مدیریت شرکت بر این باور 
است که توسعۀ پایدار جز با رشد منطقه، استان 
و کشور میسر نخواهد بود؛ ازاین رو در بسیاری 
مواقع حتی فراتر از انتظار در مسئولیت های 

اجتماعی مشارکت داشته است.
سعیدی  زهرا  مهندس  جلسه،  این  در 
نمایندۀ مردم شهرستان مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی ضمن قدردانی از اقدامات 

فولاد مبارکه گفت: علی رغم این که شرکت 
فولاد مبارکه به طور مستقیم در فهرست 
است،  شده  داده   قرار  ظالمانه  تحریم های 
قوی تر  شرکت  این  کارکنان  و  مدیریت 
فولادساز  بزرگ ترین  تولید  چرخ  قبل  از 
کشور را درحرکت نگه داشته اند که شایستۀ 
قدردانی و مباهات است.وی افزود: با احداث 
فولاد مبارکه در شهرستان مبارکه، بالطبع 

که  است  شده  ایجاد  زیرساخت ها  برخی 
در حال حاضر با توجه به محدودیت منابع 
درآمدی شهرداری ها، از فولاد مبارکه انتظار 
می رود در ادامۀ مساعدت ها و مشارکت های 
زیرساخت ها،  این  حفظ  به منظور  و  خود 
که در راستای توسعه پایدار بوده است، در 
این حوزه نیز تعامل و همکاری بیشتری با 

مسئولان شهرستان داشته باشد.

قسمت  سوم ادامه سرمقاله

  انهدام پهپاد نشان از اقتدار 
جمهوری اسلامی ایران

البته قابل پیش بینی است ،  با توجه به قدرت منطقه ای ایران 
و نیـــروهای مرید و وفادارش ، موکدا" اینکه  آمریکا در صورت 
حمله به منجلابی فـــرو می رود که خلاصی از آن نابــــودی 
است . یادآوری دستگیری یازده ملوان آمریکایی را فراموش 
نخواهند کرد و در ایــن موقعیت چنین جرأت هایـی از آمریکا 
وجود نخواهد داشت . اقتدار جمهوری اسلامی ایران در مقابله 
با آمریکا و افشا ساختن جنایت این دولت از سوی ایران ، و 
شناخت صحیح مردم جهــــان از آمریکا کمک نمـــوده و 
سازش ناپذیـــری ایران اسلامی سبب عذاب پایدار برای آمریکا 
شده است . گفتــــار ساده و در عین حال کوبنده رهبر فقیـــد 
ایران حضرت امام خمینی ) ره( هنــوز در گوشها طنیـــن انداز 
است که در پاسخ اربده کشیهــای آمریکا فرمودند : » آمریکا 
هیچ غلتی نمی تواند بکند «  خط مشی انقلاب اسلامی ایران 
مبارزه با هـــر گونه ستمگری و زورگویی است و ملت آزاد ایران 
در برابر تهــــاجم نظـــام آمریکا و یـــا هــــر کشوری که 
خواهــــان استقلال و آزادی خویش است نمی تواند بی تفاوت 
باشد . بدیهی است این تهاجمات مقطعی و زورگویی های دائمی 
در برابر اراده ملت ها نمی تواند پایدار باشد همچنانکه در لبنان 
، عرق ، سوریه  دیدیم که تجلی اراده ملت آمریکای مغــرور را 
چگونه وادار به عقب نشینی و فرار نمود و امروزه مردم جهان 
به این واقعیت واقفند که هر نیـــروی جهنمی در برابری اراده 
ملتها پـــوچ و قابل اضمحلال  و نشانه هایی از اراده مقاومت 
عظیم مردمی است . در ایران اسلامـــی مبارزه با آمریکا یک 
انقلاب  رهبرمعظم  ای  اله خامنه  آیت  ، حضرت  است  اصل 
اسلامی و ولی امر مسلمین در این باره فرمودند : »  در ایران 
هر کسی که به انقلاب اسلامی اعتقاد دارد به مبارزه همیشگی 
با آمریکا هم اعتقاد دارد «  بر ایـــن اساس ملتهای جهـــان 
بـــه ویژه مردم انقلابی مــــا باید هوشیار باشند و بـــا انسجام 
و اتحاد به مبارزه در مقابل هر گونه زورگویی ایستادگی کرده 
و در برابر قلدری ابـرقدرتها ) آمریکا ( از آزادی و استقلال و 
تمامیت ارضی مملکت خــویش دفـــاع کرده و زمینـــه ای 
فراهم سازد تا ابرقدرتها ) آمریکا ( این واقعیت را درک کنند که 

مقاومت پیروز است .والسلام

قسمت  سومگفت وگو خبر

رکورد استفاده از آجرهای نسوز پاتیل های 
مذاب فولاد سبا به 1۶7 ذوب رسید 

واحدهای  مؤثر  همکاری  و  نسوز  تعمیرات  کارکنان  تلاش  با 
در خردادماه  نسوز  فنی  دفتر  و  مداوم  ریخته گری  و  فولادسازی 
۱۳۹۸، عمر آجرهای نسوز پاتیل های مذاب فولاد سبا به ۱۶۷ ذوب 
افزایش یافت و رکورد جدیدی به ثبت رسید. احمدرضا بخشایی، 
رئیس واحد تعمیرات نسوز مجتمع فولاد سبا  این خبر را داد و با 
بیان این که رکورد قبلی نسوز پاتیل تعداد ۱5۳ ذوب و در فروردین 
سال ۹۷ ثبت شده بود گفت: این افزایش تعداد ذوب گیری باعث 
بهبود میانگین تعداد ذوب نسوز پاتیل از ۱۲5 ذوب در سال ۹۷ 
به ۱4۸ ذوب در دو ماه سال جاری شده است. وی تأکید کرد: این 
بهبود و افزایش تعداد ذوب باعث صرفه جویی چشمگیر در مصرف 
نسوز پاتیل و کاهش مصرف از مقدار ۳.۸۹ در سال ۹۷ به ۲.۶4 
کیلوگرم بر تن مذاب در دو ماه اول سال ۹۸ شده است. این مقدار 
مصرف برای نسوز پاتیل برای اولین بار در طول بهره برداری فولاد سبا 
به دست آمده است. در همین خصوص مهدی یزدانی، کارشناس 
واحد نسوز مجتمع فولاد سبا، کاهش تعداد نفر ساعت مصرفی جهت 
تخریب و نسوزکاری پاتیل و افزایش آماده به کاری پاتیل های مذاب 
نسوزچینی جهت ارسال به خط تولید در سبا را از دیگر مزایای 
دست یابی به این رکورد دانست و گفت: برخی از مهم ترین عوامل 
ثبت این رکورد عبارت اند از: ۱- افزایش تولید فولاد مذاب و اسلب 
ریخته گری در نتیجه گردش منظم پاتیل، کاهش زمان ماند پاتیل با 
ذوب در LF، کاهش شوک های حرارتی ناشی از عدم ذوب گیری از 
پاتیل و زمان های ماند زیر پیشگرم کن ها؛ ۲- تغییر گرید ذوب از کم 
کربن به باکربن متوسط  و کاهش نرخ خوردگی در آجر خط سرباره؛ 
۳- افزایش کنترل و بازرسی از نسوز پاتیل در زمان ذوب گیری، 
تخریب و نوچینی نسوز آن؛ 4- ارتباط مداوم و برگزاری جلسات 
فنی با شرکت های تأمین کنندۀ نسوز و ارتقای کیفیت نسوز مصرفی 
در پاتیل ها. رئیس واحد تعمیرات نسوز مجتمع فولاد سبا ضمن 
قدردانی از حمایت های مدیریت فولاد سبا اظهار امیدواری کرد: 
با انجام مشارکت جمعی سایر قسمت های تولید، تعمیرات و دفتر 
فنی شاهد تداوم این موفقیت ها در گروه فولاد مبارکه و دستیابی 

به اهداف سالانه باشیم.

انگیزه، خلوص نیت، دقت و هنرمندی لازمه کار در روابط عمومی است
روابط عمومی بيانيه گام دوم انقلاب را عملياتی كند

فاضلاب  و  آب  سرپرست شرکت 
روستایی استان اصفهان با کارکنان 
حوزه روابط عمومی و امور فرهنگی 

خود دیدار کرد. 
کار  دیدار،  این  در  امینی  هاشم 
بسیار  را  عمومی  روابط  در حوزه 
حساس برشمرد و گفت: در فضای 
غبارآلود جامعه، روابط عمومی باید 
با استفاده از ظرفیت بالای رسانه ها 
و بویژه فضای مجازی  برای اقناع 
صورت  به  عمومی  افکار  تنویر  و 

سنجیده و به موقع اقدام نمایند. 
تلاش  و  کار  فرهنگ  ترویج  وی 
دست  مهم  ماموریت  را  بیشتر 
امور  و  عمومی  روابط  اندرکاران 
داشت:  اظهار  و  دانست  فرهنگی 
کار خالصانه، مظلومانه و مضاعف 
شاخصه خادمان مردم در صنعت 
همین  و  است  فاضلاب  و  آب 
روحیه جهادی بهترین راه مبارزه 

با استکبار است. 
راستا  همین  در  امینی  مهندس 
به بیانیه مهم مقام معظم رهبری 
»گام  عنوان  با  العالی«   »مدظله 
این  و  کرد  اشاره  انقلاب«  دوم 
بیانیه را منشوری برای خودسازی 
تمدن  آرمان  تحقق  راستای  در 

ایران  ساختن  و  اسلامی  نوین 
عزیز دانست و ادامه داد: همانگونه 
که رهبر حکیم انقلاب فرموده اند 
مهمترین ظرفیت امیدبخش کشور  
نیروی انسانی مستعد و کارآمد با 
ایمانی و  زیربنای عمیق و اصیل 
دینی و نیز مدیریت جهادی است 

دو  همین  وجود  که خوشبختانه 
فاضلاب  و  آب  صنعت  در  عامل 
کشور باعث پویایی و پیشرفت آن 

شده است. 
روابط  کارکنان  و  مدیران  از  وی 
فرهنگی خواست  امور  و  عمومی 
قرار  خود  راه  چراغ  را  بیانیه  این 
آن  کردن  عملیاتی  برای  و  داده 
استان  فاضلاب  و  آب  در شرکت 

اصفهان اهتمام نمایند. 
فاضلاب  و  آب  سرپرست شرکت 
روستایی استان اصفهان در بخش 
در   ، خود  سخنان  از  دیگری 
شرکت  سازی  یکپارچه  خصوص 
و  شهری  فاضلاب  و  آب  های 

روستایی نکاتی را مطرح کرد.
وی از این تصمیم  به عنوان »اقدام 
این  در  گفت:  و  کرد  یاد  بزرگ« 
داشته  کلان  نگاه  بایستی  راستا 
باشیم و صرفا به منافع خودمان فکر 

نکنیم. چرا که تحقق این امر، برکات 
زیادی را برای نظام مقدس اسلامی 
فاضلاب  و  آب  خدوم  نیروهای  و 

کشور به همراه خواهد داشت. 
هاشم امینی با بیان اینکه دیدگاه و 
تلاش همه تصمیم گیران  آسیب 
ندیدن کارکنان و توجه به دغدغه 
های فکری آنها بوده است اظهار 
داشت: روابط عمومی وظیفه دارد 
یکپارچه  مثبت  آثار  تبیین  برای 
های  نگرانی  کاهش  و  سازی 
و  صحیح  رسانی  اطلاع  پرسنل 
شفاف داشته و بستر را برای تحقق 

این امر مبارک فراهم نماید.
 ۲۲ که  مراسم  این  پایان  در 
خردادماه در  مجتمع آبرسانی ۸ 
روستای شهرستان لنجان برگزار 
شد از کارشناسان و رابطان روابط 
عمومی و امور فرهنگی آبفار استان  

تقدیر شد.

 با حضور وزیر نیرو عملیات اجرایي 
 ۱۸ به  آبرساني  مجتمع  طرح 
روستاي دهستان برزاوند از توابع 

اردستان آغاز شد. 
فاضلاب  و  آب  سرپرست شرکت 
روستایی استان اصفهان در آئین 
با  گفت:  طرح  این  زني  کلنگ 
اجرای  طرح مجتمع آبرسانی به 
۱۸ روستای برزاوند ،حدود  ۸ هزار 
نفر از اهالی این روستا ازآب شرب 
سالم و بهداشتی برخودار می شوند
مهندس هاشم امینی افزود: طول 
شبکه انتقال این  مجتمع آبرساني 
از  که  است  حدود  ۱۰۶کیلومتر 
مخزن  باب   احداث  ۱۰  طریق 
و ۲۲۰  دوهزار  از  بیش  حجم  با 

این  مردم  شرب  آب  مترمکعب 
روستا به صورت پایدار تامین می 

شود 
وی افزود:  در نظر گرفته شده  با 
با  پمپاژ  ایستگاه  اندازی  سه  راه 
ظرفیت ۳۳ لیتر بر ثانیه آب شرب 
تمام  در  روستایی  مجتمع  این 
عادلانه  صورت  به  سال  روزهای 

تامین شود.
روستایی   آبفا  شرکت  سرپرست 
ادامه داد: اعتبار مورد نیاز جهبت 
 ۳۳ از  بیش  پروژه   این  اجرای 
میلیارد تومان است. وی در  ادامه 
هدف از اجراي این پروژه  را تامین 
آب سالم و پایدار براي روستاهاي 
دهستان برزاوند عنوان کرد و گفت: 

خط  از  طرح  این  نیاز  مورد  آب 
اصفهان بزرگ تامین خواهد شد. 
اکنون  هم  که  حالیست  در  این 
اردستان  ۹۶ روستا در شهرستان 
با تانکر آبرساني مي شوند که باید 
مجتمع  احداث   برای  ی   تدابیر 
های آبرسانی در روستاها در نظر 
کرد: شهرستان  بیان  وي  گرفت  
اردستان داراي ۱۶۳ روستاي داراي 
سکنه مي باشد که افزون بر ۱5۰ 
روستا ی آن تحت پوشش شرکت  
آب و فاضلاب روستایي قرار دارند.  
،شهرستان  است  یادآوری  به  لازم 
بر 4۲  افزون  با جمعیت  اردستان 
هزار نفر در فاصله ۱۱۸ کیلومتري 

شمال شرقي اصفهان واقع است.

 آغاز مرحله آزمایشی طرح حذف 
قبض کاغذی آب بهاء در استان اصفهان 

رضا رضايی معاون خدمات مشتركين و درآمد شركت آب
در فصل تابستان تامین آب شرب از طریق 

یک سامانه آبرسانی امری دشوار است

مديرعامل شركت آب و فاضلاب استان اصفهان اعلام كرد:

رضا رضایی معاون خدمات مشترکین و درآمد شرکت آب و 
فاضلاب استان اصفهان می گوید: مرحله آزمایشی طرح حذف 
قبض کاغذی آب بهاء در استان اصفهان از ابتدای تیرماه آغاز 

می شود.
.d افزود: این طرح با هدف کمک به حفظ محیط زیست، ایجاد 
بسترهای لازم برای یک شهر هوشمند، دسترسی راحت به 
خدمات از طریق برقراری ارتباط بین مشترکین و سامانه های 
الکترونیکی،کاهش مراجعه ماموران شرکت و حذف خطاهای 
انسانی، افزایش سرعت و دقت در ارایه خدمات و صرفه جویی 

در زمان و هزینه ها به اجرا در می آید. 
وی با اشاره به این که مرحله آزمایشی طرح حذف قبض 
کاغذی آب بهاء نخسین بار در سه محله شهر اصفهان شامل 
کوی سپاهان، منازل سازمانی راه آهن و کوی پرتو در بختیار 
دشت برای نزدیک به یک هزار مشترک این شرکت اجرا می 
شود افزود: با اجرای این طرح، به جای قبض کاغذی، پیامکی 
حاوی اطلاعات مصرف و مبلغ همراه با شناسه قبض و شناسه 

پرداخت برای مشترکین ارسال می شود.
رضایی افزود: مشترکین شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
می توانند پس از دریافت این پیامک از طریق     سامانه 
های پرداخت غیرحضوری و یا تماس با شماره تلفن ۱5۲۲ 
و  ثبت کلید شماره ۱ نسبت به وارد کردن شناسه قبض و 
شناسه پرداخت، اقدام و قبض خود را در هر ساعت از شبانه 

روز پرداخت کنند.
وی در عین حال افزود: شهروندان می توانند در صورت نیاز به 
قبض میان دوره و یا حضور نداشتن در ملک و قرائت نشدن 
کنتور آب توسط ماموران قرائت، از طریق سامانه تلفنی ۱5۲۲ 

و انتخاب کلید شماره 5 قبض پیامکی خود را دریافت کنند.
معاون خدمات مشترکین و درآمد شرکت آبفای استان اصفهان 
همچنین از مشترکین این شرکت خواست به منظور اطمینان 
از ثبت نام و درج شماره تلفن همراه شان در برنامه جامع 
خدمات مشترکین آبفا، با سامانه ۱5۲۲ تماس گرفته و یا از 
 www. طریق میز خدمت الکترونیکی پرتال شرکت به نشانی
Abfaesfahan.ir شماره صحیح تلفن همراه خود را ثبت کنند. 
وی در پایان سخنانش افزود: امکان دریافت قبض الکترونیکی 
و همچنین پرداخت غیرحضوری در میز خدمت الکترونیکی 
 www. پرتال شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان به نشانی
Abfaesfahan.ir فراهم شده است و شهروندان می توانند با 
مراجعه به نشانی یادشده ریز محاسبات آب بهاء و صورت 

حساب خود را مشاهده کنند.

در جمع  اصفهان  استان  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل شرکت 
مدیران طرح آبرسانی اصفهان بزرگ  با اشاره به افزایش نیاز 
آبی مردم در نیمه اول سال اعلام کرد:بدون شک با افزایش 
دما میزان مصرف هم بیشتر می شود این در حالیست که تنها  
سامانه آبرسانی اصفهان ظرفیت محدودی در تامین آب شرب 
دارد.مهندس هاشم امینی اعلام کرد: نهایت ظرفیت تامین آب 
شرب تصفیه خانه آب باباشیخعلی ۱۱.5 متر مکعب در ثانیه 
هست در حالیکه نیاز آبی در فصل تابستان حداقل ۱4.5 متر 

مکعب می باشد
وی به کمبود ۳ الی ۳.5 متر مکعبی در ثانیه آب برای  تامین 
آب شرب مردم پرداخت و اظهار داشت: هم اکنون ذخیره آب 
سد زاینده رود ۷5۰ میلیون مترمکعب است و مردم شاهد 
بارندگی های مناسب در فصل بارش بودند براین اساس مردم 
نمی پذیرند که در فصل تابستان در تامین آب شرب با چالش 

هایی مواجه باشند
آبرسانی اصفهان بزرگ  به مدیران طرح  مدیرعامل خطاب 
اظهار داشت: در حال حاضر باید آب شرب بیش از 4 میلیون 
جمعیت استان از طریق یک سامانه تامین شود پس با توجه 
به محدمیت منابع ،تلاش خود را معطوف به توزیع عادلانه به 

روش های گوناگون نمائید
مهندس هاشم امینی به چگونگی توزیع عادلانه آب پرداخت 
و بیان داشت: با بهره گیری سیستم تله متری ،تله کنترل 
،مدیریت فشار ، مرئی سازی والوها ، ایجاد حوضچه های فشار 
شکن سعی در توزیع عادلانه آب در سطح استان داشته باشید .
وی علاوه بر تامین کمی آب مردم در فصل تابستان بر کیفیت 
مطلوب هم تاکید نمود و اعلام کرد:علاوه بر اینکه نهایت تلاش 
ها در جهت تامین آب شرب مردم در دستور کار قرار گیرد باید 

کیفیت آب شرب مانند سنوات قبل مطابق با استاندارد باشد.

با حضور وزير نیرو  آغاز عملیات اجرایي مجتمع آبرساني برزاوند اردستان 
صورت گرفت:

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
بهره  مراسم  در  اصفهان  استان 
اول  فاز  و  خانه  تصفیه  از  برداری 
بیان  با  خوانسار،  فاضلاب  شبکه 
اینکه یکی از مطالبات دیرینه شهر 
در  فاضلاب  اجرای شبکه  خوانسار 
این شهر بود، گفت: با بهره برداری از 
تصفیه خانه فاضلاب خوانسار بیش 
از 32 هزار نفر در این منطقه تحت 
فاضلاب  شبکه  خدمات  پوشش 
هاشم  مهندس  گیرند.  می  قرار 
حاضر  حال  در  اظهارداشت:  امینی 
و  ای  سازه  مراحل  کلیه  تکمیل  با 
مکانیکال  این پروژه، دبی متوسط 
فاضلاب ورودی به تصفیه خانه 72 
به ضرورت  ثانیه است. وی  بر  لیتر 
احداث تصفیه خانه فاضلاب در شهر 
داشت:  اظهار  و  پرداخت  خوانسار 
بافت زمین در شهر خوانسار بسیار 

سخت و سنگی است که آب در آن 
به سختی نفوذ می کند، بنابراین به 
و  فاضلاب  بهداشتی  دفع  منظور 
ارتقای سطح بهدشت عمومی مردم  
نیاز به احداث تصفیه خانه فاضلاب 
وی  داشت.   وجود  شهر   این  در 
افزود: شهرستان خوانسار به دلیل 
داشتن آب و هوای کوهستانی دارای 
چشمه ها و رودهای بسیاری است، 
این در حالی است که سطح آبهای 
سخت  جنس  دلیل  به  زیرزمینی 
زمین بسیار بالاست و در مدار قرار 
برای  فاضلاب  خانه  تصفیه  گرفتن 
جلوگیری از آلودگی آبهای زیرزمینی  
است.  برخوردار  بالایی  ضرورت  از 
وفاضلاب  آب  شرکت  مدیرعامل 
آغاز  به  اشاره  با  اصفهان  استان 
فاضلاب  شبکه  اجرایی  عملیات 
در شهر خوانسار از سال ٨2، بیان 

پروژه  این  اجرایی  عملیات  داشت: 
طی دو سال گذشته سرعت گرفت 
و تاکنون ٤0 کیلومتر شبکه فاضلاب 
از  بیش  کنون  تا  نیز  و  شده  اجرا 
٤50 فقره انشعاب فاضلاب وا گذار 
شده است. وی با بیان اینکه اجرای 
شبکه فاضلاب در شهر خوانسار به 
دلیل نوع شهرسازی و جنس زمین 
با دشواری هایی مواجه بوده است، 
کوهستانی  دلیل  به  داشت:  ابراز 
بودن و نیز اختلاف ارتفاع بین پایین 
نقطه  ترین  مرتفع  تا  نقطه  ترین 
خوانسار که به بیش از ١٨0 متر می 
رسد، اجرای شبکه فاضلاب در شهر 
خوانسار را با دشواری های مواجه می 
افزود: تصفیه  امینی  کند. مهندس 
روش  به  خوانسار  فاضلاب  خانه 
گسترده،  هوادهی  با  و  فعال  لجن 
پساب را مورد تصفیه قرار می دهد 

که ظرفیت هر مدول سه هزار و ١١0 
مترمکعب در شبانه روزی است. رئیس 
هیات مدیره و مدیرعامل شرکت آب 
پیرامون  اصفهان  استان  فاضلاب  و 
خوانسار  در  فاضلاب  شبکه  اجرای 
عنوان کرد:با هدف بر خوداری مردم 
شهر  در  فاضلاب  شبکه  خدمات  از 
فرعی  کیلومتر شبکه   ١5١، خوانسار 
،29 کیلومتر شبکه اصلی و 7 کیلومتر 
اجرا  خواهد شد. وی  انتقال  خطوط 
خاطرنشان کرد: طی دو سال گذشته 
این دومین باری است که برای افتتاح 
به  آییم،  به شهر خوانسار می  پروژه 
طوری که حدود دو سال قبل تصفیه 
از  اضطراری شهر خوانسار  آب  خانه 
محل سد کوچری افتتاح شد و امروز 
هم تصفیه خانه و شبکه فاضلاب به 
بهره برداری رسیده و در اختیار مردم 

این شهر قرار می گیرد.

با حضور وزیر نیرو انجام گرفت:

بهره برداری از تصفیه خانه و فاز اول شبکه فاضلاب خوانسار

وزیر نیرو گفت: در دوران پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی بالغ بر 363 تصفیه خانه 

فاضلاب و آب راه اندازی شد.
طرح  از  بازدید  در  اردکانیان  رضا 
کوهستان  مجتمع  روستایی  آبرسانی 
بهارستان نایین اظهار داشت: به منظور 
و  شرقی  جنوب  شرق،  مناطق  حفظ  

تعریف  صندوقی  لازم  کشور  مرکزی 
کنیم که از محل تخصیص یارانه مجازی 
به آن، ادوات و وسایل زندگی مردم در 

این مناطق فراهم شود
 وی بیان داشت : همانطورکه وسایل و 
میشود  فراهم  مرزبانان  برای  امکانات 
برای   نماند  خالی  کشور  مرزهای  که 
در   سکنه  شدن  خالی  از  جلوگیری 
مناطق شرقی و جنوب شرقی و مرکزی 
کشور باید آب مورد نیاز برای مردم این 

منطقه فراهم شود.
وی بیان داشت: در شش سال از فعالیت 
دولت تدبیر و امید شش و نیم میلیون 
نفر از جمعیت روستایی کشور  و بیش 

از 9 هزار و 500 روستا
 تحت پوشش شبکه آب روستایی سالم 

قرار گرفتند.
سال  دو  تا  اینکه  اعلام  با  نیرو  وزیر 
آینده و اتمام دولت تدبیر و امید بالغ بر 
9 میلیون نفر از جمعیت مردم روستا و 
١3 هزار روستا تحت پوشش شبکه آب 

روستایی سالم قرار می گیرند، افزود: از 
بعد از انقلاب اسلامی تا کنون تعداد 22١ 
شده  اندازی  راه  فاضلاب  خانه  تصفیه 
بهره  به  آب  خانه  تصفیه  و ١٤2  است 
برداری رسیده است و این در حالی که با 
گذشت 50 سال و اندی از رژیم قبل تنها 

شاهد ٤ تصفیه خانه بودیم.
برق  تولید  حوزه  در  داشت:  بیان  وی 
هم تاکنون فعالیت های زیادی صورت 
اکنون  هم  که  طوری  به  است  گرفته 
روستای بدون برق نداریم به طوری که 
در هر هفته هشت روستا به شبکه برق 

متصل میشود.
پروژه  تمامی  از  کرد:  اضافه  اردکانیان 
هایی که منجر به توسعه آب پایدار در 
درازمدت بینجامد حمایت خواهیم کرد.

وی گفت: تا جمعیت هست فاضلاب هم 
شده  تصفیه  فاضلاب  و  میشود  تولید 
مهمترین منبع آب به ویژه برای صنایع 
است که باید صنایع را تشویق به پیش 

فروش فاضلاب کرد.

ساخت ۳6۳ تصفيه خانه فاضلاب و آب در ۴0 سال از انقلاب اسلامی 

بررسی نحوه 
واگذاری اموال 
تأسیسات آب و 
فاضلاب

حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل44 قانون اساسی گفت: نخستین دستور کار کمیسیون بررسی واگذارهایی بود که به موجب آن، زمین ها و داراییهای 
واحدهای تولیدی به فروش رفته و در نتیجه واحد تولیدی و صنعتی متحمل ضرر و زیان بسیار شده است. وی با بیان اینکه در دومین دستور کار کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی لایحه نحوه واگذاری اموال 
تأسیسات آب و فاضلاب کشور مورد بررسی قرار گرفت، افزود: براساس لایحه دولت باید سایر اموال باقی مانده شرکت آب و فاضلاب واگذار شود. لایحه نحوه واگذاری تاسیسات آب و فاضلاب کشور ابهاماتی 
داشت که در کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی مورد بررسی قرار گرفت؛ شرایط آب و فاضلاب شهری و روستایی با یکدیگر متفاوت است چراکه آب و فاضلاب شهری غیردولتی است در حالی که آب و 
فاضلاب روستایی دولتی است. وی گفت: منظور دولت از واگذاری اموالِ تاسیسات آب و فاضلاب روستایی، روستاهایی است که در حال حاضر تحت پوشش آب و فاضلاب روستایی هستند اما به شهر تبدیل 
شده اند. در واقع براساس لایحه دولت آب و فاضلاب این مناطق نیز شهری هستند و اموالشان باید تعیین تکلیف شود. تشکیل کارگروهی برای اصلاح لایحه نحوه واگذاری اموال تاسیسات آب و فاضلاب  مقرر 
شد؛ کارگروهی تشکیل شود تا با نظر دولت مشکلات لایحه نحوه واگذاری اموال تاسیسات آب و فاضلاب اصلاح شود. فولادگرگفت: مرکز پژوهش ها، نماینده وزارت صنعت، معدن و تجارت و بخش خصوصی 
گزارش های لازم در این زمینه را ارائه دادند و مقرر شد در جلسه آینده نیز ادامه راهکارها و چالش های موجود در مسیر رونق تولید مورد بررسی قرار گیرد و گزارش نظارتی لازم برای تحقق این امر ارائه شود.



۱۷ بانک دولتی و خصوصی برای پرداخت تسهیلات بازسازی مناطق سیل زده با سازمان برنامه و بودجه تفاهم نامه همکاری مشترک امضا کردند. ارزش کلی تفاهم نامه های مشترک امضا 
شده با بانکها در مجموع ۳۰۰۰ میلیارد تومان است که از این مبلغ ۱۸۰۰ میلیارد تومان توسط بانک های دولتی و ۱۲۰۰ میلیارد تومان توسط بانک های خصوصی تأمین خواهد شد. ارزش 
کلی تفاهم نامه های مشترک امضا شده با بانکهای کشور در مجموع ۳۰۰۰ میلیارد تومان است که از این مبلغ ۱۸۰۰ میلیارد تومان توسط بانک های دولتی و ۱۲۰۰ میلیارد تومان توسط 
بانک های خصوصی تأمین خواهد شد. نوبخت در مراسم امضای تفاهم نامه مشترک همکاری با بانک آینده که با حضور ناصر کریمی، عضو هیات مدیره این بانک انجام شد، از اقدامات و 
مشارکت این بانک در ارائه تسهیلات بازسازی مناطق سیل زده تشکر کرد و افزود : جبران بخشی از خسارت های وارد شده به مناطق سیل زده از طریق نظام بانکی، کار و مأموریتی بسیار 
سنگین و قابل تقدیر است. طبق اعلام بانک  آینده، این بانک غیر از تعهداتی که درقالب تفاهم نامه همکاری مشترک با سازمان برنامه بودجه متقبل شده است، از زمان وقوع سیل و در طول 
سه ماه گذشته، علاوه بر ۱۲.5 میلیارد ریال کمک های بلاعوض برای امدادرسانی و کمک به مردم در مناطق آسیب دیده از سیل، حدود ۱۰۰هزار بسته لوازم التحریر و جعبه های کمک 

های اولیه میان دانش آموزان در این مناطق توزیع کرده است.

هفته نامه اقتصادی ایران
بانک و بیمه

www.etebar.net
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سهم بانک های 

 دولتی و خصوصی 
در جبران خسارتهای 

سیــل

دکتر عبدالناصر همتی، ارتباط 
اقتصادی،  فعالان  و  مردم  با 
شفافیت در سیاست گذاری و 
اجرا و پاسخگوئی درقبال مردم، 
را اجزای اصلی یک حکمرانی 
خوب برای بانک های مرکزی 
مدرن دانست.  به گزارش روابط 
عالی  مرکزی،  بانک  عمومی 
ضمن  بانک  این  مقام  ترین 
اشاره به شرایط پیچیده اقتصاد 

کشور، اظهار کرد: با توجه به این شرایط تلاش کرده ام برای 
برون رفت از وضعیت سخت و پیچیده ولی گذرای این روزها، 
موارد یاد شده را سرلوحه فعالیت های بانک مرکزی قراردهم. 
وی در ادامه افزود: تجربه ساماندهی بازار ارز و برقراری ثبات 
نسبی در اقتصاد کشور، که ناامیدی طراحان حداکثر فشار 
اقتصادی را در پی داشت، خود، محصول همین دیدگاه بوده 
و لذا طبیعی است که همین رویه برای نحوه تأمین کسری 
بودجه ۹۸ اعمال شود. رئیس کل بانک مرکزی تلاش برای 
جلوگیری از پولی شدن تأمین کسری بودجه و در کنار آن 
پرهیز از اقداماتی که موجب شوک جدید به قیمت ها در دوره 
زمانی که اثر شوک ارزی به تدریج تخلیه می شود، بخشی 
از این سیاست خواند. رئیس شورای پول واعتبار ضمن بر 
شمردن راه های کسری بودجه، تصریح کرد: تصمیم دولت 
و مجموعه نظام بر تأمین کسری بودجه از سه طریق عمده 
بیشتر  صدور  مختلف  مسیرهای  از  استفاده  برای  تلاش 
نفت، انتشار اوراق دولتی و برداشت از منابع صندوق توسعه 
ملی، متمرکز است. وی در پایان درخصوص برنامه های در 
بانک  اینکه  اقدام بانک مرکزی عنوان کرد: علیرغم  دست 
مرکزی دوره سختی را طی می کند، لیکن در خصوص غلبه 
بر مشکلات، با برنامه های در دست اقدام بسیار امیدوارم. 
همانگونه که درسه ماه گذشته، نزدیک 5 میلیارد دلار برای 
تأمین کالاهای اساسی و دارو و بیش از ۶ میلیارد دلار از طریق 

نیما و واردات در مقابل صادرات تامین شده است.

سرپرست شرکت زغال سنگ البرز مرکزی با بیان اینکه این با 
۱۶ هزار و 5۰۰ متر حفاری در راستای اجرای طرح اکتشاف 
زغال سنگ البرز مرکزی، ۱۸ میلیون تن ذخیره زغال سنگ 
شناسایی شد، گفت: این طرح با ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
به منظور اطمینان  بخشی به میزان ذخایر موجود در منطقه 
برای افزایش ظرفیت تولید انجام شد. وی، طرح کک  سازی با 
ظرفیت ۳۰۰ هزار تن، تجهیز و آماده  سازی معادن جدید با 
هدف افزایش تولید زغال سنگ و تأمین خوراک اولیه کارخانه 
 های در دست ساخت و نو سازی و بهسازی سیستم  های سخت  
افزاری و نرم  افزاری تولید را از دیگر طرح  های توسعه  ای شرکت 

زغال  سنگ البرز مرکزی نام برد.
 دو روش تولید ذکر شده در مورد تولید کک ، دو روشی است 
که با استفاده از مواد اولیه مختلف اقدام به تولید می نمایند. 
لذا شرح نقاط قوت و ضعف در مورد آنها موضوعیت نداشته و 
کشورها بر حسب سهولت دسترسی به ماده اولیه ، اقدام به 

انتخاب آن و در نتیجه روش تولید متناسب می نمایند .
مواد اولیه عمده مورد نیاز تولید کک ذغال و محل تامین آن

معرفی نوع ماده اولیه عمده
بازارهای  از  اولیه مصرفی طرح ذغال سنگ است که  ماده 
داخلی تامین خواهد شد .ذغال سنگ ماده معدنی است که 
از تغییرات بیولوژیکی ناشی از افزایش فشار و بالا رفتن دما بر 
روی گیاهان از روزگاران بسیار دور به وجود آمده است .کربن 
موجود در ذغال سنگ به صورت ترکیب های مختلف آلی 
از جمله اسیدهای کربوکسیلیک متراکم شده و به صورت 
ترکیبات آروماتیک با حلقه های ناجور )که علاوه بر کربن ، 
شامل هیدروژن ، اکسیژن ، نیتروژن و گوگرد نیز می باشند( در 
آمده است. ذغال سنگ از معادن آن استخراج و مورد استفاده 

قرار می گیرد.
معرفی محل تأمین مواد اولیه

ذغال سنگ از معادن آن استخراج و مورد استفاده قرار می 
گیرد که بخش عمده و اقتصادی این معادن در استان های 
خراسان جنوبی ، سمنان ، آذربایجان شرقی ، کرمان ، مازندران 

و گلستان قرار دارد .

محمدحسین حسین زاده مدیر عامل بانک قرض الحسنه 
رسالت گفت: بعد از عملیاتی شدن بانکداری اجتماعی و در 
آغاز راه بانکداری بدون شعبه، سامانه اعتبارسنجی مرآت را 
به کمک گرفتیم تا کمکی در تحقق افق ۱4۰۰باشد.  وی 
ضمانت ها،  آسان سازی  هدف  با  سامانه  این  اظهارداشت: 
کاهش معوقات و پایین آوردن هزینه ها به کار گرفته شده 
است. وی با بیان اینکه سامانه اعتبارسنجی در اواخر سال 
۹۶ در بانک قرض الحسنه رسالت به کار گرفته شده است، 
اظهارداشت: این سامانه از ابتدای سال ۹۷ به طور جدی 
فعالیت خود را آغاز کرد و تاکنون حدود یک میلیون و پانصد 
هزار نفر به عضویت آن درآمده اند. ایشان با بیان اینکه از این 
تعداد قریب به هفتصد هزار نفر موفق به دریافت تسهیلات 
شده اند، گفت: مطالبات غیرجاری تسهیلاتی که از طریق 
اعتبارسنجی واگذار شده دو دهم درصد است که نشان از 

موفقیت قابل توجه این موضوع دارد.

وجود 18 میلیون تن ذخیره زغال  سنگ 
با کیفیت بالا در سوادکوه مازندران

دو دهم درصد معوقات بانکی در اعتبارسنجی

خبر

  ساماندهی بازار ارز و برقراری
 ثبات نسبی در اقتصاد کشور

کارشناسانبیمهآسیادراستانآذربایجانشرقيدردوپروندهساختگي،ازپرداختبیشازسهمیلیاردریالخسارتجعليجلوگیريکردند.بهگزارشروابطعمومي
،باهوشیاریکارشناسانفنیبیمههایاتومبیلوارائهمدارکمستدلومتقنمبنیبرجعليبودنپروندهواژگونيخودرودرشهرستانبستانآباد بیمهآسیا
بهعملآمد.اینگزارشميافزاید:همچنین ،جلوگیري میلیونریالخسارتمنغیرحق میلیاردو777 پرداختیک از بهمراجعذیصلاح، آذربایجانشرقي
کارشناسانفنیبیمههایاتومبیلبیمهآسیاشعبهمرندباحضوردردادگاهوارائهگزارشساختگیبودنتصادفرانندگيمنجربهجرحبهقاضیپرونده،؛ازپرداخت
خسارتجعليیکمیلیاردو709میلیونریالیجلوگیريکردند.گفتنیاستدریافتخسارتهایتقلبیبامستنداتساختگی،هموارهیکیازمشکلاتپیش
رویشرکتهایبیمهبودهاستوبخشمهمیاززیانهایواردهبرآنهاراتشکیلمیدهد.بهدلیلپیامدهایمالیتقلببیمهایوتأثیرآنبرسودآوریشرکت

هایبیمه،کشفدرستوبهموقعآندرراستایاستراتژیکاهشهزینههاوجلوگیریازکاهشدرآمدهایحقبیمه،امریضروریواجتنابناپذیربرایشرکتهایبیمهاست.

جلوگيري از پرداخت خسارت جعلي دربيمه آسيا
صلاحیتحرفهایسجادرامندیمدیربیمههایاشخاصشرکتبیمهدیازسویبیمهمرکزیموردتأییدقرارگرفت.بهگزارشروابط
عمومیواطلاعرسانی؛درمتنایننامهآمدهاست:حسببررسیهایبهعملآمده،بدینوسیلهاعلاممیداردانتصابآقایسجادرامندی
بهسمتمدیربیمههایاشخاص)بهاستثنایبیمههایعمرذخیرهدار(آنشرکت،ازنظربیمهمرکزیجمهوریاسلامیایرانبلامانعاست.
صلاحیتحرفهایمحمدعبدالعظیمیمدیرمالیشرکتبیمهدیازسویبیمهمرکزیموردتأییدقرارگرفت.بهگزارشروابطعمومیو
اطلاعرسانی؛درمتنایننامهآمدهاست:حسببررسیهایبهعملآمده،بهآگاهیمیرساندانتصابآقایمحمدعبدالعظیمیبهعنوان
مدیرامورمالیشرکتبیمهدیازنظربیمهمرکزیجمهوریاسلامیایرانبلامانعاست.روابطعمومیبیمهدیضمنتبریک،برایآنان

آرزویموفقیتدارد.


صلاحیت حرفه ای مدیر بیمه های اشخاص و مدیر مالی  بیمه دی تأیید شد

اصلاح نظام بانکی، سهل و ممتنع است؛ شهامت اقدام می خواهد
حجت اله صیــدی مدیرعامل بانک صادرات ایران گفت: اقدام برای اصلاح 
نظام بانکی نیازمند شــهامت اســت مانند جراحی درد و خون ریزی دارد 

اما باید تحمل کنیم. برای اینکه درد قابل تحمل باشــد، بایــد جامعه این را بپذیرد و لازم 
است ما زمینه های فرهنگی را مهیا کنیم و ببینیم که جامعه چقدر آمادگی پذیرش اصلاح 
سیاســت های مالی را دارد.  وی با تاکید بر اینکه یکی از چالش ها این اســت که از اصلاح 
نظام بانکی تعریف مشخصی نداریم و هر کس ممکن است از موضع خودش به این موضوع 
بپردازد، تصریح کرد: وقتی از اصلاح نظام بانکی سخن می گوییم، هدف مان اصلاح مجموعه ای 
از سیاست ها، ساختارها، روابط، عملیات بانکی و... است اما تمرکز اصلی بر مجموعه بانک های 
تخصصی و تجاری کشور و رابطه عملیاتی آنها با بانک مرکزی است.  صیدی با اشاره به اینکه 
وقتی یک موضوعی در ســخنان مقامات عالی رتبه کشور پررنگ و تکرار می شود، نشان از 
ضرورت و اهمیت ویژه ای دارد، افزود: در دنیا دو صنعت خاص وجود دارند که نمی توان آنها 
را برون سپاری کرد و در آنها به کشورهای دیگر تکیه کرد: صنعت بانکداری و صنعت فناوری 
اطلاعات. یک کشور می تواند نفت یا فولاد نداشته باشد اما نمی تواند نظام بانکی نداشته باشد 
یا فناوری اطلاعات را به دســت کشور دیگری بدهد، نظام بانکی به شبکه مویرگی تشبیه 
می شود که حیات اقتصاد به آن بستگی دارد. از این منظر است که نظام بانکی اهمیت ویژه ای 

پیدا کرده و اصلاح آن، یکی از مطالبات مقامات ارشد نظام است.

علم و عمل به سبک دكتر چمران
دکتر محمد بیگدلی مدیرعامل بانک ملت گفت: شهید والامقام دکتر مصطفی 
چمران چهره و نام شناخته شده ای برای نسل های مختلف انقلاب و پیش از 

انقلاب اسلامی است. با گذر سال ها، ضروری است سالگرد شهادت شخصیت های منحصر بفردی 
چون ایشان فرصتی برای واکاوی بخش هایی از زندگی و سیره تحسین برانگیزشان باشد تا درس 
های بی انقضای این بزرگان برای نسل های مختلف ورق بخورد و چراغ راهی برای همه ما باشد. 
مطالعه در زندگی شهید دکتر چمران، سراسر انباشته از آموزه های انسانی، دینی و اخلاقی است. 
این شهید بزرگوار که از دانش آموختگان مدرسه مشهوردارالفنون، دانشکده فنی دانشگاه تهران 
و دانشگاه تگزاس بود، در کنار فعالیت های علمی در بالاترین سطح دانشگاهی و پژوهشی دنیا، 
هیچ گاه فارغ از ایفای نقش های اجتماعی، سیاسی و شرعی خود به عنوان یک ایرانی مسلمان 
نشد و با تشکیل انجمن اسلامی دانشجویان آمریکا در سال ۱۳4۱، پایه های تفکر انقلابی را در 
میان دانشجویان ایرانی بنیان نهاد. به کارگیری تخصص و توانمندی علمی توام با تعهد و پارسایی 
چمران در فعالیت های مبارزاتی در خط مقدم جبهه های نبرد حق علیه باطل، پافشاری بر آرمان 
طاغوت ستیزی، تربیت و آموزش رزمندگان اسلام در نقاط حساس کشورهای مختلف اسلامی، 
تصدی وزارت دفاع کشــور با حکم حضرت امام خمینی )ره( و پس از مدتی انتخاب به عنوان 
نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، نمونه و الگوی شایسته ای از عالمِ عامل بودن برای هر 

انسان آزاده ای است که می توان آن را تلفیق علم و عمل به سبک چمران نامید.

پشتوانه های اجرای صنعت پتروشيمی در كشور
حسین علیمراد مدیر ســرمایه گذاری شرکت ملی صنایع 

پتروشــیمی با تقدیر از بانک پارسیان به دلیل حمایت از صنعت پتروشیمی، 
گفت: این بانک یکی از فعالان اساسی در کنسرسیوم ها بانک ها و از پشتوانه 
های اجرای پروژه های صنعت پتروشــیمی در کشــور اســت. وی گفت: به 
پشتوانه حمایت بانک های داخلی، تحریم ها در تامین مالی اجرای طرح های 
صنعت پتروشیمی بی اثر بوده است . مدیر سرمایه گذاری شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی خاطرنشــان کرد: تمرکز بر روی بازار سرمایه و اوراق بدهی، اصلی 
ترین گزینه ها برای تامین مالی در صنعت پتروشــیمی اســت که البته بدون 
حمایت سیستم بانکی امکان پذیر نیست.  وی تصریح کرد: با توجه به سیاست 
بانک ها مبنی بر ســودآوری، تنها حوزه ای که برای بانک ها همواره جذابیت 
سرمایه گذاری دارد، حوزه پتروشیمی است ، چراکه از سودآوری آن اطمینان 
دارند. علیمراد با تاکید بر این که حمایت بانک های داخلی در تامین مالی پروژه 
های صنعت پتروشیمی قابل تقدیر است و به پشتوانه این حمایت، تحریم ها 
در تامین مالی طرح های این صنعت، بی اثر بوده است گفت: خوشبختانه بانک 
های داخلی بصورت کنسرسیوم در تامین مالی طرح های پتروشیمی از طریق 

بازار سرمایه بسیار فعال هستند.

الکترونيکی شدن فرآيند پرداخت تسهيلات 
ساسان شیردل مدیر امور فناوری اطلاعات و ارتباطات بانک مسکن 

ضمن تشــریح برنامه های کلیدی حوزه فناوری اطلاعات بانک مســکن در ســال 
۹۸، گفت: یکی از مهم ترین برنامه های کنونی اســتقرار سیستم بانکداری متمرکز 
)Core Banking( اســت که با اولویت ویژه گام بــه گام و اصطلاحا ماژول به ماژول 
دنبال می شــود، اظهار کرد: به تناسب پیشرفت این سیســتم و بلوغ تدریجی آن، 
بر اســاس امکاناتی که ایجاد می شود، به سمت الکترونیکی شدن تمام فرآیندها و 
ارتقای امکانات ارایه خدمات غیرحضوری در بانک مســکن پیش خواهیم رفت. وی 
الکترونیکی شــدن تمام فرآیندهای اعطای تسهیلات بانک مسکن را یکی از برنامه 
های سال جاری عنوان کرد و گفت: این برنامه ذیل بانکداری متمرکز و طرح تحول 
دیجیتالی در بانک مسکن کلید خورده و به دنبال آن هستیم که تمام خدمات ارایه 
شده به مشتریان بانک مسکن برای دریافت تسهیلات به صورت غیرحضوری میسر 
باشــد و در نهایت با یک نوبت حضور تسهیلات گیرنده در شعبه و ارایه نسخه ای از 
برخی مدارک لازم، این فرایند به ســرانجام برسد. شیردل با تاکید بر اینکه حرکت 
به سمت الکترونیکی شدن فرآیند اعطای تسهیلات یکی از تکالیفی است که هیات 
مدیره بانک بر عهده مدیران این مجموعه قرار داده و با جدیت دنبال می شود، ابراز 

امیدواری کرد تا پایان سال این برنامه عملیاتی شود.

افزايش اختيارات سرپرستان و رؤساي شعب
حســین مهري رییس هیأت مدیره و مدیرعامــل بانک صنعت و معدن و 

تجارت گفت: سال ۹۸ شرایط شــبکه بانکي بسیار حساس است و لازم است همکاران در 
این ســال که سال رونق تولید نام گرفته است با اراده اي مضاعف برای دستیابی به اهداف 
و برنامه های بانک و حمایت از کارآفرینان و تولیدکنندگان تلاش کنند و تجهیز منابع باید 
اولویت نخســت ما باشــد. وي در خصوص تجهیز منابع و مدیریت صحیح آن خاطرنشان 
ساخت: اقداماتي که در این خصوص باید در دستور کار قرار گیرد شامل فروش اموال مازاد 
و تملیکي، وصول مطالبات و توســعه خدمات بانکي به منظور جذب و رضایت مشــتریان 
است. مهري تصریح کرد: جهت کاهش زمان اجراي فرآیندها اختیارات شعب و سرپرستي 
هــا افزایش یافت تا در زمان بندي پروژه ها شــاهد اتلاف وقــت، افزایش هزینه و به تبع 
آن هدررفت منابع بانک نباشــیم زیرا منافع بانک با منافع ذینفعان که شــامل مشتریان، 
سهامداران، کارکنان و به نوعي تمامي افراد جامعه مي باشد، بسیار در هم تنیده است. رییس 
هیأت مدیره بانک تأکید کرد: توجه به اولویت در پرداخت ها نخست شامل سرمایه در گردش 
و طرح هاي نیمه تمام است و پس از آن تأمین مالي طرح هاي توسعه اي واحدهاي موجود 
ضــرورت دارد و طرح هاي جدید تنها در صورتي که دانش بنیان یا داراي ارزش افزوده بالا 
باشند، پذیرش خواهند شد افزون بر آن بحث اهلیت و صلاحیت متقاضیان، دانش، تجربه و 

تبحر آنان در ایجاد و توسعه شبکه توزیع و زنجیره تأمین بسیار حائز اهمیت است.

سرمايه انسانی متعهد، مهم ترين عامل موفقيت بانک
ســید ضیاء ایمانی  مدیر عامل بانک  در این نشســت که با حضور 

معاون پشتیبانی و مهندسی، مدیر کل امور مدیران و مدیر کل بازرسی و حسابرسی، 
صورت گرفت، با تقدیر و تشکر ار تمامی همکاران در کلیه سطوح سازمانی، عملکرد 
بانک در ســال ۹۷ در شاخص های ســود آوری و عملیاتی را مطلوب عنوان نمود.
مدیر عامل بانک تصریح کرد: در ســال گذشته در بحث متوازن سازی مصارف که 
شــاخصه اصلی در آمد زایی به شــمار می رود، ماموریت و اهداف مشــخص و به 
تمامی شــعب ابلاغ شد که خوشبختانه با پرداخت بی نظیر مبلغ ۳۱۰۰۰ میلیارد 
تومان تســهیلات توانستیم ســودآوری بانک را محقق نمائیم .وی فروش املاک و 
دارائی های مازد، گســترش خدمات الکترونیک و کنتــرل و کاهش مطالبات را از 
سیاســتهای مهم بانک عنوان کرد و ابراز داشت: به لطف خداوند و تلاش تک تک 
همکاران مطالبات نسبت به سال ۹۶ کاهش یافت و موجب آزاد سازی ذخایر و در 
آمد زائی بیشتر گردید که این مهم نیز برگ زرین دیگری به افتخارات همکاران در 
ســال گذشته افزود.مدیر عامل بانک تصریح کرد: در سال گذشته اقدامات و برنامه 
های مدونی در حوزه ســرمایه انسانی انجام شد که اجرائی شدن طرح طبقه بندی 
مشاغل، تبدیل قراردادهای همکاران و افزایش سقف تسهیلات کارکنان از جمله این 

اقدامات محسوب می شوند.

بيست و نهمين همايش سراسری بانک
دکتــر تقی نتاج مدیرعامل بانک قوامین گفت:  اقدامات قابل انجام در 

سال ۹۸ به ویژه طرح های جدید در بانک قوامین تشریح و فرایندهای تعریف شده در 
مراحل بعدی کار مورد بررسی قرار گرفت. وی ضمن قدردانی از تلاش های مدبرانه ی 
همه ی کارکنان این بانک طی اجرای مرحله ی بازخرید سهام و ابراز رضایت از گزارش 
ســهام بازخرید شده در مهلت تعیین شده یادآور شد: ما با نگاهی اعتقادی در راستای 
پیشبرد طرح بزرگ ملی اصلاح نظام بانکی گام برمی داریم و در این راستا از هم فکری 
و همراهی همه ی همکاران و صبر و مشارکت سهامداران طی اجرای مرحله بازخرید 
ســهام بانک قدردانی می کنم. و ما بــا رعایت ضابطه مندی و حذف تعصبات مزاحم، 
انسجام سازمانی خود را برای آینده حفظ می کنیم و از همه ی توانمندی ها و ظرفیت 
های خود و سازمانمان جهت اجرای مطلوب طرح ساماندهی نظام بانکی بهره می بریم. 
وی ضمن تاکید بر ضرورت تحلیل مداوم وضعیت، ارزیابی رفتارها و بررسی تاثیرات و 
توجه به بازخوردها در مقطع کنونی، گفت: هدف ما این اســت که مســیر درست را با 
رعایت ضابطه مندی طی کنیم و در این مسیر از همه ی ظرفیت ها استفاده می کنیم. 
بر پایه ی این گزارش در این همایش هم چنین از برنامه ی جامع مدیریت منابع و 
حفظ مشتریان در بانک قوامین رونمایی شد و در خصوص نحوه ی اجرای مطلوب 

آن و اهداف مورد انتظار بحث و بررسی به عمل آمد.

»بانک آفيسر« جايگزين سرويس های بانکداری سنتی 
دکتر محمدرضا حســین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران با بیان اینکه این 

بانک برای نخستین بار سیستم یکپارچه بانکی معروف به سیبا و خدمات بانکی آنلاین را در 
نظام بانکی کشــور پیاده سازی کرد، گفت: سیبا جایگزین روش های سنتی بانکداری شد و 
بانک آفیســر نیز همین تحول و انقلاب را در ســرویس های بانکداری ایجاد می کند. وی در 
نشست هم اندیشی مدیران شعب مشمول طرح بانک آفیسر بانک که امروز با حضور مسعود 
خاتونی عضو هیات مدیره و معاون فناوری اطلاعات و شبکه ارتباطات بانک، هادی سالارخیلی 
مدیر امور طرح و برنامه، حمید مومنی مدیر امور شعب مستقل، نادر اکبری وند رییس اداره 
کل بازاریابی و امور مشــتریان و همچنین روسای شعب، روسای حوزه ها، کارشناسان روابط 
عمومی و بازاریابی ادارات امور شعب تهران و ناظران بانک آفیسر برگزار شد، با تاکید بر اینکه 
در استراتژی رقابت دو عامل دارا بودن وجه تمایز و پایین بودن قیمت تمام شده، موفقیت هر 
سازمان یا واحد تولیدی را رقم می زند، افزود: پیاده کردن سیبا در نظام بانکی و الگو گرفتن 
تمامی بانک ها از بانک ملی ایران موجب شــد تا این بانک در عرصه بانکداری پیشــتاز باشد 
و این روند در ســال های گذشته نیز همچنان ادامه داشته است.وی با بیان اینکه بانک هایی 
که نتوانند خود را با تکنولوژی سازگار کنند حرفی برای گفتن نخواهند داشت، تصریح کرد: 
امروز مردم، بانک ملی ایران را یک بانک نوآور می دانند چرا که محصولات جدید هر چند ماه 
یکبار رونمایی می شود و این بانک محصولات متمایزی را به نظام بانکی کشور ارایه می کند.

افتتاح نيروگاه خورشيدی 5۲0 واحدی كميته امداد
به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهرایران، طی مراسمی 

با حضور پرویز فتاح رییس کمیته امداد امام خمیني )ره(، نمایندگان مردم درمجلس 
شوراي اسلامي، استاندار کرمان و سایر مقامات کشوري و استاني، 5۲۰ واحد نیروگاه 
خورشیدي پنج کیلوواتي که با حمایت تسهیلاتي بانک قرض الحسنه مهرایران از 
مددجویان کمیته امداد امام خمیني )ره( در منطقه گلزار بردسیر ایجاد شده است، 
به بهره برداري رسید. طرح احداث نیروگاه های خورشیدی از دو سال پیش توسط 
کمیته امداد آغاز و در مرحله نخســت ۲۰۰ پنل خورشیدي مددجویان وارد مدار 
تولید برق شــد. با افتتاح رســمي 5۲۰ نیروگاه جدید که به تازگي وارد مدار شده 
اســت، در مجموع ۷۲۰ خانوار تحت حمایت کمیته امداد استان کرمان هم اکنون 
تولیدکننده برق هســتند. برق تولیدی خانواده های مددجو براساس قراردادی ۲۰ 
ساله به صورت تضمیني از سوي شــرکت برق خریداري مي شود و این خانواده ها 
به طور میانگین ماهیانه به ارزش یک میلیون تومان، برق به دولت مي فروشند. شایان 
ذکر است، استان کرمان به دلیل قرار گرفتن در بهترین شرایط نورگیري در کشور، 
ظرفیت بالایي براي اســتفاده از نیروگاه هاي خورشــیدي دارد و طبق برنامه ریزي 
انجام شده، قرار است طي سال جاري ۶۰۰ تا هزار نیروگاه خورشیدي جدید براي 

مددجویان کمیته امداد در این استان به بهره برداري برسد.

لزوم توجه به اصول و قوانين حاكم بر نظام بانکی
حمیــد تهرانفر مدیر عامل بانک کارآفرین گفــت: : به عنوان مثال 

اعتبارات بانکی، بحثی اســت که همه مسئولان کشور به آن توجه دارند. هر ساله 
در قانون بودجه اهداف متعددی برای اعتبارات نظام بانکی وضع می شــود و قواعد 
بیشــماری برای انجام آن در نظر گرفته می شــود. چه قوانین جدیدی که از طرف 
مجلس ابلاغ می شــود و چه قوانینی که در گذشته وضع شده است. عمل به همه 
این اصول و قواعد، بینش و نگرشــی می خواهد که ما باید با توجه به آنها بهترین 
تصمیمات را بگیریم. لذا باید به آنچه که از طرف ادارات مرکزی اعلام می شود، توجه 
ویژه ای داشته باشــیم. همچنین مواردی که از ارگان  های دیگر مثل بانک مرکزی 
ابلاغ می شــود، باید به دقت مورد توجه قرار بگیرند و کارکنان به آنها تسلط داشته 
باشند.مدیر عامل بانک با تاکید بر ضرورت توجه جدی به بحث پولشویی در بانک ها 
تصریح کرد: شناسایی مشتریان و مبارزه با پولشویی از مسائل دیگری است که باید 
مورد توجه قرار بگیرد. اطلاعات مشــتریان قبلی در صورت نقص، باید تکمیل شود 
و در جلب مشــتریان جدید نیز این امر باید با دقت مدنظر کارکنان شــعب باشد. 
خوشبختانه بانک کارآفرین از جمله بانک هایی است که مشمول تحریم های ثانویه 
جدید قرار نگرفته است. اگرچه شرایط کشور به گونه ای است که حتی با این وجود، 

محدودیت های زیادی در برقراری رابطه با بانک های بین المللی داریم.

آغازپنجمين دوره جشنواره سپرده های قرض الحسنه پس انداز
بانک آینده در ســال »رونق تولید« و در راســتای اشــاعه سنت نیک 

قرض الحســنه و ارج نهادن به کرامت والای انســانی، برگزاری پنجمین دوره جشــنواره 
ســپرده های قرض الحســنه پس انداز را در دستور کار، قرار داده اســت. بر همین اساس، 
حداقل موجودی برای شــرکت در قرعه کشــی، یک میلیون ریال بوده و به ازای هر ۱۰۰ 
)یک صد( هزار ریال در هر روز، یک امتیاز برای سپرده گذار در طول دوره مربوط به جشنواره 
)قرعه کشی(، محاسبه خواهد شــد. شرط اعطای جایزه به برندگان نیک اندیش نیز حفظ 
حداقل موجودی، طی ســه ماه یا ۹۰ روز متوالی، طی دوره می باشد. این جشنواره تا سی 
و یکم شهریورماه سال ۱۳۹۸، ادامه خواهد داشت و زمان برگزاری قرعه کشیِ نیز حداکثر 
تا پایان مهرماه ســال جاری، پیش بینی شده که اسامی برندگان، حداکثر ظرف یک هفته 
بعد از تأیید هیأت نظارت بر قرعه کشــی، اطلاع رسانی خواهد شد. شایان ذکر است؛ جوایز 
پنجمین دوره جشنواره سپرده های قرض الحسنه پس انداز بانک آینده، مشتمل بر حداقل 
۱۰۰ )یک صــد( جایزه یــک میلیارد ریالی )یک صد میلیون تومــان( کمک هزینه خرید 
واحد مسکونی و ده ها هزار جایزه نفیس و ارزنده دیگر، من جمله؛ صنایع  دستی، با ارزش 
میلیاردها ریال می باشد که به پاس قدردانی از همراهی، هم گامی و حضور سپرده گذاران در 
این امر خداپسندانه و پاسخ به نیات خیرخواهانه آنها که علاقه مند به مشارکت در احیای 
ارزش های این فرهنگ اصیل هستند؛ طی مراسمی به برندگان خوش اقبال، اهدا خواهد شد.

تقدير از پذيرندگان برتر كارت اعتباری بيمه ملت
  به گزارش روابط عمومی بیمه ملت، در ابتدای این گردهمایی فرشــید 

مولاپور مدیر کارت اعتباری بیمه ملت با بیان مزایا و اهداف کارت بر توسعه بیش از پیش 
ایــن محصول منحصر بفرد در صنعت بیمه تاکید کرد. وی ایجاد نظم مالی، ســاز و کار 
مناسب برای فروش اقساطی محصولات و خدمات، عدم ریسک وصول مطالبات، شفافیت 
مالی و ایجاد باشگاه مشتریان را از ویژگی های کارت اعتباری بیمه ملت دانست که همواره 
افزایش تقاضا از ســوی ســازمان ها و فروشگاه ها را به همراه داشته است. مولاپور ضمن 
معرفی خدمات و سرویس های فعال شده در کارت اعتباری بیمه ملت، تلاش در تسریع 
و تسهیل ارائه خدمات، افزایش رضایتمندی دارندگان کارت، حمایت از صنایع و تولیدات 
داخلی، بالا بردن سطح زندگی دارندگان و رونق کسب و کار را از دغدغه های این مدیریت 
برشمرد و از اضافه شدن قریب به ۲۰ هزار دارنده کارت اعتباری و تعدادی فروشگاههای 
مطرح به مجموعه کارت اعتباری بیمه ملت خبر داد. وی طراحی اپلیکیشــن اختصاصی 
کارت اعتباری بیمه ملت، توســعه برنامه کسب و کار و ارائه کارت اعتباری به پذیرندگان 
را از جملــه برنامه های آتی کارت اعتباری، مطرح و بر ارائه خدمات با کیفیت، اعلام نرخ 
مناسب، پرهیز از هر گونه تخلف و برخورد شایسته با دارندگان کارت که عمدتاً از کارکنان 

سازمان ها و نهاد های معتبر دولتی و شرکت های خصوصی بزرگ هستند تاکید کرد.

عدم ترويج فرهنگ بيمه پازل گمشده صنعت
حجت بهاری فر مدیر عامل شــرکت بیمــه ما با تاکید بر این موضوع که 

شــرکت بیمه »ما« در هفت استان آسیب دیده کشور تعهدات بیمه اي داشته است گفت: 
خسارت برآوردي شرکت بیمه »ما« حدود ۶۷ میلیارد ریال است. بهاری فر افزود: شرکت 
بیمه »ما« هم مانند سایر شرکت های بیمه اي در فاصله اي کوتاه با شروع حادثه سیل در 
محل مستقر شد و در همان ساعات اولیه کار ارزیابي و پرداخت خسارات را آغاز کرد.وی در 
ادامه افزود: بخشي از خسارات مربوط به مناطق مسکوني بود که بیشتر به کارکنان بانک 
ملت، مهر اقتصاد و بانک مرکزي مربوط مي شد. ما در هفت استان حدود ۱۲۰ مورد بیمه اي 
داشــتیم که تحت پوشش شرکت بیمه “ما” بودند. حدود شصت وپنج مورد هم مربوط به 
واحدهاي صنعتي و انبارها بود که بعد از کارشناسي حدود نود درصد خسارات پرداخت شده 
و بخش دیگر آن در حال پرداخت اســت.مدیرعامل بیمه “ما”  در خصوص گلایه برخی از 
شهروندان از سرعت پایین برخی از شرکت های بیمه در ایفای تعهدات خود افزود: سرعت 
صنعت بیمه در سیل اخیر بسیار قابل دفاع بود و همه شرکت ها سعي کردند در کوتاه ترین 
زمان ممکن به ارزیابي حادثه و تعیین خسارت بپردازند ولی نکته حائز اهمیت این است که 
متأسفانه بیمه گذاران در هنگام خرید بیمه نامه از مفاد قرارداد اطلاع چنداني ندارند و اشراف 

آن ها به میزان تعهدات شرکت هاي بیمه ناچیز است.

سامانه تسويه آنی دستگاه های خودپرداز
 مهندس مهرانی عضو هیأت مدیره پســت بانک ایران از راه اندازی سامانه 

تسویه آنی دستگاه های خودپرداز)ATM( مالکیتی ویژه باجه های بانکی خبر داد. به گزارش 
روابط عمومی پســت بانک ایران، وی تصریح کرد: درراســتای رفع مشکل شارژ و تسویه 
حساب دستگاه های مالکیتی به صورت دســتی با پیگیری اداره کل بانکداری خرد و امور 
باجه ها و برگزاری جلســات کارشناسی مستمر با مســئولان بخش های مرتبط بانک این 
سامانه طراحی و راه اندازی گردید که می تواند برای عملکرد باجه ها بسیار مؤثر باشد. مهرانی 
اظهارداشــت: سامانه مذکور برای بیش از ۹۰۰ دستگاه خودپرداز)ATM( راه اندازی شده و 
به صورت آنی عملیات روزانه این دستگاه ها را تسویه نموده و امکان خدمت رسانی بیشتر را 
برای عموم مردم فراهم  می ســازد. وی تأکید کرد: پیش از این برای تسویه عملیات روزانه 
دســتگاه های مذکور از ساعت ۲۰ لغایت ۲۳ هیچگونه خدمتی به مردم ارائه نمی شد و با 
راه اندازی این سامانه علاوه بر صرفه جوئی در هزینه ها، روزانه حداقل ۲ ساعت نیز به ازای 
هردستگاه مدت زمان خدمات دهی دستگاه های مذکور برای عموم مردم افزایش یافته است. 
عضو هیأت مدیره پســت بانک ایران افزود: درحال حاضر ۳ هزار دستگاه خودپرداز پست 
بانک ایران درسطح کشور به مردم خدمت رسانی می کند که از مجموع آن ۲5۰۰ دستگاه 
در باجه های بانکی به ویژه در روســتاها و 5۰۰ دستگاه دیگر نیز درسطح شعب این بانک 

نصب شده و خدمات متوعی به مردم ارائه می کند.

ارتباط تنگاتنگ روابط عمومی با كاركنان 
مهدی ظریف مدیــر روابط عمومی بانک حکمــت ایرانیان گفت:  

برخود لازم میدانم به بیان نکاتی در خصوص وظایف روابط عمومی در مقطع کنونی 
بپردازم. همانگونه که مستحضرید چند ماهی است پروژه ادغام بانک های وابسته به 
نیروهای مسلح وارد مرحله    تازه ای شده است. رسانه ای شدن این موضوع از یک 
سو و بحران های اقتصادی از سوی دیگر می تواند سازمان را وارد مرحله ای از بحران 
کند و نگرانی هایی را برای کارکنان، سپرده گذاران و سهامداران ایجاد کند. )البته 
خدا را شــاکریم که تاکنون با تدابیر مدیرعامل محترم و تلاش یکایک کارمندان، 
ســازمان وارد مرحله بحران نشده است(. ایشــان روابط عمومی را یگانه مدیریتی 
دانست که در ارتباط مستقیم با سهامداران، سپرده گذاران و کارکنان بانک است و 
نقش حســاس روابط عمومی را در دو حوزه درون سازمانی و برون سازمانی یادآور 
شد.وی افزود: در مبحث درون سازمانی روابط عمومی موظف به باز نشر امید و نشاط 
در سازمان می باشد که تلاش شده است از طریق اتوماسیون داخلی و نشریه داخلی 
سازمان این مهم را با انعکاس به موقع اخبار مثبت و مطالب آموزشی نشان دهیم. 
در مرحله برون ســازمانی کار اندکی دشوارتر است، چرا که باید با تکیه بر ابزارهای 
محدود خود )ســایت بانک و شبکه های اجتماعی( بتوانیم به نحو مطلوب از نام و 

نشان بانک حکمت حراست به عمل آوریم. 



سکه و ارز

قیمت بازار )تومان(نوع سکه

4/4۰۰/۰۰۰سکه طرح قد                    یم
4/۶۲5/۰۰۰سکه طرح جد                    ید                    

۲/۳4۰/۰۰۰نیم سکه
۱/5۳۰/۰۰۰ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

۱۲/۹۰۰د                    لار
۱4/۹۰۰یورو
-پوند                    

1 تیر ماه روز ملی اصناف گرامی باد 
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 چقازردی : عرضه ۵1 درصد سهام بانک سپه
 در شرکت سرمایه گذاری امید و گروه تابعه بزودی 

محمد کاظم چقازردی مدیرعامل بانک سپه از برنامه 
واگذاری 5۱ درصد سهام بانک در شرکت سرمایه گذاری 
امید و گروه تابعه آن خبر داد، به گزارش اعتبار به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه، وی در مراسم معارفه عضو 
جدید هیئت مدیره بانک که با حضور دکتر معمارنژاد، 
معاون امور بانک و بیمه و شرکت های دولتی وزارت امور 
اقتصادی و دارایی برگزار شد گفت: اراده توأم با برنامه 
بانک برای واگذاری شرکت مدیریت سرمایه گذاری امید 
در بانک سپه وجود دارد. وی افزود: در ماههای پایانی 
سال گذشته بانک سپه اقدام به عرضه کلیه سهام خود 

در شرکت سرمایه گذاری امید نمود که به دلایل مختلف ازجمله فقدان خریدار بالقوه 
برای خرید تمام سهام، برنامه واگذاری عملیاتی نگردید. چقازردی گفت: در ادامه طی 
ماههای ابتدایی سال جاری با تصویب هیئت مدیره، مجدداً فروش سهام بانک در دستور 
کار قرار گرفت لیکن به دلیل اتمام زمان قانونی ارزش گذاری سهام امید مقرر گردید پس 
از ارزش گذاری بروز سهام، بانک با توجه به ابلاغیه جدید وزارت امور اقتصاد و دارایی و 
اختیارات مندرج در ابلاغیه، اقدام به عرضه 5۱ درصد سهام خود در شرکت سرمایه گذاری 
امید نماید که انشا الله پس از دریافت ابلاغیه در هفته آینده از طریق سازمان بورس عرضه 
خواهد شد. وی در ادامه به روند کلی فرایند ادغام بانک های وابسته به نیروهای مسلح 
در بانک سپه اشاره کرد و گفت: بحمد الله با پشتیبانی ستاد کل نیروهای مسلح، بانک 
مرکزی، وزارت امور اقتصادی و دارایی و مدیران محترم بانک های ادغامی فرایند عملیاتی 

و اجرایی ادغام به نحو مناسبی در حال انجام است.
رتبه دوم بانک سپه در طرح حمایت از رونق تولید

مدیرعامل بانک سپه حمایت از رونق تولید را از دیگر اولویت های بانک در سال جاری 
برشمرد و خاطرنشان کرد: بانک سپه در سال حمایت از رونق تولید بیش از ۳4 هزار 
میلیارد ریال از محل وصولی ها تسهیلات به واحدهای تولیدی پرداخت نموده و بانک سپه 
در طرح رونق تولید درمجموع رتبه دوم را در سیستم بانکی به خود اختصاص داده  است.

اختصاص بیش از ٤ هزار میلیارد ریال برای سیل زدگان
مدیرعامل بانک سپه از اختصاص 4 هزار و ۹۸۰ میلیارد ریال تسهیلات به  سیل زدگان 
در استان های مختلف کشور خبر داد و افزود: این منابع به صورت تسهیلات قرض الحسنه 
در اختیار آسیب دیدگان ناشی از سیل قرار می گیرد. وی ضمن اشاره به روند تسهیل و 
تسریع پرداخت تسهیلات قرض الحسنه به سیل زدگان در شعب بانک سپه تصریح کرد: 
 این بانک به منظور کمک رسانی سریع به آسیب دیدگان ناشی از سیل در استان های 
مربوط از طریق شعب منتخب در خارج از وقت اداری نیز به هموطنان خدمات رسانی 
می کند. چقازردی ضمن تشکر از دکتر دژپسند، وزیر امور اقتصادی و دارایی و دکتر 
معمارنژاد، معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت امور اقتصادی و دارایی، 
به دلیل توجه به درخواست بانک سپه مبنی بر تکمیل و تقویت کادر هیئت مدیره این 
بانک، گفت: با مساعدت و موافقت وزیر محترم امور اقتصادی و دارایی یک نیروی 
باتجربه و باسابقه مدیریتی مطلوب در بانک های صنعت و معدن و پست بانک به جمع 
هیئت مدیره بانک سپه افزوده شد. در پایان این مراسم دکتر فرحی حکم خود را از دکتر 

معمارنژاد معاون وزارت امور اقتصادی و دارایی دریافت کرد.
فرحی: حضور اثرگذار بانک سپه در پروژه های ملی

عضو جدید هیئت مدیره بانک سپه نیز در این مراسم ضمن تشکر از دکتر دژپسند وزیر امور 
اقتصادی و دارایی و دکتر معمارنژاد معاون وی و تشکر از حسن نظر و همراهی مدیرعامل 
بانک سپه، گفت: بانک سپه در سطح جامعه و نظام بانکی از خوش نامی خاصی برخوردار است. 
وی خوش نامی بانک سپه را ناشی از وجود نیروی انسانی پاک و توانمند این بانک دانست 
و خاطرنشان کرد: امیدوارم بانک سپه در کنار حضور در پروژه های حیاتی کشور، با افزایش 
توان خود در حوزه های مختلف اقتصادی کشور مانند گذشته اثرگذار باشد. وی تلاش تک تک 
همکاران و همدلی و اتفاق نظر اعضای هیئت مدیره بانک را عامل ارتقای جایگاه بانک در سطح 
کشور دانست. بر اساس این گزارش: خسرو فرحی سابقه سالها خدمت در سطوح مختلف نظام 

بانکی، عضو هیئت مدیره بانک صنعت و معدن و مدیرعاملی پست بانک را در کارنامه خود دارد.

نگاهی به وضعیت تکنیکال سهام ایران خودرو 

مقاومت تاریخی  »خـودرو «

صنعت خودرو از دیر باز جزو 
کشور  اقتصاد  استراتژیک  صنایع 
محسوب می شده و در بازار سرمایه 
نیز سهام شرکت های خودرو سازی، 
از  بخشی  توجه  کانون  در  همیشه 
فعالان بازار قرار داشته است و رشد 
خودرو  های  شرکت  سهام  قیمت 
سازی در سال های گذشته، می تواند 

موید این مطلب باشد. 
پیرو عادت بازار در سال های 
سهام  اخیر  های  روز  در  گذشته، 
شدت  به  خودرویی  های  شرکت 
مورد اقبال بازار واقع شده است. به 
این ترتیب، یکی از زیبا ترین معاملات 
را در گروه خودرویی، نماد شرکت 
کرده  خود  آن  از  خودرو«  »ایران 
است. این شرکت که توانست در ماه 
های اخیر قیمت سهام خود را از کانال 
تومان  قیمت 500  به  تومان   200
خط  به  برخورد  از  ÷س  برساند، 
مدار  وارد  تومان،   500 مقاومتی 

اصلاحی شد و به مدت چند هفته در 
موج اصلاحی به سر برد.

نماد  این  در  نیز  ها  اندیکاتور 
خودرویی فعلا در شرایط صعودی به 
سر می برند و صحبتی از ریزش به 

میان نمی آورند.
همانطور که در تصویر مشخص 
است، سهم پس از اتمام دوران اصلاح، 
وارد موج صعودی قدرتمندی شده 
است. این موج صعودی تا سقف قبلی 
بود،  تومان    510 رقم  که  سهم 
پیشروی کد، اما این بار با قدرت موفق 
شد تا از سد این مقاومت تاریخی 

بگذرد.
شکستن مقاومت سهم با شکست 
سقف کانال صعودی سهم همزمان 
شد و همین امر فعالان بازار را مجاب 
کرد تا با شدت بیشتری اقدام به خرید 
سهام شرکت »ایران خودرو« کنند. 
تارگت اولیه سهم می تواندمحدوده 
600 تا 650 تومان باشد، هرچند قبل 

از رسیدن به هدف مورد نظر، ممکن 
است که سهم یک پولبک به سقف 
کانال شکسته شده بزند که اگر این 
اتفاق بیفتد، سهم با قدرت و اعتبار 
بیشتری به سمت هدف تعییت شده 

حرکت خواهد کرد. 
تواند  اساسی که می  اما سوال 
مطرح شود، دلایل استقبال از سهام 
شرکت ایران خودرو است؛ ارزیابی 
دارایی ها را در برنامه خود دارد و 
همین موضوع قیمت های فعلی سهم 
را برای فعالان بازار جذاب کرده است. 
تجدید  محل  از  سرمایه  افزایش 
ارزیابی از جمله اتفاقاتی است که می 
تواند سهام هر شرکتی را مورد توجه 
قرار دهد. از سوی دیگر، رقم هایی که 
برای افزایش سرمایه این شرکت به 
گوش می رسد، فراتر از 500 درصد 
توسط  ها  این درصد  اگر  که  است 
شرکت تایید شود. روند صعودی سهم 

شدت بیشتری نیز خواهد گرفت. 


